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RENAULT 4, YUGO 55, VW POLO, VW GOLF JX
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61410 ZAGORJE

tel.: 0601/63 206

telefaks: 0601/63 206

MOBITEL: 
0609/61 0057

VW GOLF 3, R-5, VW TRANSPORTER, MERCEDES BENZ C

Uradni zastopnik za vozila 
: CITROEN in FIAT

* GUMBIH
AVTOSERVIS 
ŠPAJZER

Partizanska 51. 61420 Trbovlje: tel 0601/242

- prodaja vozil CITROEN in FIAT
- pooblaščeni servis za vozila CITROEN in FIAT
- nudimo vam avtomehanične, avtokleparske in 

avtoličarske storitve ,
- prodaja rezervnih delov in dodatne ooreme

95

ASI AY FIRST 1 1 S\/ 15.120 DEM
AX CABAN 1.1 5V 15.800 DEM
AX TRE 1.1 5V 17.700 DEM
ZXREFLEX 1.4 5V 21.180 DEM
C 15 D FURGON 22.400 DEM

* RABLJENA VOZILA
JUGO 45 KORAL ZASTAVA 101
letnik 1989 : letnik 1987 : :
cena ‘l 990 DEM cena Z 500 DEM

* možnost kredita ali leasinga
* možnost zamenjave vozil j staro za novo

DELOVNI ČAS: ponedeljek - petek 7.00 15.00 in 17.00-19.00 
sreda 7.00-16.00 in 17.00-19.00 
sobota 8.00-12.00

CIMOS INTERNATIONAL

y
MARUTI

Avtehiša GRIČAR
Poloska vas NH, Zagorje ob Sovi, tel.: 65-700,62-063.

MARUTI
MARUTI 800 DX - MESTNA ZVEZDA

Dostavno vozilo TATA 2.0 D cena 20.999 dem

RABUENA VOZILA

OPEL VECTRA 1.6 GL CITROEN AX D
letnik 92/8, nbs, rcnUn<l., radio, :: leliiik 9?,beia, cena 9.900 dem 

: servo vdan, cena 1 / 600 idem: 44:
MARUTI 800

letnik 93, m. sivo, cena 5.950 dem
AX 1.4 RD
4 ilefnif :siva;icsiii:a; 9:400
ROVER 216
: letnik 94, m. siva, era 22.500 dem
C0RSA1.2 $wing
4 Ic-lnik 95,:raj modra/ cen a 4 / 600 dem

dem

FIAT CR0MA 1600
letnik 88, bege, cena 8.990 dem

FORD FIESTA 1.1C
letnik 90; nudeča, cena 10,600: dem

R-5 Campus
j ietnik:92;: m .siva,: centtd ;0.:500: dem: j::

ZA VSA VOZILA KREDIT

R+7.5%
AVTOSERVIS RAZPOTNIK,Cesta 20 julija 26, tel.:0601/61-246

RENT- A - CAR, AVTOKLEPARSTVO, 
AVTOVLEKA, AVTOLIČARSTVO, 

PRODAJA BARV

Roman Kržišnik s.elo 65, Zagorje, Tel.: 0601/63 399

Nudimo vam hitre in kvalitetno opravljene storitve z uvoženimi materiali. Ličarska 
priprava suhi sistem in ličenje v peči. V času popravila popust pri Rent a car-ju:

* osebna vozila * kombi za prevoz potnikov in blaga



Jesen

Spoštovani!

V soboto ob 14,13 nas je pozdravila jesen in že v 
ponedeljek je tiste, ki hodijo v službo bolj zgodaj, s 
pomočjo prave ure spet za nekaj časa razveselil dan. 
Tudi sonce nas v teh pivih jesenskih dneh pogosteje 
pogleda in nam pomaga k vedrejšemu počutju. Pravi 
dnevi so za obisk našega okolja, ki ni tako 
nezanimivo kot se na prvi pogled navajenemu 
prebivalcu zdi. Kakšno uro pred tem, ko sem sedla k 
računalniku in začela pisati tale uvod, je bil pri meni v 
uredništvu na obisku znanec, ki mi je razložil, da 
Zasavčani premalo hodimo ven iz tega utesnjenega 
bivanja. "Ta zaprtost dolin nas ubija, nam ne da 
dihati, nas omejuje v razmišljanju in počutju," je 
dejal. Potem sva modrovala o tem, da je že sprehod 
na hrib doživetje, ki ti ponuja tisto dovolj veliko 
širino, da se počutiš večjega, svobodnejšega. 
Nimamo malo hribov, ki nam lahko pomagajo in le 
malo časa potrebujemo, da dosežemo njihov in z 
njihovo pomočjo svoj vrh. Kot vsak letni čas je tudi 
jesen spodbuda in izziv, izziv za vsakogar, ki ima rad 
lepote. Saj imamo vsi radi lepo, kajne? Pa vendar se v 
večini držimo najnižje točke. Sedemo v svojega 
konjička, počasnejšega ali urnejšega in "gremo" tako 
povsod, kamor bi lahko tudi šli, peš seveda. V tej 
gneči pa se nekaterim še prav posebej mudi. V soboto 
popoldan smo tisti, ki smo bili na Cesti zmage v 
bližini zagorske tržnice, nemo in v strahu strmeli v 
zelenega mercedesa, ki je dvigal prah in vozil z 
nepojmljivo hitrostjo slalom med vozili, ki so vozili v 
eno in drugo smer. Ta tekma mu je na srečo pešcev in 
voznikov uspela. Tokrat. Prehitra vožnja, pa še po levi 
strani, se je v ponedeljek tragično končala za voznika, 
ki je od elektrarne naprej rezal ovinek. To je menda 
odsek, kjer mladi še posebej radi preizkušajo svoje 
dirkalne sposobnosti, in to je žal le eden od odsekov, 
ki dajejo moč nepremišljenosti. Smrt mrtvemu ne 
prinese novega spoznanja, vse preredko pa ga prinese 
tudi živim. Ko bi življenje vsakogar svoja krila 
razpenjalo tja in tako, da ne bi s svojim letom 
povzročalo bolečine, bi bilo le še posnemanja vredno.

Luka

I Hiša skrivnosti

if Križišče Sušnik

1f Potrošniška pisarna v Litiji

O Lokalna samouprava

10 Občina Radeče

18 Imenik spet buri duhove

14 Kdaj zasavska magistrala?

15 Zelena je moja dolina

Pogovor: dr. Jiirgen Janovsky

1 Norost meseca 

8 Litijska zgaga

Spoznavni večer

Mi Teden upokojencev

1 Dnevi v dvorani

Ognjena energija daje moč 

Bombastična opojnost

NASLOVNICA: Slavko Garantini Foto: Romana Benko Likof



KOLEDAR
DOGAJANJ

19. Septembra - Še zadnji makadamski 
odsek iz trboveljske smeri proti Podmeji je že 
označen in pripravljen za delo. Kljub temu, da 
vstopa jesen in z njo nepredvidljive vremenske 
razmere, bodo ta odsek začeli zdaj urejati.

20. septembra - Kovina Šmartno je
uspešno litijsko podjetje. Po hudih težavah pred 
leti bodo zdaj svoj e poslovne rezultate z veseljem 
predstavili tudi ministru za ekonomske odnose 
in gospodarski razvoj Janku Deželaku, ki v Kovini 
napoveduje obisk.

21. Septembra - Sestane se odbor za 
obeležitev 850-letnice Litije. Pred praznikom 
mesta Litija in osrednjo slovesnostjo 18. oktobra 
temu odboru res ne bo zmanjkalo dela.

22. Septembra - Minister Janko Deželak 
in šefica njegovega kabineta Dubravka Oberžan 
se mudita na uradnem obisku v Litiji, Šmartnem 
in na gradu B ogenšperk. Pridružijo sejimaštevilni 
občinski veljaki, svetniki, • direktoiji večjih in 
manjših podjetij, samostojni podjetniki in 
obrtniki. Temarazgovora: občinsko povezovanje 
gospodarstva za skupne nastope na tujih trgih.

23. septembra - Kar v Trbovljah so, 
slovenski snovvboarderji, in razglasijo 
tekmovalne rezultate minule sezone. Še prej 
odigrajo nekaj tenis - partij in še prej pospremijo 
svojega kolego v njegove nove poslovne in 
proizvodne prostore.

24. Septembra - Na prestavljanje ure 
smo se že navadili in ta malenkost ne povzroča 
več težav. Še posebej, kadar "profiliramo" celo 
uro.

25. Septembra - Kaj "bo prinesel nov 
delovni teden? Kdo ve. Sicer pa napovedovanje 
dogodkov ni stvar koledarja. V tej rubriki 
povzemamo - tudi obnašanje vremena. Jutranja 
megla zmanjšuje vidljivost na cestah.

Mateja Grošelj

Jesen je čudovita in nekaj posebnega. 
Pravzaprav, ali ni vsak letni čas nekaj posebnega? 
Pravgotovo.Letošnjajesensejepričela žalostno, 
ob neprestanem deževju in še zdaleč ni podoba 
lepe jeseni. Vselej, kadar pomislim na jesen, se 
mi pred očmi razgrne podoba 
narave, ki se bohoti v svojih 
jesenskih barvah,
obarvano listje se ob 
dotiku sončnih žarkov 
spremeni in se zdi, kot 
bi gledal v tisoče 
nihajočih zlatih
cekinov. Vsak korak 
skozi gozd spremljajo 
glasovi šumečega 
listja, da se zdi, kot da 
po gozdni poti hodiš 
sam. Kako vzporedno 
hodimo z naravo!
Tako kot ona se tudi 
ljudje poslavljamo od 
toplih dni in se pripravljamo 
na hladne zimske mesece.
Le v nečem se razlikujemo.
Pri ljudeh je poslavljanje 
vselej neprijetno in nas 
ob tem spremlja žalost 
in občutek tesnobe. Pri 
naravi pa je povsem 
drugače. Njeno poslavl
janje spremlja slikovito 
dogajanje spreminjanja, ki nas vselej prijetno 
vznemirja in razveseli.

Kaj vse počnemo v tem času? Pospravljamo 
pridelke z vrtov in njiv. Poskrbimo, da nas v 
hladnih dneh ne bo zeblo. Kupujemo ozimnico... 
Sedaj, ko j e kopalna sezona za nami in bomo telo 
prekrili s toplimi oblačili, pa nikar ne pozabimo, 
daje potrebno naše telo in kožo naprej negovati. 
Prav zdaj v jeseni, ko je koža obraza in telesa 
izsušena in pusta, je čas, da začnete peeling redno 
uporabljati (nikar pa ne pretiravajte!). Peeling

pomeni odstranjevanje odmrlih celic s 
površinskega dela kože. Povrhnjica se približno 
vsakih petindvajset ur obnovi in osvobodi mrtvih 
celic in jih nadomesti z novimi. Ta obnovitvena 
funkcija kože se z leti upočasni in zato začne 

koža izgubljati prožnost. Prav 
peeling je koristen postopek, 

da koži pomagamo, da se 
laže razbremeni mrtvih 

celic. Pri tem postopku 
pa moramo paziti, da 
ne izvajamo prehu
dega pritiska na 
kožo, ker lahko s 
tem povzročimo 
neprijetno porde- 
čitev. Pravilni gibi 
pri peelingu so rahli, 
krožni gibi od spodaj 
navzgor. Peeling 
dobimo v obliki 
kreme, prahu, teko
čin ali v gelu. Za suhe 
in posebno občutljive 

kože uporabljajte ne
žen, mastnejši peeling. 

Za mastne in grobe kože 
pa lahko uporabljate 

ostrejši in nemastni peeling. 
Tisti, ki imate obraz posut z 

gnojnimi in vnetimi mozolji, pa 
peeling postopka ne delajte sami. Ko 

boste opravili peeling na obrazu in telesu, na 
kožo obraza nanesite ustrezno kremo, v telo pa 
vtrite mleko po kopanju ali hidrantno kremo. 
Koža bo postala mehka in sveža.

Izkoristite sleherni lep jesenski dan, ki bo 
prišel. Vsaj upajmo, da bo res. Sprehajajte se 
skozi pisane gozdove, na svežem zraku, ki ga bo 
v naši dolini zdaj zdaj pogoltnila kurilna se
zona.

Nataša Eberlinc



Včasih je bil 29. september dan pionirjev. Se še kdo spominja?
Foto: arhiv

TET v omrežje
Trbovlje - Četudi delež naše domače 

elektrarne v slovenski energetski bilanci ni 
tako zelo velik, ne moremo reči, da ni 
pomemben. Do še večje veljave pride takrat, 
ko so druge sorodne centrale v okvari ali v 
zastoju, domača pa dela s polno paro. Tako naj 
bi delali zdaj, ko so v njej med poldrugi mesec 
dolgim zastojem obnovili in prenovili vrsto 
naprav. Med njimi je bilo nekaj večjih okvar, 
kar je terjalo tudi več časa za popravilo. Od 11. 
do 19. septembra je objekt prestal vse 
preizkušnje in v tem času proizvedel 14 
milijonov kilovatnih ur električne energije. 
Vmes je prišlo do manjše napake na kotlu, 
zaradi česar so morali objekt izločiti iz omrežja, 
vendar so okvaro odpravili že 22. septembra.

Prav je, če dodamo, da je do druge polovice 
julija termoelektrarna dala v omrežje že 360 
milijonov kilovatnih ur električne energije, 
malce manj, kot so načrtovali, vendar so izpad 
bojda že odpravili in do konca leta bo objekt 
dal še vsaj 150 milijonov kilovatnih ur 
električne energije. Pomembno je, da je 
naposled končana tudi ureditev Lakonce, kjer 
so posodobili vse naprave, tako da ne sme in ne 
more več priti do kakršnihkoli zastojev, ker bo 
postopek docela avtomatiziran.

M.V.

Novi priključki na toplovod
Trbovlje - JKP Komunala Trbovlje, 

komunalna energetika, je od 21. do 24.

septembra opravila na nekaterih mestih 
toplovodnega omrežja od toplarne na Polanju 
do koristnikov vzdrževalna dela pred pričetkom 
ogrevalne sezone. V tem času so opravili tudi 
nove priključke koristnikov na toplovodno 
omrežje. Zavoljo tega so v navedenih dneh 
prekinili z dobavo tople vode, o čemer so 
koristnike predhodno seznanili.

T.L.

Komisija za ocenjevanje 
škode

Zasavje - Na Slovenskem smo ali še 
ustanavljamo trinajst komisij za ocenjevanje 
škode ob naravnih in drugih nesrečah. Naša 
domača, zasavska, bo imela svoj sedež na 
upravi za obrambo v Trbovljah, z delom pa bo 
začela takoj v začetku prihodnjega leta, tako 
kot vse druge podobne komisije. Za regijske 
komisije seje slovenska vlada odločila zaradi 
tega, da bi še v večji meri poskrbela za usklaj eno 
aktivnost ob ujmah in zlasti zaradi sodelovanja 
teh komisij z državno komisijo. Po svoje bodo 
območne komisije utegnile biti tudi v oporo in 
pomoč občinskim štabom za civilno zaščito.

M.V.

Cesta Trbovlje - Prebold v 
gradnji

Trbovlje - Že dolga leta lahko spremljamo 
modernizacijo ceste iz Trbovelj do Prebolda

"Hiša skrivnosti"
Skrivnostno hišo imenujejo novo 

poslovno-stanovanjsko poslopje v 
zagorskem mestnem središču. Kdo in 
kdaj jo je tako poimenoval, ni znano. 
Mora pa že biti nekaj na tem, ko pa so 
jo slovesno odprli že ob občinskem 
prazniku, do danes pa še ni vseljena. 9. 
avgusta ob otvoritvi smo slišali, naj bi 
opravili v njej tehnični pregled, brez 
katerega noben objekt ne more dobiti 
uporabnega dovoljenja. Ko so ga 
opravili, so ugotovili kar nekaj 
pomanjkljivosti, ki jih mora izvajalec 
odpraviti. Mimogrede rečeno: ljudje 
so dosti govorili o tem, da hiša nima 
električnega priključka. Pokazalo se 
je, da je v času, ko naj bi to uredili, 
izvajalec šel v stečaj.

Do prejšnje srede še niso niti pridobili 
uporabnega dovoljenja za uporabo 
zemeljskega plina. To naj bi se zgodilo 
te dni in na Spektru sodijo, da bi se 
stanovalci utegnili vseliti konec tega 
ali v začetku prihodnjega meseca. O 
drugih pomanjkljivostih raje ne bi 
karkoli napletali, res pa je, da jih ni bilo 
tako malo.

Prav tako ne kaže razpletati štorije o 
tem, da nobena kuhinja niti kopalnica 
v novi hiši nima oken. Naša 
poizvedovanja o tem so pokazala, da 
ne gre za izjemen primer. V Trbovljah 
v novem naselju bojda kar 300 
stanovanj v kopalnicah nima oken, 
ampak v Ljubljani so nas opozorili, da 
je to bolj zasavska posebnost, ki sicer 
tudi ponekod drugod po slovenskem ni 
povsem neznana, ni pa pravilo. Sicer 
pa tudi zasavski poznavalci zatijujejo, 
da vsaj štiri kuhinje v zagorski 
skrivnostni hiši ne bi smele biti brez 
oken, o drugih pa raje molčijo in neradi 
karkoli povedo. Ni čudno, če so nas 
nekateri Zagorjani opozorili, dakuhinje 
brez oken največkrat ne zmorejo 
preprečiti uhajanje dišav iz dobrot, ki 
se kuhajo na štedilnikih; goije pa, če se 
karkoli prismodi; takrat gredo vonjave 
po vsej hiši. Pa naj gredo, pomembno 
je, da bo hiša zdaj le dobila svoje 
stanovalce in v spodnjih prostorih tudi 
prodajalce...

Milan Vidic

preko Podmeje in Prevala. Cesta je bila 
makadamska s številnimi ovinki, pa tudi ozka 
je bila. Precejšen del je že obnovljen in 
asfaltiran, večje dele ceste pa so morali 
zavarovati z močnimi betonskimi zidovi proti 
plazeči hribini. Vse kaže, da bodo z deli 
nadaljevali in jih dokončali v naslednjih dveh 
letih. Investitor del je državna uprava za ceste.
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Baragov dan
Šmartno pri Litiji - Letošnji Baragov dan je organizirala litijska dekanija, 

izvedli pa so ga v nedeljo, 17. septembra, v župnijski cerkvi v Šmartnem. 
Slovesno mašo je daroval ljubljanski nadškof in slovenski metropolit dr. 
Alojzij Šuštar. Po maši je bila še akademija, v kateri so predstavili življenje 
in delo slovenskega škofa Friderika Barage, ki je večino svojega življenja 
preživel v Ameriki med Indijanci. Slovenska Cerkev si že vrsto let prizadeva, 
da bi ga papež razglasil za svetnika.

B.Ž.

Obnovljeno gostišče
Trbovlje - V začetku septembra so dokončali dela pri obnovi gostišča 

Dimnik v Trbovljah. Gostišče je obnovil in opremil Boris Novak, ki ga 
poznamo kot večletnega plavalca - tekmovalca, sedaj pa trgovca in gostinca. 
Prostori so modno urejeni in opremljeni.

T.L.

Žamamograi

venca za pokojno

Križišče urejeno do konca oktobra
O urejevanju cestnega križišča pri Sušniku v Trbovljah smo že veliko 

slišali in videli. V zadnjem času so bila dela za nekaj časa prekinjena zaradi 
denacionalizacijskega postopka. Sedaj pa je most že pokrit z asfaltom.

S prvimi deli so pri Sušniku začeli potem, ko je lanska junijska vodna ujma 
prizadejala veliko škodo tudi na spodnjem delu Trbovelj. Kmalu so pričeli z 
urejevanjem dela struge potoka, predvsem pa je bilo treba zgraditi nov most 
čez Trboveljščico, ker je stari povsem dotrajal in promet čezenj je postal 
nevaren. Delaje izvajal Gradis Celje. Medtem pa so vodarji zahtevali dvig 
cestišča, da bi potok lahko prepuščal ob podobnih ujmah večje količine vode. 
Ob tej priložnosti se dogovorili tudi za ureditev cestnega križišča. Zavoljo 
tega je bilo treba porušiti nekdanji kulturni in družabni center spodnjega dela 
Trbovelj - dom Zasavje z dvorano za kino in druge kulturne prireditve, 
prostori krajevne skupnosti Zasavje, gostinskimi, družabnimi prostori in 
enim stanovanjem za upravnico doma (to je bila dolgoletna zasedenost in 
dejavnost doma, v katerem pa je bil v zadnjem času le še gostinski lokal in 
diskontna trgovina).

Kmalu potem, ko so dom porušili, so bila dela pri urejanju cestnega križišča 
ustavljena. V teku je bil namreč postopek denacionalizacije. Prometnih zagat 
pa je bilo na cesti čedalje več in promet je urejal začasni semafor, ki pa ga 
vozniki niso upoštevali v zadostni meri, zato so morali velikokrat gneče 
redčiti policisti. Zadnje dni so gradbinci z deli nadaljevali in asfaltirali most 
v celoti. Vse kaže, da bodo z deli na tem križišču končali do konca oktobra 
tega leta.

Tine Lenarčič

"Pojdite pogledat, kako na zagorskem Petrolu sami sebi 
uničujejo okolje, potem pa njihov tovornjak blato razmetava 
po cesti še daleč za seboj," je bil temeljit naš bralec nekaj dni 
nazaj, ko je Petrolov tovornjak pripeljal plin, pa se zaradi 
namočenega terena ugreznil globoko v zemljo.

Zagorski Petrol je najnovejši v Zasavju in zaposleni so 
njegovo okolico zelo prijetno uredili. Ko pa so se odločili za 
prodajo plina, so bili dokaj neučakani, pa kletko za plin 
postavili sredi travnika, ne da bi tudi uredili dovoz. Morda res 
ne bi bilo nobenih nevšečnosti, če bi letošnje vreme ne bilo 
tako radodarno z dežjem. Na Petrolu so nam povedali, da bodo 
plato vsekakor uredili, menda ni več daleč do tistega dne. 
Tačas pa naj kljub vsemu obvisijo na prangerju. Ko bodo načrt 
uresničili, jih bomo tega bremena rešili tudi v Zasavcu. Ker se 
za videz okolja tu sicer precej potrudijo, verjamemo, da se 
bodo res kmalu odločili za investicijo in zaradi svojega 
trgovanja ne bodo več razvažali blata po zagorskem asfaltu. (IL)
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V Litiji so v petek, 22. septembra, otvorili prvo lokalno 
potrošniško pisarno v Sloveniji. Ta bo delovala v okviru območne 
potrošniške pisarne Zagorje, katere svetovalka Tanja Drnovšek 
Šulin je tudi iniciatorka otvoritve pisarne v Litiji in bo pri 
svetovanju pomagala tamkajšnjemu svetovalcu Mirku Dolinšku. 
Lilijani bodo po nasvete lahko prihajali ob torkih dopoldne v 
prostore na Stavbah (kjer deluje tudi pisarna rdečega križa).

Otvoritve sta se med številnimi gosti udeležila tudi predsednica 
Zveze za zaščito potrošnikov Slovenije Breda Kutin in minister za 
ekonomske odnose in razvoj Janko Deželak. "Varovanje pravic 
potrošnikov je neločljivo povezano s tržno ekonomijo," je povedal 
minister. "V Sloveniji je tovrstna dejavnost še v povojih, vendar se 
razvija. Predvsem nas veseli, ker se razvija tudi finančno in gre nekako 
vštric z razvojem institucij tržne ekonomije." Deželak je poudaril tudi 
pomen povezovanja Zveze za zaščito potrošnikov z drugimi 
institucijami, naprimer tržnimi inšpekcijami.

"Upajmo, da bo vedno več takih, ki bodo prihajali v pisarno po 
pomoč preden se bodo odločili za nakup ali neko storitev ter da bo 
vedno manj takih, ki bodo prihajali prepozno, ko bo že nekaj narobe,"

so bile besede Kutinove, ki se sicer zaveda, da bo še kar nekaj časa 
trajalo, da se bodo potrošniki navadili prihajati po tovrstno pomoč. 
Zaenkrat jih je še vedno dosti takih, ki o potrošniških težavah nergajo 
doma, namesto da bi se prišli potožit v potrošniško pisarno.

Tekst in foto: Tatjana Polanc

Živa Drol - Novak, Janko Deželak, Breda Kutin in Mirko Kaplja

Babilonska zmešnjava okrog trboveljske železniške postaje že 
dolgo dviguje pritisk številnim občanom, ki dnevno potujejo z 
vlakom pa tudi drugim uporabnikom tega prostora. Sliko, ki joto 
"okno v svet" ponuja, je po svoje obarvalo še lansko neurje, ko je 
odneslo dobršen kos zemljišča ob iztoku Trboveljščice v Savo, da 
ne govorimo o težavah občanov, ko se prebijajo do tirov ali do 
avtobusnega postajališča ali do svojih parkiranih avtomobilov (če 
parkirišče sploh najdejo).

Zadnji pogovori o ureditvi kompleksa so bili med občino Trbovlje 
in Slovenskimi železnicami septembra 1993, vendar z občinske strani 
interes očitno ni bil dovolj velik, da bi resneje pristopili k problemu. 
Zato so se na pobudo Slavka Kmetiča in šefa ŽP Trbovlje (oba 
Slovnske železnice) 25. septembra sestali predstavniki avtobusnega 
prevoznika Integral Kum in trboveljski župan Janez Malovrh, ki je 
obenem tudi direktor Cementarne. Iz ragovora je bilo razbrati, da 
čevelj žuli vse prisotne in še koga ter daje ureditev železniške postaje 
z okolico nujna, občina pa naj bi tokrat pokazala več zanimanja.

Sprejeli so že kar konkretne zadolžitve. Tako bodo 6. oktobra v 
županovi pisarni zbirali pisne ponudbe, predloge in zahteve vseh že 
naštetih upravnikov prostora, občinske strokovne službe pa naj bi

pripravile strokovne podlage, nenazadnje tudi glede upravnega 
postopka. Na naslednjem razgovoru, ki naj bi bil 16. oktobra, bi se 
tako že lahko dogovorili tudi o drugih nosilcih posameznih zadolžitev 
in mogoče o okvirni finančni participaciji. Mogoče bo tokrat le 

uspelo?!
A. F.

Sedanja podoba železniške postaje.



Seje svetov »ličili

V Zagorju 28. septembra
V četrtek popoldan se bodo svetniki občine Zagorje sestali na 7. seji. 

Na dnevnem redu imajo predvidenih 20 točk. Potrdili bodo mandat 
novima članoma sveta, Gabrijelu Brezovarju in Dragici Jazbec. Na 
pobudo svetnika Andreja Dolšine bodo seznanjeni z uresničevanjem 
zakona o denacionalizaciji. Na 3. izredni seji 13. julija so svetniki 
razpravljali o programu zapiranja Rudnika Zagorje, tokrat pa bodo 
informirani o poteku procesa zapiranja. V drugi obravnavi bo odlok o 
odborih občinskega sveta, statut občine določa štiri, od katerih mora 
imeti vsak vsaj pet članov, ki morajo biti v večini člani občinskega sveta. 
Odbori obravnavajo zadeve in pristojnosti občinskega sveta ter mu 
dajejo mnenja in predloge. V drugi obravnavi je tudi odlok o ravnanju 
s komunalnimi odpadki v občini. Javna razprava o tem odloku je bila od 
maja pa do konca avgusta, svoja stališča so posredovale krajevne 
skupnosti Jože Marn, Čemšenik, Mlinše-Kolovrat in Kisovec-Loke. Na 
dnevnem redu je tudi nekaj organizacijskih sprememb in zaradi njih 
sprejem odlokov, tako bo Agencije občine Zagorje za razvoj postala 
d.o.o. z enim družbenikom, tudi stanovanjski sklad bo doživel dopolnitev 
odloka. Na ta sklad bodo prenešeni vsi stanovanjski objekti v lasti 
občine, ta pa bo potem uredil odnose z najemniki v skladu s stanovanjskim 
zakonom in pravilnikom o oddaji poslovnih prostorov v najem. Po 
hitrem postopku naj bi svetniki sprejeli odlok o ustanovitvi nadzorne 
službe za varstvo okolja. Ta služba je nujna, saj le vsakodnevni nadzor 
lahko zagotovi izvajanje odlokov in drugih predpisov na področju 
varstva okolja, javne snage, komunalne ureditve ter izgleda mesta in 
naselij. Na četrtkovi seji bodo z odlokom opredeljene tudi takse za 
obremenjevanje okolja. Določila zakona o varstvu okolja iz leta 1993 so 
nekatere slovenske občine že izkoristile, tokrat se bodo o tem odločali 
tudi v Zagorju. Onesnaževalci bodo tako plačevali takso za 
obremenjevanje voda, tal zraka in ustvarjanja odpadkov. Taksa, ki se 
nanaša na porabljeno pitno vodo, naj bi stopila v veljavo šele z novim 
letom, saj do takrat velja odlok o uporabi prispevka za investicijska 
vlaganja na področju vodooskrbe, po katerem uporabniki plačujejo 20 
tolarjev za kubik porabljene vode. Na četrtkovi seji zagorskega sveta bo 
v prvi obravnavi odlok o razglasitvi dendroloških naravnih spomenikov, 
ki naj bi zaščitil drevesa, ki že stoletja živijo na tem območju, ki pa se 
zaradi splošne in lokalne onesnaženosti ter preračunljive sečnje umikajo 
iz gozdov. Lastniki dreves so bili z vsebino odloka že seznanjeni. Z 
odlokom, kije tudi na dnevnem redu, bo prepovedana prodaja in uporaba 
trdnih in tekočih energentov, v katerih energetsko specifična vsebnost 
gorljivega žvepla presega 0,7/MJ. Odlok bo v četrtek doživel prvo 
obravnavo, zajel pa bo vse kotlovnice in indiviadulana kurišča v občini. 
Te metode prepovedi so izkoristili že v Mariboru in Ljutomeru, 
republiški ekološki sklad pa pripravlja razpis za kreditiranje notranjih 
instalacij, potrebnih za uporabo plina v stanovanjih. Na dnevnem redu 
četrtkove seje sveta j e tudi zazidalni načrt Svea, na osnovi katerega želi 
Svea urediti svoj prostor za potrebe proizvodnje, manipulacije, 
skladiščenja, prodaje in plasiranja programov kupcem in poslov
nim partnerjem. Ustanovljeni bosta še dve občinski komisiji, za kme
tijstvo in za vloge in pritožbe. Prva naj bi štela sedem članov, druga pa 
pet. Na tej seji bodo tako svetniki glasovali tudi o imenih članov teh 
komisij.

V TVbovljah 2. oktobra
Svetniki v trboveljski občini se bodo sestali v ponedeljek na 9. seji. 

Za obravnavo je predlaganih 12 točk dnevnega reda. Izvolili bodo dva 
podžupana. Z odlokom o taksah za varstvo okolja bodo v tej občini še 
počakali, saj še niso prejeli odgovor Ministrstva za okolje v zvezi s to 
temo. Občinski svet je namreč osnutek odloka obravnaval že v marcu in 
ga posredoval v javno razpravo. V Trbovljah imajo z zbiranjem sredstev 
na osnovi odloka o zagotavljanju in uporabi sredstev za varstvo okolja 
velike težave predvsem zaradi nejasnosti glede pristojnosti pobiranja 
taks po zakonu o varstvu okolja med državo in lokalno skupnostjo. Prav 
te nejasnosti terjajo presojo ministrstva. Na ponedeljkovi seji bo v prvi 
obravnavi tekst odloka o razglasitvi naravnih znamenitosti, arheoloških 
območij, kulturnih in zgodovinskih spomenikov ter o določitvi javne 
infrastrukture na področju kulture v trboveljski občini. Namen odloka 
je trajno ohraniti in zagotoviti posebno družbeno varstvo naravne in 
nepremične kulturne dediščine. Pravna podlaga za ta odlok je 'Zakon o 
naravni in kulturni dediščini, z njim pa bodo razglašene naravne 
znamenitosti, arheološki spomeniki in kulturno zgodovinski spomeniki. 
V prvi obravnavi bo tudi odlok o grbu in zastavi občine. Likovno podobo 
grba so v občini že sprejeli, vendar njegova uporaba ni bila urejena z 
aktom. Oba simbola sta določena s statutom, obliko in uporabo pa 
določa odlok. Kot v vsaki občini bo tudi v Trbovljah pomenilo izvajanje 
tega odloka dodaten strošek zaradi nabave določenega števila zastav in 
grbov, končno pa bodo lahko občinsko zastavo kupili tudi lastniki 
stanovanjskih hiš ali sveti stanovalcev. V grbu. ki je v obliki ščita, je 
rudarski voziček, ki ponazarja tradicijo rudarjenja, zeleno črno modra 
zastava pa v svojem delu vsebuje tudi ta grb. V začetni fazi bo tudi 
obravnava odloka o neprometnih znakih v občini. Določbe pravilnika o 
neprometnih znakih iz leta 1984 so povzročile nered v videzu mesta, 
slabo informiranost in postavljanje neprometnih znakov brez dovoljenj. 
Z novim odlokom bo določeno, da dovoljenja za postavljanje teh znakov 
lahko izda le pristojni organ v občini ob predhodnem soglasju vzdrževalca. 
Neprometni znaki opozarjajo na kulturni spomenik, zgodovinsko ali 
naravno znamenitost, obveščajo o napravah in objektih, ki so v neposredni 
zvezi s prometom ali turizmom, so tudi slike, grafični prikazi, gesla, 
znaki v zvezi s prireditvami, razstavami, dogodki, zborovanji, panoji, 
transparenti, table... Znake bo v naseljih lahko postavljalo javno podjetje 
oziroma izvajalec, ki ga bo s koncesijo izbral občinski svet. Na dnevnem 
redu je še program sklada stavbnih zemljišč za to leto, določena bo tudi 
točka za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča. Predlagana 
vrednost točke je 0,57 tolarja. Lani je ta znašala 0,475 tolarja. Nova naj 
bi veljala za celo letošnje leto, lanska pa je bila na osnovi zakona o 
financiranju občin od začetka leta dalje valorizirana s koeficientom 
rasti cen na drobno. Svet bo v ponedeljek oblikoval svoje mnenje o 
gradnji športne hale. Ministrstvo za šolstvo in šport je v svojem mnenju 
zapisalo, daje v občini na lokaciji Polaj najprimerneje zgraditi športno 
dvorano s šestimi vadbenimi prostori, kar naj bi zadoščalo za osnovno 
in srednje šole in lokalni šport. Ker je ta predlog usklajen s predlogom 
pripravljalnega odbora, ta predlaga občinskemu svetu, da se ta varianta 
sprejme kot usklajena na občinskem nivoju. Svet bo imenoval tudi 
delovna telesa sveta, nadzorni odbor, člane sosveta načelnika upravne 
enote in odbora za razpolaganje s sredstvi požarnega sklada. Med 
odgovori na vprašanja svetnikov je obrazložitev o rekonstrukciji križišča 
pri Sušniku, posredovani pa so tudi odgovori na vprašanja v zvezi z 
nekaterimi postavkami občinskega proračuna.

Ivana Laharnar



Trgovsko podjetje

POTROŠNJA
61410 ZAGORJE ob Savi

Kidričeva 1

vas vabi na
DEMONSTRACIJO 
IN DEGUSTACIJO

v petek, 29.9.1995 pred 
BLAGOVNICO ŽIVA od 10.-18. ure.

DEMONSTRACIJO bo vršila ERA VELENJE
za program malih gospodinjskih aparatov

KENWOOD in 
DELONGHI.

Na DEGUSTACIJI pa se bosta predstavila ZELENA DOLINA 
in ERA ŠMARTNO s svojimi priznanimi proizvodi.

VLJUDNO VABLJENI!

A

TRBOVLJE
ftg svobode 1 la, 61420 Movije 
tel.: +386 601 26 333, 26 056 
21 358, fax: +386 601 26 228

INTEGRAL zagorje d.o.o.
Tel.:64 443, 64 032, 64 420

;iŠS|!||
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l

POTOVANJA - IZLETI

LENT1-NA6VKAN1ZSA 30.9.1995 
PLIBERK 6.10.1995
LENTI-NAGfKANIZSA 14.10.1995
LENTI
PLIBERK

28.10.1995
27.10.1995

1.800.00 SIT

1.150.00 SIT
1.800.00 SIT
1.650.00 SIT

1.150.00 SIT

Pokličite ali oglasite se, radi vam bomo svetovali, 
in se potrudili, da boste z nami zadovoljni.

AVTO TAXI STORITVE
Pokličite TAKI po telefonu 
0609 61 63 48 ali 0609 63 31 07

Zapišite si in ne pozabite:
0609 61 63 48 ali 0609 63 31 07

Kaj več vam o TAKI službi, ki je na razpolago 24 ur na dan lahko povemo, 
če nas pokličete: INTEGRAL Zagorje 0601 64 420



Občina Radeče
Bikiw@f ©ieims pni stn&kuKdrial iatmd

Radcška občina, regionalno skorajda neopredeljena, saj se na njenem ozemlju križajo zasavska, celjska in posavska regija, ima 
možnosti postati srednje razvita slovenska občina. Blizu 5000 prebivalcev, od tega več kot 2000 mlajših od 30 let je potencial, ki 
ob normalnih pogojih lahko izkoristi prednosti, kijih 5196 ha, kolikor občina pokriva, nudi omenjeni prostor. Tudi izobrazbena 
struktura je dokaj visoka, saj je več kot 1600 prebivalcev s srednjo, blizu 150 z višjo in več kot 70 z visoko izobrazbo. Na zadnjih 

volitvah so občani Radeč za župana izvolili Janeza Zahrastnika in za predsednika sveta Matjaža Hana.

Janez Zahrastnik- župan

Župan ob vprašanju, kje so 
Radeče devet mesecev po 
volitvah, ugotavlja:

"Radeče so v bistvu na začetku, 
kar pa velja v veliki meri za vse 
nove občine. Po mojem lahko 
slovenske občine v tem trenutku 
razvrstimo v štiri skupine. V prvo 
sodijo velike mestne občine, ki 
živijo povsem normalno življenje, 
če izvzamemo konfrontacijo z 
državo in njenimi upravnimi 
enotami. V drugo skupino sodijo 
tiste občine, ki so ostale nespre
menjene in tiste, ki so ostale na 
prejšnjih domicilnih sedežih. Te 
imajo velike prednosti kot so: 
kadrovske, informacijske, prostor
ske, da ne govorimo o izkušnjah in 
opremi in nenazadnje na njihovih 
sedežih so tudi sedeži upravnih enot. 
V tretjo skupino prištevam občine 
kakršna je Radeče, ki glede na 
število prebivalstva, razvito 
gospodarstvo in infrastrukturne 
pogoje opravičijo svoj obstoj. V 
četrti skupini pa so občine, ki imajo 
majhno število prebivalstva in je 
vprašljivo, če bodo lahko preživele.

Radeška občina je začela iz nič. 
Prejšnja laška je na nek način, to je 
pogosto prisotno mnenje v Radečah, 
siromašila našo dolino, dokler ni bil 
izglasovan referendum o novi 
občini."

Se vam zdi, da se miriistrstvo

za lokalno samoupravo dovolj 
vkuljučuje v razvoj takšnih ob
čin kot je Radeče, če nadalju
jem vašo misel, da ste začeli iz 
nič?

"Če sem iskren, smo pričakovali 
dosti več. Zakonodaja je 
nedorečena, obljube in zagotovila, 
ki so bili dani pred konstituiranjem 
novih občin, pa so v veliki meri 
izničeni. Vladna služba za reformo 
lokalne samouprave po mojem 
mnenju ne ravna prav, ker ne daje 
več poudarka in strokovne pomoči 
novim občinam, to je tudi eden 
izmed razlogov, zakaj so Radeče na 
začetku.

Občutek imam, da seje občina 
Radeče dolgo časa ukvarjala 
sama s seboj in ne s problemi 
okrog nje?

"To najbrž drži. Mi smo v prvih 
devetih mesecih izgubili veliko 
preveč časa, moči in sil za zelo 
nepomembne prepire med strankar
sko opredeljenimi svetniki glede 
nekaterih pomembnih in nujnih 
vprašanj kot so statut, oblikovanje 
posameznih delovnih teles in 
organov, pri tem pa so nekateri 
pozabili, da občani terjajo od nas 
urejanje tekočih in razvojnih 
vprašanj. Naš občinski svet o tem 
praktično še ni spregovoril."

Statut je bil sprejet, ali to

pomeni, da boste v naslednjih 
mesecih nadoknadili zamujeno?

"Sedaj, ko so ustrezni akti 
sprejeti, nastopa obdobje resnih 
vprašanj, kamor mi, oziroma sam 
osebno, na prvo mesto postavljam 
kompleks izgradnje oziroma 
dokončanje HC Vrhovo. Gre za 
največjo slovensko investicijo, če 
odmislim začetno izgradnjo 
avtocest, za največjo investicijo od 
leta 1987 dalje. Ta temeljito posega 
v prostor naše občine, spreminja 
pogoje življenja, urbanizem, 
prostorsko načrtovanje, komunalno 
urejanje, klimo itd. Gradnja je v 
zaključni fazi in izvajalci hite. Tu 
prihaja do neizpolnjevanja 
obveznosti, ki so zapisane in 
uzakonjene. Od zaključka gradnje 
HC Vrhovo je v veliki meri odvisno

nadaljnje življenje naše občine, 
zlasti na področju infrastrukture."

Mnenje je, da gospodarsko 
občina nazaduje, še posebej ob 
dejstvu, da podjetje Radečepapir 
doživlja krizo?

"Naša občina ima nekako trojno 
usmeritev na tem področju: 
papirništvo, les in kovinarstvo z 
nekaj konfekcije. Trenutno je naša 
najdonosnejšapanoga-papirništvo 
v veliki krizi, za kar pa je več 
razlogov. Tržišče vrednostnih in 
zaščitenih papirjev je več ali manj

razdeljeno, naš nekdanji strateški 
partner je po osamosvojitvi 
Slovenije ostal le še spomin na čase, 
ko smo na tem trgu suvereno 
gospodarili. Gre za skoraj 50 letno 
prisotnost. Posledice tega so težke 
in jih ni mogoče preseči v kratkem 
času, vprašanje pa je, če sploh v 
celoti. Tu vidim vlogo države in 
njen odnos do tega za Slovenijo 
strateško pomembnega podjetja. 
Nič boljše ni z ostalimi manjšimi 
podjetji, ki se vsako po svoje otepa 
s težavami. Vloga občine ni več 
takšnakot nekdaj, v podjetjih veljajo 
novi lastninski odnosi, zato se v te 
procese ne moremo direktno 
vmešavati. To pa ne pomeni, da 
nimamo skrbi za zaposlene. 
Nasprotno, naš interes je, to je tudi 
naloga našega odbora za 
gospodarsko in komunalno 
dejavnost, da razvijamo druge 
oblike podjetništva, obrti in tu 
pričakujemo programe, vspodbude 
in možnosti zaposlovanjadelavcev.

Bo delitvena bilanca z 
nekdanjo občino Laško Radečam 
prinesla kakšen tolar v 
osiromašeno blagajno?

"Delitvena bilanca z Laškim je 
težka zadeva. Tu imamo opraviti z 
dvema skrajnostima. Na eni strani 
nekateri pričakujejo, da bo občina 
veliko pridobila iz našlo vadelitvene 
bilance, po drugi strani pa v občini 

-ž Laško trdijo, dani ničesar zadelitev. 
Z vodstvom občine Laško smo se 
dogovorili, daje potrebno na mizo 
položiti bilanco in v skladu z 
navodili osrednjih republiških 
organov ugotoviti, kako je bilanca 
tekla in kaj seje ustvarilo od leta 
1985 dalje. Ker gre za zapletena 
pravna, finančna in upravna 
vprašanja, smo se dogovorili za 
skupino strokovnih ekspertov, ki 
bo pregledala vsa gradiva, ki jih je 
dolžna občina Laško dostaviti, in 
pripravila predloge in podlage, o 
katerih bosta odločali obe komisiji, 
laškain radeška. Upoštevatije treba, 
da so občani Radeč dolga leta 
ustvarjali v skupni občini Laško in 
takratno skupno bogastvo je

Radeče - pred pričetkom gradnje HC Vrhovo



potrebno na nek način ovrednotiti 
in ugotoviti, kolikšen delež pripada 
Radečam. To ne bo končano do 
31.9. kot narekuj e rok, ampak bomo 
do tega prišli vsaj do konca leta.

Odnosobčina - upravna enota, 
ki je locirana v Laškem?

"Zelo korektno. Vprašljivo je le, 
ali morajo biti vse službe upravne 
enote locirane v Laškem. Za nas bi 
bilo smotrno, da se nekatere tudi 
dislocira, da so bližje občanom. 
Občani preprosto ne razumejo, 
predstave o lokalni samoupravi so 
bile drugačne, da morajo vse svoje 
interese uresničevati v Laškem. 
Prizadevamo si, da bi vsaj nekatere 
službe imeli v Radečah, da bi bile 
bliže občanom.

Koliko vasje zaposlenih?
Imamo pet zaposlenih, kar je 

glede na zahteve resornih ministr
stev in vlade, kijih postavljajo pred 
nove občine, občutno premalo. 
Seveda hi potrebovali predvsem 
strokovne ljudi, to pa nam 
onemogoča premajhen proračun, pa 
tudi prostorskih možnosti ni.

Ste vi profesionalec?
Ne.

Kakšna je regionalna 
opredelitev občine?

Vprašljiva. Trenutno smo na 
obrobju celjske regije in na stičišču 
zasavske in posavske.

Bi lahko Radeče postale 
središče nove Zasavsko-posavske 
regije?

"Glede na lego smotrno, glede 
na interese posameznih zasavskih 
in posavskih občin pa povsem 
nerealno. Radeče se bodo morale 
razumno odločiti, kam. Malo občin 
v Sloveniji je s tako razpršeno 
infrastrukturo. V našem prostoru so 
prisotni Elektro Trbovlje in Krško, 
vodna skupnost v Novem mestu in 
PTT v Trbovljah, cestno podjetje v 
Celju in delno Ljubljani, bolnišnica 
v Celju in Trbovljah, zemljiška 
knjiga, sodišče in srednje šole, 
večinav Celju. Še bi lahko našteval. 
Res je, da iz tega izhajajo mnogi 
problemi, tudi materialnegaznačaja, 
predvsem, ko je treba ta vprašanja 
usklajevati...

Odnos župan - svet?
"Korekten. Razen nekaterih 

vprašanj, katerih reševanje se je 
nekoliko upočasnilo."

nove, da bodo občani čimvcv 
mlercsov lahko uresničili v 
radeški občini in ne zunaj, kot 
je to danes. Občina je kot

>>1lvinsk, svet ir./ur.,n/mm.
iv treba racionalno gospodariti.

Matjaž Han - predsednik sveta občine

"Težko ocenim to zame še vedno 
prehodno obdobje devetih mese
cev, vendar dejstvo je, dase svetniki 
zavedamo, da delamo v interesu 
celotne občine, tako Jagnjenice, 
Svibnega, Vrhovega in Radeč. 
Sprejeli smo več ali manj vse
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možnosti, kronam jih ta

Poleg župana o vseh 
najpomembnejših vprašanjih v 
občini odloča občinski svet, ki ga 
vodi Matjaž Han. Ocena prvih 
devetih mesecev dela je po 
njegovem naslednja:

pomembnejše akte, razen 
poslovnika in seveda proračuna, 
imenovali vrsto komisij in delov
nih teles. Od teh je odvisno, kako 
bodo delali in si prizadevali za 
hitrejši razvoj kraja. Pot do sprejetja 
ustreznih aktovje bila dolga, vendar 
spet poudarjam, svet je pri 
življenjskih vprašanjih sposoben 
nadvladati ozke interese političnih 
strank, kar daje gotovo možnosti 
hitrej šega reševanj a naj bolj kritičnih 
vprašanj razvoja naše občine. Če 
jih naštejem: gre za probleme na 
področju gospodarstva, za slabe 
ceste, plazove, nedokončan 
zdravstveni dom, dotrajane kulturne 
ustno ve, neustrezna športna igrišča 
in podobno.

Odnos župan - občinski svet?
"Župan ne vpliva na delo sveta,

če pa je, to se je zgodilo v nekaj 
primerih, da veto na kakšno 
vprašanje, kar pa je njegova 
zakonska dolžnost.

Bi svet potreboval profe
sionalnega sekretarja?

"Mi ga v tem trenutku ne 
potrebujemo, saj smo seže v začetku 
odločili, da bomo skromna občina 
in ne bomo po nepotrebnem za
pravljali že iz tako preskromnega 
proračuna. Zaenkrat nam vse 
opravlja uprava, kije tudi kadrovsko 
siromašna, vendar če se bo pokazalo, 
da svet sekretarj apotrebuj e,je nuj no 
najti nakoga za majhen denar, 
vendar, poudarjam, uprava nam 
nekako uspe pripraviti vsa potrebna 
gradiva.
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Pisma bralcev
Zasavc objavlja odmeve na prispevke v časopisiHČmnenja 
bralcev o žlvljeltjubi dogajanju v ZasavjmNe^odpisanih pi
sem ne objavljamo^Bomna pisem je žarim prostora omeje
na na največŠ(MipkamčrvreticAIr<miištve^i pridržuje pra
vico skrajšatftekst ali pa odkriti daljšega, čebeeti, da bi s 
skrajšanem preveč okrnili zanimivo vsebino.

Spoštovana glavna 
urednica!

Nekoliko mi je seveda' žal, da 
nisem poslušal nasvetov prijatel
jev, ki so me svarili, naj se ne 
spuščam v polemiko z novinarji, 
češ oni so se tega učili, s tem si 
služijo kruh, poleg tega ti lahko še 
odgovorijo v isti številki, medtem, 
ko moraš ti počakati na naslednjo 
številko, ko stvar že nekoliko zb ledi, 
kojene berejo isti ljudje, kot prejšnjo 
itd. No, zdaj pač imam iz finfeija 
drobiž - obsojen sem na dopisova
nje. Angleži imajo za tale moj primer 
zelo primeren pregovor, ki pravi: 
"Ther's no use crying over the spilt 
milk." Če bi besedo mleko zamenjal 
z gnojnico, hi lahko ta pregovor 
uporabil kar dobesedno. Žal mi je 
tudi, ker sem gnojnico mogoče zlil 
preveč na široko in s tem ošprical 
tudi koga, ki si tega ne zasluži. To 
morate pač pripisati dejstvu, da ne 
poznam Zasavčeve organizacije 
dela in da sem "članek" pisal takoj 
po tem,ko sem prebral 33. številko. 
Kak dan pozneje bi bil veijetno bolj 
precizen. No, to pa je tudi vse, kar 
obžalujem.

Tako, kot prvič, tudi sedaj seveda 
ne morem biti tiho in kar prebaviti 
Vaš odgovor. Kako že pravijo tisti, 
ki se profesionalno ukvarjajo z 
odgovori na posamezne članke? 
Nekako takole: "V članku tem in 
tem, novinarja tega in tega, z dne 
tega in tega, kar mrgoli neresnic, 
polresnic, napačnih trditev, zato 
bomo te trditve ovrgli kar po vrsti" 
itd., itd. Bom pa še jaz poskusil v 
tem stilu.

Uvodoma morda samo tole: ne 
zamerim Vam stila, tega sem si pač 
zaslužil, zamerim pa Vam vsebino 
vašega odgovora. V njem se namreč

lotevate drugačnih tem, od tiste, o 
kateri sem pisal jaz in mi polagate v 
usta besede, ki jih nisem izrekel. 
No, zdaj pa res lepo po vrsti:

1. Nikjer v mojem "članku" ni 
napisano, daje prispevek o stečaju 
SIZ-a poslovna politika Zasavca - 
tole mi tudi zveni nekoliko čudno. 
Pač pa sem napisal, da je objava 
dogodka z belo lado in reduktorjem 
poslovna poteza, ki se ji reče 
senzacionalizem. Veste, če bi ne 
bilo tistega novinarskega vprašanja 
stečajnemu upravitelju, bi še morda 
mislil, da gre za neizkušenost, 
malomarnost, neprofesionalnostali 
kaj podobnega, tako pa...

2. Nikjer tudi nisem napisal, da 
so vam stečaji podjetij v veselje, še 
manj pa sem se norčeval iz stiske 
ljudi, na kar v Vašem odgovoru 
namigujete. Mislil sem, da me toliko 
poznate, da veste, da mi kaj takega 
niti na misel ne pride. Če ste morda 
mislili na tisto o indijanskem imenu, 
potem sem se pač ponorčeval iz 
enega človeka, tako kot ste tudi vi 
užalili samo enega.

3. Pravite, da sem napisal zgodbo, 
ki se mi je "pritaknila" v fantaziji. 
Veste, tisto dopoldne, ko je izšla 33. 
številka, meje prvi znanec, ki sem 
ga srečal, vprašal - v šali sicer, kje 
imam tisti reduktor, ki sem ga 
ukradel. Ko sem ga debelo pogledal, 
mi je pač povedal, da tako piše v 
Zasavcu. Hudičevo malo fantazije 
je potrebno, da ti zraste v glavi 
zgodba, kakršna je meni. To mi 
potijuje tudi dejstvo, da sem v 
naslednjih dneh doživel še kar nekaj 
podobnih "pozdravov".

4. Vsekakor ste mnogo več 
fantazije potrebovali Vi, ko ste 
zapisali, da bi zadevo z belo lado 
lahko pojasnil že novinarki na licu 
mesta. Daj te no, spoštovana glavna

urednica, tale je pa malo prehuda 
celo za v kakšen Pionirski list! 
Resnično ne vem, kako naj bi mi 
takrat, ko mije novinarka preprosto 
pod nos pomolila kasetar, prišlo na 
pamet, da bij i razložil, zakaj in kam 
je bil odpeljan reduktor, o katerem 
ji je govoril nekdo drug. Morda bi 
moral biti celo tako jasnoviden, da 
bi ji povedal nekaj o čemer ji nekdo 
drug šele bo govoril. Tudi takšna 
razlaga je povsem mogoča, kajne? 
Samo novinarka namreč (morda še) 
veza vrstni red "intervjujev". Midva 
sva tu vsekakor v svetu fantazije. 
No, čeprav nimam nobene zveze z 
obravnavano temo, samo na kratko 
v zvezi z mojo zavrnitvijo izjave. 
Resnično nisem vedel, kaj naj bi 
novinarki v tistem trenutku, na sredi 
dvorišča, "krasno" razpoložen, 
izjavil. Takšen je bil namreč njen 
"pozdrav" oziroma vprašanje - ali 
bi dal izjavo. Sicer pa, ali j e samo po 
sebirazumljivo.dačlovekvmladen- 
ki, ki mu pod nos pomoli kasetar, 
prepozna novinarko Zasavca?

5. Ravno tako, kot mi ne bi prišlo 
na misel razložiti novinarki, mi tudi 
ni padlo na pamet razlagati za kaj 
gre, delavcem, ki so bili v času, ko 
je odpeljala zdaj že slavna lada, v ali 
okoli tovarne. Zame je bil to povsem 
normalen, vsakodneven, dogodek. 
Za Vas pa je to znak slabe 
informiranosti delavcev!? Ko sem 
že ravno pri informiranosti (vem, 
da se tu spuščamo na tenek led, ker 
je to pač Vaše področje), o kateri je 
pisala že novinarka v uvodniku: 
vsakemu pozornemu bralcu je bilo 
iz besed stečajnega upravitelja, ko 
govori o urah (ne samo dnevih) 
kdaj je kdo zvedel za dan stečaja, 
zagotovo jasno, da za boljšo 
oziroma bolj pravočasno 
informiranje preprosto ni bilo časa. 
Še eno banalno dejstvo. Vem, da 
novinarji banalnosti nimate radi, 
ampak kaj hočemo, če pa je v 
življenju tega pač mnogo več kot pa 
senzacionalnosti.

6. Prav nič Vaše pomoči ne 
potrebujemo, da se, kot pravite, 
postavimo na drugo stran - na stran 
delavcev namreč. Nikoli se, tudi

kot član vodstva, nisem počutil na 
kakšnem drugem breg u.Ne spadam 
namreč niti v skupino velikih (če 
spet malo zajadram v svet fantazije, 
predpostavljam, daje bil Vaš kriterij 
za razvrščanje med velike in male 
lj udi, bogastvo, in ne morda telesna 
višina ali kaj podobnega), niti v 
skupino tistih ljudi, ki "jimje potem 
nekje drugje še lepše".

7. Narobe ste razu meh, daje bil 
to prvi Zasavc, ki sem ga prebral in 
da tega izdelka še nisem nikoli videl 
- v mojem pisanju ni povoda za 
takšno ugotovitev. To ste najbrž 
zapisali zato, daje pač lepše stekla 
misel o zajtrkovanju Slovencev itd. 
(moram pa reči, da res ne razumem, 
kaj ste s tem hoteli povedati). 
Priznam pa, da sem tudi sam nekaj 
stvari napisal samo zato, daj e misel 
lepše stekla. Vse tisto o ceni, pa 
zajtrku, sem napisal zato, da sem na 
koncu prišel do kalkulacije in 
dobrega gospodarjenja. Prepričan 
sem, da ste razumeli, da sem s tem 
hotel pokomentirati del 
novinarskega uvodnika, kjer tako z 
lahkoto zapišete tisto o slabem 
gospodarjenju. Pa še prav ima 
seveda - vsak stečaj je posledica 
slabega gospodaija. Ko bi le bilo 
moč z isto lahkoto najti recept za 
dobro gospodarjenje v "naši državi 
neizmernih možnosti razvoja". 
Vendar pa ne mislite, da sem to 
napisal kar tako, ad hoc. Prcdno 
sem napisal, sem namreč pobrskal 
pod mizo in pregledal cene revij in 
časopisov, ki so se tam pač znašli. 
Šele iz primerjave teh cen sem si 
upal napisati, daje Zasavc drag.

Naj počasi zaključim, saj vem, da 
sem bil spet predolg, pa tudi pozabil 
menda nisem nič. Tisto o "veselem 
hahljanju" (spet malo fantazije, 
kajne?) v Kumu seveda ne mislim 
komentirati, ker je pač preveč 
pritlehno. Vem, dasicer niste takšni 
da bi, pa vendarle ste - objavili 
namreč. O tej temi se lahko 
pogovarjava kvečjemu za kakšnim 
šankom - off the records seveda.

Še enkrat (trdno sem se odločil, 
da tudi zadnjič) lepo pozdravljeni!

Ivan Bučevec



Rado Fele

Imenik 
spet Iniri 
duhove

Med nami je nov telefonski imenik. Zanj je bil že skrajni 
čas, saj se je s priključitvijo digitalnih central spremenilo ter 
pojavilo nemalo telefonskih številk. Računali smo (spričo 
opozaril na nejasnosti že v prejšnjem imeniku), da težav z 
"brskanjem" ne bo več, žal pa temu ni tako.

Stari imenik je namreč prinesel takšno zmedo, da se za 
mnoge še danes ne ve, da sploh obstajajo, kaj šele, da imajo 
svoj telefon. Tedanji PIT se je namreč odločil, da bo večje 
krajevne enote razdelil na manjše (to so v večini imena ulic 
oziroma naselij) in morda s tem izboljšal preglednost svoje 
"bukve". A kaj pomaga boljša čitljivost, če ljudje nikakor ne 
morejo najti željene osebe. Naj povem na primeru: marsikateri 
Trboveljčan (pa nenazadnje tudi rodni Zagorjan) bi rad 
poklical znanca, ki stanuje..., no, v Zagorju pač. Ves čas 
hlasta za priimkom in imenom iskanega pod "Zagorje ob 
Savi", a ga ne najde; moral bi namreč pogledati pod "zelo 
velikim" kvadratom, kjer se "bohoti" naziv Selo pri Zagorju. 
A ker iskalcu zemljepis te občine ni preveč dobro poznan, pač 
tega ne ve, zato vrže slušalko v kot in se raje na cilj kar pripelje 
Z avtomobilom. Tako je tudi Dolenja vas, največja vas v 
Zagorju, obravnavana posebej. Kako naj nek Hrastničan ve, 
da menjalec gum stanuje v Dolenji vasi; on se samo zaveda, 
da je to nekje tam v Zagorju, zato bo pač gledal pod ta kraj. 
Potrebno je povedati, da je ravno ta "pogruntavščina" razlog 
ugotovitvam delovnih ljudi, ki se v prostem času doma ukvarjajo 
še s kakšno pridobitniško dejavnostjo, da so ostali brez 
dobička. Kdo jim bo razložil, da je temu tako le zato, ker pač 
stanujejo na napačnem našlo vu, in jim povrn il škodo ? Telekom, 
v to smo lahko povsem prepričani, zagotovo ne. Zal pa tudi to 
še ni vse. Najhuje je, da pri vseh teh neštetih primerih 
brezglavega iskanja po rumenih straneh tudi tako zelo klicana 
in preobremenjena številka 988 ne zna pomagati. Razlog je 
povsem identičen, saj tudi telefonisti na informacijah po 
svojih računalnikih ne brskajo pod Selom, Dolenjo vasjo, 
ampak pod krajem, katerega jim pač dobrohotno omenijo 
obupani klicatelji. Ti pa, kot rečeno, ne vedo, da so sedaj 
njihove iskane osebe dobesedno preseljene iz Zagorja, 
Trbovelj... Toda pri vseh teh zmešnjavah in preglednostih, ki 
se sedaj vrstijo v tej knjigi, je najbolj groteskno to, da se pod 
zdajšnjimi, na novo vpeljanimi razdelki, v imeniku največkrat 
skriva le peščica naročnikov, včasih celo eden sam samcat. Ne 
vem, če je to v službi boljše čitljivosti, menda je ta knjiga j tem 
postala le debelejša, tako pa tudi dražja.

In tako smo vsi ožuljenih prstov naposled le dočakali nov 
imenik, a takoj klavrno spoznali, da glede "preglednosti" ni 
pravnic boljši. Le upamo lahko, da bodo pri Telekomu to hudo 
napako nekako popravili; to pa se zagotovo nebo zgodilo prej 
kot šele ob letu osorej, torej v novem imeniku. Kako neznansko 
dolgo bo še to leto...

Milan Vidic

Sova
delovna
mesta?

Skoraj utopično je pričakovanje, da bi v naslednjih nekaj 
letih utegnili uresničiti predlog programa za odpiranje novih 
delovnih mest v okviru načrta zapiranja zagorskega 
premogovnika. Za njihovo ozelenitev, se pravi ustanovitev 
načrtovanih gospodarskih proizvodnih dejavnosti bi morali 
zbrati več kot 50 milijonov nemških mark, To so veliki denarji, 
ki jih tudi bogata država ne bi zmogla, takole, z levo roko 
odriniti, kaj šele naša, ki se na vseh koncih in krajih otepa s 
pomanjkanjem sredstev za podobne namene.

Predlogi programov pa so, to že moramo ugotoviti, zanimivi, 
takšni, ki bi, če bi jih zmogli uresničiti, v občini imeli velik 
gospodarski in družbeni pomen. Gre za, prav bo, če zdaj to le 
zapišemo, enajst programov; nanašajo se na produkcijo 
steklene embalaže, pa proizvodnjo suhih malt, program Svea, 
ponoven začetek izdelave zaščitne obutve, vendar s povsem 
novimi modeli, pa za programe izdelave dekorativnih oblog, 
električnih sevalnikov, seizmičnih blokov, vzdrževanje 
saniranih in rekultiviranih površin in načrt zaposlitve v 
arboretumu v Volčjem potoku.

Ni še pravega odgovora, kateri med omenjenimi predlogi 
ima največ možnosti zagledati luč sveta. Ve pa se, da če bi 
samo dvoje pomembnejših ali recimo raje smelejših programov 
zaživelo, bi dobilo delo vsaj 300 ljudi. To je skoraj toliko, kot 
jih bo moralo z dela iz rudnika, če vzamemo samo one, ki bi 
jim morali najti zaposlitev. Vsekakor bo pri nadaljni politiki 
poizkusov izvajanja omenjenih programov veliko odvisno od 
odzivanja države. Ta še ni prav ničesar obljubila, kaj šele 
dala, kar pravzaprav še niti ne more, ko pa program še ni bil 
niti obravnavan, kaj šele sprejet v ustreznih državnih telesih. 
Nima pomena ugibati, kako se bodo stvari na tem področju 
odvijale. Domnevam pa lahko, da povsem brez vsega ne bomo 
ostali. Konec koncev so prihodnje leto volitve v državni zbor, 
zato si lahko nadejamo, da bodo tudi načrti naleteli na takšen 
ali drugačen odziv. Res pa je, da je igra naključij hotela, da 
imamo ta trenutek v Zasavju odprti dve energetski fronti, 
lepše rečeno gospodarski zadevi, ki izhajata iz energetike. 
Prva je zapiranje rudnikov, druga odločanje o postavitvi nove 
termocentrale. Za obe bo potrebno odšteti kup denarja, če bo 
prišlo do ustreznih soglasij. Rekli pa smo, da prav nihče, niti 
največji optimist ne računa, da bi za omenjene nove 
gospodarske dejavnosti v Zagorju ob Savi prejeli potreben 
denar v enem letu. Zelo spodbudno bo, če bi ga država dala 
postopoma in najprej kajpak za najspodbudnejše načrte, 
načrte, ki imajo največ možnosti. In zelo napadalni bi morali 
biti, če smemo uporabiti to besedo, namreč tam, kjer si lahko 
obetamo odprta ali vsaj priškrjena vrata. To pa pomeni 
odpiranje lepo število vrat, obiskati veliko odgovornih ljudi in 
ustanov, skratka lobirati takorekoč iz dneva v dan in to na 
najvišjih mestih. Tako se to danes dela in nič drugače.



Da so zasavske ceste v obupnem stanju, ni nova ugotovitev. Pravzaprav so v obupnem 
stanju vse ceste v Sloveniji. Kar nekakšna rak rana našega turizma, gospodarstva in še 
česa. Takšne ceste zahtevajo visok krvni davek iz dneva v dan.

V četrtek, 21. septembra, so se na pobudo 
litijskegažupanaMirka Kaplje vHrastniku zbrali 
zasavski župani oziroma njihovi predstavniki, 
poslanci državnega zbora iz Zasavja in njihovi 
kolegi iz ministrstev za promet in zveze in okolje 
in prostor. Spregovorili so o problematiki tako 
imenovane 'zasavske magistrale', ki poteka 
nekako od Ljubljane do Drnovega. Glavna tema 
pogovora oziroma sestanka je bila povezava 
Zasavja z ostalimi regijami.

Pogovori so se odvijali v okvim treh sklopov 
vprašanj, in sicer: nacionalni program avtocest in 
glavnih cest, prostorski načrt Republike Slovenije 
in proračun za leto 1996. Nekoliko 
poenostavljeno bi lahko rekli, da so predstavniki 
lokalnih oblasti terjali nekatere odgovore od 
predstavnikov državnih oblasti. Problematiko je 
predstavil gostitelj sestanka hrastniški župan 
Leopold Grošelj. V uvodni besedi je povedal, da 
je glavna tematika srečanjatrasacesteM 10/9 od 
Ljubljane do Drnovega in cesta M 10/3 od Celja 
do Zidanega mosta.

Pravzaprav sta bila na srečanju navzoča dva 
tabora. Prvi, ki so ga sestavljali zasavski župani, 
je nizal argumente o tem, da je treba magistralno, 
po novem glavno cesto iz Ljubljane proti Zidanem 
mostu in naprej proti Drnovem temeljito obnoviti, 
razširiti in modernizirati. Med glavnimi argumenti 
so bila dejstva, da je ta cesta zelo prometna, da 
Slovenijapotrebuje kvalitetno rezervo zaprimer 
zastojev na bodoči avtocesti od Ljubljane do 
Maribora preko Troj an in nenazadnj e, da cesta za 
Savo zaradi svoje dotrajanosti postaja vse bolj 
nevarna za voznike. Prav tako je bilo poudarjeno, 
da država sili Zasavje, naj se odloči samo za eno

Leopold Grošelj

varianto. Ali za priključek (ta mimogrede niti ni 
tako sporen) na avtocesto pod Trojanami, ali za 
ureditev zasavske magistrale. Zupani so poudarili, 
da ne gre za vprašanje 'to ali to', ampak za 'to in 
to', se pravi za oboje.

Na drugi strani so predstavniki ministrstva za 
promet in zveze ter ministrstva za okolje in 
prostor nizali protiargumente. Pravzaprav so se

Mirko Kapljo

načelno strinjali, da je treba ob izgradnji avto
ceste Ljubljana Maribor poskrbeti za zasavski 
priključek in hkrati tudi urediti tako imenovano 
zasavsko magistralo. Vendar so močno 
poudatjali, da država nima dovolj denarja niti za 
izgradnjo cest, kaj šele za kvalitetno vzdrževanje. 
Poleg tega naj bi bila rekonstrukcija ceste za 
Savo tehnično zelo zahtevna in temu ustrezno 
sila draga. Izgradnja cest pa naj bi velikokrat 
poleg dobrih stvari s seboj prinašale tudi negativne 
posledice. (Predvsem na okolje.)

Če povzamem; na sestanku jebilo slišati veliko 
argumentov za in proti izgradnji oziroma 
rekonstrukciji zasavske magistrale. Naprioritetni 
listi Slo venij e je vsekakor nacionalni program za 
izgradnjo avtocest. Zasavj e bo po vsej verjetnosti 
dobilo svoj priključek na avtocesto Ljubljana - 
Maribor, ob uspešnem lobiranju pa se bo mogoče 
odprla še kakšna možnost za ureditev najbolj 
kritičnih odsekov na cesti Ljubljana - Zidani 
most. Kaj več si vozniki (okoli 5000 se jih vsak 
dan vozi proti Ljubljani) vsaj kratkoročno ne 
morejo obetati.

Čeprav Zasavje ni edina regija, ki se sooča s 
težavami, kij ih prinašaj o slabe in dotrajane ceste, 
imajo te težave mogoče simbolično vrednost. 
Namreč zakaj bi država trošila denar za izgradnjo 
cest vregiji, kije gospodarsko precej napsu? Ali 
povedano drugače. Ali bi boljše ceste pomagale 
zasavskemu gospodarstvu, da se postavi vsaj na 
majave noge?

Jure Nagode 
Foto: Branko Klančar



Ste imeli letos lep paradižnik, ali še lepše vrtnice. Prenekateri 
so se z njimi radi postavili pred sosedi, sredi avgusta pa so se 
mnogi zbudili in njihov paradižnik še zdaleč ni bil tako lepo rdeč 
in zdrav, vrtnice pa so izgubile svoj sijaj. Lastniki avtomobilov so 
sc letošnje poletje kar nekajkrat pošteno ujezili, saj so le nekaj ur 
po pranju svojega konjička ugotovili, da je bil ta poln rumenega 
prahu. V Trbovlajah ne manjka tovarn, ki bi jim lahko pripisali 
krivdo. G ospod Jože M ed ved, ekolog trboveljske občine pravi, da 
je bil vzrok uničenju paradižnikov verjetno le v temperaturnih 
spremembah, saj so v tistem času temperature močno padle. "Če 
bi bila presežena koncetracija ogljikovega dioksida, bi se to 
poznalo tudi pri ljudeh", je še dodal. Kdo pa je za to resnično 
kriv, in koliko je kdo pripravljen priznati, pa smo povprašali le 
pri nekaterih bolj znanih trboveljskih onesnaževalcih.

Naša proizvodnja je čista
Ipoz seje pred kratkim razdelil na dve firmi, ena od njih se še vedno 

imenuje Ipoz in gospa Jasna Čehič nam je zagotovila, da oni ne 
proizvajajo ničesar, kar bi lahko onesnažilo našo dolino. Drugi del pa 
se imenuje Kobert trade. Tu proizvajajo zaščitne rokavice. Gospod 
Franc Kovač nam je povedal, daje proizvodnja rokavic sedaj precej 
manjša kot je bila, za impregnacijo pa uporabljajo le naravni lateks, 
kar ne more povzročati nobenega smradu. Pravi, daje bila včasih v. 
Ipozu proizvodnja precej večja, za impregnacijo pa so uporabljali 
tudi kisline, tako daje to večkrat povzročalo močan smrad. Toda tega 
sedaj po besedah gospoda Kovača ni.

Le malo vpliva je v zrak
O stanju v termoelektrarni nam je povedal njihov ekolog Miloš 

Vengust. Dejal je, da ima termoelektrarna na zrak v Trbovljah zelo 
malo vpliva, saj to preprečuje visok dimnik. V zrak spuščajo ogljikov 
dioksid, dušikov oksid in prašne delce, vendar ne tiste rumene, kijih 
tisti s temnejšimi avtomobili včasih opazite na svojih jeklenih 
konjičkih, nam je zagotovil gospod Vengust. Čistilnih naprav 
elektrarna še vedno nima in jih tudi ne bo do leta 2004. Takrat je 
namreč zadnji rok, do katerega morajo zgraditi nov, ekološko bolj 

sprejemljiv blok.

zaradi aluminijeve zmesi, vendar le v primeru, ko ta pride v stik z 
vodo.

V zrak malo, v vodo pa nič
O Iskri smo informacijo dobili pri g. Zmagu Zupančiču. "Kot vse 

tovarne v Trbovljah tudi Iskra pripomore k temu, da so Trbovlje 
onesnažene," je dejal. Za kurivo uporabljajo mazut in zato zrak okrog 
Iskre in v okolici ni najbolj čist. Za odpadne vode pa imajo čistilno 
napravo in zato vode v okolici niso kemijsko onesnažene. Natan

čnejših podatkov iz kemijskih analiz pa nam gospod Zupančič ni 
mogel dati.

V mejah normale
V livarni smo govorili z njenim direktorjem. Sedaj je že četrto leto 

v stoodstotni lasti Taluma. Livarna ima emisije v vodo, ki pa so v 
mejah normale in po vseh normativih. Za emisije v zrak pa gospod 
Lenart pravi, da so manj škodljive kot marsikatero individaulno 
kurišče. Za taljenje uporabljajo kurilno olje. Res pa je, pravi gospod 
Lenart, da občasno prihaja do neprijetnih vonjav, ki nastanejo

Kot ste lahko prebrali, nihče ni kriv toliko, kolikor prašnih delcev 
je v zraku in umazane vode v strugah. Takšno stanje smo opazili 
poleti v Trbovljah. Skoraj zagotovo pa lahko trdimo, da tudi v 
Hrastniku, Zagorju in okolici stanje ni veliko boljše. Kaj pa nas čaka 
pozimi, ko se med drugim prične tudi kurilna sezona, pa dragi bralci 
presodite sami.

Marjeta Drnovšek
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Gospod Janovsky je bradat rdečelasec. Človek, ki izgleda kot Irec in se piše kot Poljak, 
je Nemec. Je svetovalec v podjetju GOPA in vodja projekta Razvoj zasavske regije, ki ga v 
okviru Phare programov izvaja Evropska skupnost.

Študiral je upravne znanosti v Nemčiji, Veliki Britaniji in Franciji, zdaj pa je že osem let 
svetovalec. Največ se ukvarja z regionalnim razvojem in privatizacijo. Tako je v zadnjih 
letih vodil ali delal na okrog šestdesetih projektih. Najprej v zahodni Evropi, zatem v 
zahodni Afriki, spet v zahodni Evropi, predvsem v Nemčiji, zadnje čase pa v srednji Evropi: 

na Poljskem, Češkem, Madžarskem in v Sloveniji.

GOPA je eno večjih nemških svetovalnih 
podjetij z okrog tristo zaposlenimi. Delamo po 
vsem svetu, največ izkušenj pa imamo iz držav, 
ki so na gospodarskem prehodu. V Sloveniji 
zdaj tečejo trije naši projekti.

Med njimi tudi tisti, naslovljen z Razvoj 
Zasavja.

V tem projektu sodeluje kakšnih petnajst 
strokovnjakovzrazličnih področjih, ki prihajajo 
iz različnih držav. Najpomebnejša je Agencija 
za razvoj, ki skrbi za organizacijo na lokalni 
ravni. To je zelo pomembno zaradi stikov in 
spremljanja odzivov na naše delo. Pri projektu 
pa sodeluje še avstrijsko svetovalno podjetje s 
področja turizma in irski inkubator za 
poslovneže.

Najprej smo analizirali prednosti in slabosti 
regije. Na tej osnovi smo določili cilje projekta. 
Naslednja stopnjaje urjenje za tehnično pomoč 
pri konkretnih projektih in praktično delo. Gre 
za pripravo inkubatorja za poslovneže, pobudo 

za ustanovitev centra za mednarodno 
sodelovanje, promocijo turizma in razvoj 
obrtnih con.

Kar se tiče inkubatorjev je slovenska 
zgodovina že kar pestra.

Na tem področju sem opazil veliko slabosti. 
V Slovenijije bilo že kakšnih dvajset projektov 

s tem ciljem pa nobeden res uresničen. Ker pa 
se mi zdi priprava inkubatorjev za poslovneže 
zelo pomembna, smo poiskali drugačen model, 

ki izhaja iz irskih izkušenj. Ko smo maja tak 
model predstavili, nisem zaznal veliko

zanimanj a in potrebnega sodelo vanjamed tremi 
občinami. Vendar seje odnos v kratkem času 
bistveno spremenil, tako da je potrebna 
harmonija že dosežena.

Na drugi strani pa me malce skrbi, da ne 
napredujemo tako hitro kot bi rad. Skrbi zato, 
ker se bo projekt konec leta iztekel, ne vemo pa 
še, kako bomo s projektom, njegovim 
financiranjem v prihodnje. Zato bi res radi 
pohiteli v teh treh mesecih, da bi Zasavje, kot 
prva slovenska regija, dobilo inkubator za 

poslovneže. Kaj je realno pričakovati po njegovi 

ustanovitvi?

Na ta način bi omogočili okrog šeststo 
delovnih mest v naslednjih desetih letih. Vendar 
ne kakršnihkoli, ampak "zdravih" delovnih 
mest. Naložba je povsem sprejemljiva, sploh, 

ker lahko prostore uredimo v kakšni starejši 
zgradbi, za delo pa bi letno potrebovali pol 
milijona mark. Po petih letih bi se na osnovi 
doseženega pogovarjali o nadaljevanju ali 
prekinitvi. To je seveda riziko, ki pa bi ga 
bogati morali prevzeti.

Zakaj Evropska skupnost financira ta in 
podobne projekte. Na kakšen način seji bo 

vloženi denar povrnil?

Pomoč Sloveniji in tudi drugim državam 
v takoimenovani tranziciji je namenjena 
pospeševanju teh procesov. Evropska sku
pnost je zainteresirana za širjenje, nova tržišča. 
Vstop v skupnost bi zdaj še za vse države na 
prehodu pomenil šok s številnimi slabimi 
posledicami. Temu se je moč s pravočasno
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pripravo v veliki meri izogniti, država in 
gospodarstvo se lahko počasi prilagodijo 
normam skupnosti.

Če se vrneva k projektu Razvoj Zasavja. 
Pomen rudarjenja kot tradicionalno glavne 
dejavnosti pada, v Zagorju se od njega celo 
povsem poslavljajo. Kako hitro je moč 
spremeniti gospodarsko strukturo v tem 
okolju?

Če smo realistični, čas ene generacije. To je 
grozno veliko, predvsem za brezposelne, za 
rudarje. Vendar gospodarske strukture se ne da 
hitro menjati. Nerealno je pričakovati stotine 
delovnih mest čez noč, kar sem opazil pri 
nekaterih rudaij ih. Potrebno je ustvariti pogoj e, 
ki bodo dovoljevali razvoj v nekem daljšem 
obdobju.

Kje je moč najhitreje pričakovati učin
ke?

Veliko prostora in razvojnih možnosti se 
odpira s privatizacijo javnih služb. Tu so 
potrebne manj zahtevne tehnične študije, 
omejena kadrovska struktura ni prevelika ovira, 
ob tem že obstaja nekaj izkušenj. Mislim na 
gospodarjenje z energijo, z odpadki, na sanacijo

degradiranega okolja.

Saj so bile študije, recimo o gospodarjenju 
z odpadki, vendar kakšnih zelo vidnih 
učinkov ni.

Težave so lahko povsod. V teh primerih se

Majhnost je že politično vprašanje...

Majhnost ni možna. V Sloveniji je prostora 
in ljudi za štiri, pet regij.

Če se vrnem k prejšnjemu vprašanju. Ob 
dobrih straneh so tudi slabe. Ni nobene vizije 
prihodnosti, niti grobih orisov gospodarskega 
razvoja. Lahko je reči, rabimo delo, naložbe. 
Vendar kako, v kateri smeri, v kaj bi se regija 
rada razvila.

Vaše mnenje o Agenciji za razvoj, kije vaš 
tukajšnji sodelavec pri tem projektu.

Dobro je, da je agencija. Mimogrede, brez 
nje in gospoda Garantinija ne bi bilo tega pro
jekta. Imeti pa bi morala več sredstev za ra
zvoj, postati bi morala zasavska agencija za 
razvoj. Morala bi biti bolj prepoznavna 
in institucionalno močnejša. Mislim, da je 
zdaj preveč ljudi, ki se ukvarjajo z razvojem, 
na občinah. Primerneje bi bilo da so na agen
ciji.

dogaja tudi to, da se občine bojijo dogovorov z 
izvajalci, ker so ti strokovno veliko močnejši. 
Izkušnje potrjujejo, da lahko gospodaijenje z 
odpadki ob nizkih stroških prinaša veliko 
denarja. Isto velja za gospodarjenje z vodami. 
Je pa treba prepričati občinske oblasti, da te 
stvari prepustijo drugim, da naj se ukvarjajo 
predvsem s političnimi nalogami.

Zdaj, ko že imate kar nekaj zasavskega 
staža, ko ste spoznali vrsto ljudi, hkrati pa 
ste lahko opazovalec od daleč: kako vidite 
Zasavje?

Dr. Jurgen Janovsky: Brez aktivne, pozitivne 

regionalne politike bo Zasavje doživelo 

ogromno gospodarsko nazadovanje.

Resda je regija v izrazito težkem položaju, 
vendar nekateri položaj vidijo še bolj črn kot je 
res. So potenciali, ki jih morate prepoznati in 
razviti, je nekaj poslovnežev, s katerimi je 
pravi užitek delati, spet drugi se izredno hitro 

učijo.

So pa občine Zagorje, Trbovlje in Hrastnik 
veliko premajhne, da bi skupaj bili regija. Ne 
dosegate kritične mase, da bi se problemov 

lahko lotevali na učinkovitejše načine. Na 
primer, ne da se sodobno gospodariti z odpadki 
na tako majhnem proštom. Zato je dobro, da se 
v program že vključujeta sosednja Litija in 
Radeče.

Kako sodelujete z ljudmi, ki so se zbrali 
okrog tega projekt?

Lepo je delati z njimi. Všeč mi je, ker so 
pragmatični, prilagodljivi. Saj pridejo težave, 

vendar vedno zmoremo skupaj poiskati rešitve. 
Da se delati.

Iskreno rečeno, to je eden najprijetnejših 
projektov, ki semgakdajkoli delal. In res bi bil 

žalosten, če projekta prihodnje leto ne bi 
nadaljevali. Ker sem prepričan, da je stvari 
moč spremeniti na boljše.

Roman Rozina



Planinski izlet na Košenjak
Trbovlje - Planinsko društvo Trbovlje organizira skupinski izlet na 

Košenjak in Žavcarjev vrh. Izlet bo v soboto, 30. septembra z odhodom 
ob 5. uri z minibusom od Komunale Trbovlje, s postanki na vseh 
avtobusnih postajah. Prijave sprejemajo v društveni pisarni na Ulici 1. 
junija do 28. septembra.

T.L.

Aktivnosti društva invalidov
Trbovlje - Društvo invalidov Trbovlje je že dalj časa znano kot eno 

najbolj aktivnih društev pri nas. In s to svojo aktivnostjo nadaljuje tudi 
v zadnjih mesecih. Tako so npr. v soboto, 23. septembra, pripravili izlet 
v Škofjo Loko, kjer so obiskali tamkajšnje društvo invalidov. S tem 
društvom imajo tesne in prijateljske vezi, kar so potrdili tudi s podpisom 
listine o pobratenju. Nadaljujejo tudi z organiziranjem kopalnih dni.

T.L.

Hujšanje s pomočjo stroke
Trbovlje - Zdravstveni dom Trbovlje je vnovič pristopil k akciji za 

hujšanje tistih, ki menijo, da so pretežki. V ta namen organizirajo 
trimesečni tečaj samoplačniškega hujšanja pod strokovnim vodstvom. 
Prijave zainteresiranih sprejemajo do 30. septembra na telefonsko 
številko 26-322, interno 51.

T.L

Teden upokojencev v Hrastniku
Izvršni odbor Društva upokojencev Hrastnik vabi na prireditve 

ob tednu upokojencev, ki bo od 2. do 6. oktobra. Program 
prireditev bo potekal takole:

ponedeljek, 2. oktobra ob 16. uri bo otvoritev razstave 
pletiljskih krožkov in raznih izdelkov upokojencev v dvorani 
nad Ljubljansko banko.

torek, 3. oktobra bo srečanje športnih ekip, balinarjev in 
keglajčev za Savo, strelcev v rudniškem strelišču, šahistov v 
klubu upokojencev na Rudniku. Vsa srečanja se bodo pričelaob
9. uri.

sreda, 4. oktobra ob 16. uri bo obisk Doma starostnikov v 
Hrastniku; varovance bo razveselili nastop kulturne skupine.

četrtek, 5. oktobra bo izlet v Krško, ogled atomske elektrarne.
petek, 6. oktobra bo zaključna prireditev v dvorani nad 

Ljubljansko banko s pričetkomob 16. uri. Po kulturnem programu 
bo prosta zabava in srečelov - zadela bo vsaka srečka.

Pričakujemo, da se boste udeležili teh srečanj in za nekaj časa 
odložili vsakodnevne skrbi.

F.M.

Anekdota
Domišljav bogataš je povabil znanca v svoj novi dom, da mu ga 

razkaže. Odpiral je sobo za sobo in vse so bile polne umetniških del, 
dragocenih preprog, skratka dragocenosti vseh vrst. Na koncu je 
domišljavec vprašal:

"Kaj od vsega te je najbolj začudilo?"
Drugi odgovori:
"Dejstvo, da je zemlja dovolj močna, da zdrži težo tako masivne 

zgradbe."

Bodočnost je na 
mladih

V soboto, 16. septembra, so se pionirji PGD Dole pri Litiji 
udeležili območnega tekmovanja v Komendi, dosegli predpisano 
število točk (875) in tako nastop na državnem prvenstvu.

V gasilski zvezi Litija je bilo že v zgodnjem poletnem času izvedeno 
občinsko gasilsko tekmovanje, kjer je omenjena ekipa devetih fantov 
pod budnim očesom mentoija Jožeta Novaka zasedla 1. mesto in si 
prislužila pravico nastopa v Komendi. Glede osebne opreme je bilo 
nekaj pomislekov, tako daje bilo končno le dogovoijeno, da lahko mladi 
gasilci nastopajo v supergah, trenirki; če nimajo gasilskih oblek, brez 
kape. Naši so imeli enotne majice z napisom in s tem pokazali enotno 
pripravljenost boriti se s številnimi težavami. Mladi gasilci, rojeni od 
1984. do 1988. leta so izvedli vajo z vedrovko in štafeto z ovirami. 
Tekmovanje je potekalo na hipodromu v Komendi po točno določenem 
razporedu. Le stežka so pričakovali, da bo ura 9.57, ko so vsi s polno 
mero gasilske vneme začeli svoj nastop.

Prizadevanja niso bila zastonj. Sistematična vzgojaje obrodila bogate 
sadove. Sledi uspeh za uspehom, in to zasedeno 6. mesto in pravica 
uvrstitve na državno prvenstvo prihodnje leto. Uspeh ni le v osvojenih 
pokalih, prvih mestih. Uspehi društva so uspehi kraja, kajti če ne bi bilo 
prizadevnih gasilcev, ki so vseskozi povezani z ljudmi, s krajani Dol, bi 
prav gotovo vseh teh uspehov ne bilo. Tako pa je gasilsko društvo že od 
svoje ustanovitve del našega življenja. Kadarkoli in kjerkoli je potrebno 
organizirati pomoč, so gasilci zraven, tako ali drugače. Ne moremo 
mimo dolgotrajnega in mukotrpnega pridobivanja sredstev za nabavo 
novega gasilnega avtomobila, ki so ga letos predali svojemu namenu.

Dobro delo se kaže v društvenem podmladku in tega je veliko, saj je 
vključenih 56 otrok, to je več kot 50 % šoloobveznih in mnogi od teh 
dosegajo pomembne rezultate. Še posebej to velja za ekipo pionirjev od 
7 do 11 let. Kdo so ti mladi gasilci? Tilen, Domen, Simon, Damjan, 
Gregor, Toni, Silvo, Borut in seveda njihovi mentorji poleg že 
imenovanega Novaka, še gosp Mrharjeva. In dokler imamo tako 
zanesljiv in uspešen naraščaj za boj z "rdečim petelinom", zaradi 
katerega je gasilstvo nastalo, se nam ni treba bati, saj so mladi v stalni 
pripravljenosti.

Srečamo se ponovno na državnem prvenstvu. Do tedaj pa en lep 
gasilski pozdrav.

iz glasila Jesen življenja Jožica Vrtačnik



Čas dopustov je mimo in polni delovnega elana se spet vračamo v 
delovni vsakdan. Poletni "dopust" se je končal tudi za pihalni 
orkester Svea. Polni "pihalne" vneme so se glasbeniki predstavili na 
kar dveh sejmih.

Najprej so mlado in staro navduševali na Kmetijsko živilskem sejmu 
v Gornji Radgoni. Tam so kot vodilni orkester sodelovali v povorki, v 
kateri so korakali še drugi slovenski in hrvaški orkestri. Skupaj so 
poskrbeli za dobro počutje tako obiskovalcev sejma, kot tudi samih 
razstav ljalcev. Po končani povorki so godbe prejele priznanj a in prepričali 
smo se lahko, da Zagorjani še vedno veljajo za eno vodilnih godb v 
Sloveniji. Za konec so sodelujoči orkestri združili moči in zaigrali še 
nekaj poskočnih in malo manj poskočnih melodij za prijetno vzdušje.

Nekaj dni po sejmu v Gornji Radgoni se je "pleharski" avtobus

odpravil še na en sejem; tokrat v Celje. Na proštom pivovarne Union, 
kjer so pričeli nastop, so jih že čakale brhke Unionove mažoretke in 
kmalu je glasba privabila mnogo obiskovalcev. Skupaj z mažoretkami 
so nadaljevali s povorko, po kratkem počitku pa spet z igranjem, med 
katerim so se usta raztegnila v nasmeh še tako trmastim nejevoljnežem.

Na sejem so se zagorski godbeniki vrnili tudi v soboto, ob zaključku, 
ko so z mažoretkami spet navduševali prisotne s pesmimi, kot so 
Postanimo prijatelji, Slovenija, od kod lepote tvoje, Radetzki marš, 
Eviva Espagna in še bi lahko naštevali.

S tema nastopoma je orkester Svea ponovno dokazal, daje še vedno 
poln znanja in volje do dela. Prav to dvoje je potrebno za igranje melodij, 
ki razveseljujejo staro in mlado. Zaželimo mu, da bo tak še naprej.

Neva Marn

r

Hrastnik
Trstenjak,A.:Slovenska poštenost, 

Hans.B.: Oli, Lobato,A.: Čarobna krogla, 
Vincent,G.: Moj stari hrast, Spiry,J.: Dobra 
vila. Mlinček prostega časa, Wallner: 
Mostovi Madisona, Flisar,E.: Čarovnikov 
vajenec, Rojko,B.: Narodne z Orffovimi 
instrumenti, Mojstri klasične glasbe.

Trbovlje
Huber,B.: Pravi moški zame, Proust: 

Iskanje izgubljenega časa, Cannon,!.: 
Maščevalec, Pavlin,A.: Tehnični
matalurški slovar, London,!.: Zgodbe z 
južnega morja, London,!.: Bela tišina,

Suhodolčan,L.: PraMatija, Brown,P.: 
Novorojenčku, VVantmaker.H.: Hočeš biti 
zdrav. Korošec,B.: Z masažo stopal do 
zdravja.

Zagorje
Kocbek,M: Delnice in delniška družba, 

Lasbaher.A: Moja protirevolucija,
Dvoršak,A: Preživetje v naravi, Strange.S: 
Države in trgi, Mertz.B.A.: Družinski 
horoskop, Meyer,M: Možganija, Trsten- 
jak.A: Slovenska poštenost, Mohorič,!: 
Odkod, človek, tvojapot, Wallace,!: Zagon: 
Bill Gates ter nastanek in vzpon družbe 
Microsoft, Možina,S: Poslovno
komuniciranje.

■ ■ .................... ?

Gledališka prihodnost
Trbovlje - V sredo, 4. oktobra ob 

19. uri bodo v klubu Svobode Trbovlje 
gledališčniki in ljubitelji gledališča 
razpravljali o tem, kako obogatiti in 
razširiti gledališko dejavnost v 
Trbovljah. Člani Mladinskega 
gledališča so namreč pripravljeni 
delati, vendar kot pravijo, potrebujejo 
dodatno pomoč.

Dohtar po sil
Trbovlje - Da so v Mladinskem 

gledališču Svoboda zares dejavni, se 
lahko prepričate sami. 27., 28. in 29. 
septembra, vsakič ob 19. uri, ko bodo 
v Domu Svobode igrali Molierovo 
komedijo Dohtar po sil.

T.P.

—



ZABELefinO
Hrastnik

Učenci hrastniške in dolske šole, ki so lani 
sodelovali v natečaju društva za varstvo 
okolja iz Zagotja, so dobili te dni priznanja 
za svoje likovne izdelke. Na temo Naše okolje 
so slikali: Jasna Drnovšek, Nastja Lenart, 
Mateja Bale iz Hrasntika ter Brigita Juršič z 
Dola.

F.M.

Trbovlje
Zveza kulturnih organizacij Trbovlje je tudi 

za letošnjo kulturno sezono pripravila

Franci Lakovič

Razdalje

Nebo je visoko 
in zemlja globoko, 
med njima razdalja, 
ki konca ji ni; 
kako pohiteti, 
oboje ujeti, 
če senca med nebom 
in zemljo višini

Srce

Bilo nekoč je in nekje, 
ko Bog izgubil je srce; 
ker pa je brez srca ostal, 
ljudem iskati ga je dal.
Iskali ti so ga povsod, 
kot romarji odšli na pot, 
toda iskali so zaman; 
zato še dandanašnji dan 
kjerkoli so doma ljudje, 
še vedno iščejo srce...

gledališki abonma, ki vsebuje pravzaprav tri 
abonmaje - večernega, osnovnošolskega ter 
lutkovnega. V večernem abonmaju naj bi si 
ljubitelji gledališke umetnosti ogledali pet 
predstav: R. Cooney - To imamo v družini, T. 
Partljič - Štjerc v Ljubljani, J. Osborne - Ozri 
se v gnevu, S. Shepard - Misel lažnivka. Ker je 
program okvirni, sta v igri tudi predstavi M. 
Gavrana - Mož moje žene in A. Milleija - Smrt 
trgovskega potnika.

Osnovnošolci si bodo ogledali štiri predstave, 
prav toliko pa jih zajema tudi lutkovni abonma, 
namenjen predšolskim otrokom.

Večerni abonma bo zaposlene stal 5.000,

študente in upokojence pa 4.200 tolaijev. Če 
bodo abonenti plačali v dveh obrokih bo cena 
skupaj nekoliko višja. Abonma vpisujejo do 7. 
oktobra na sedežu Zveze kulturnih organizacij 
Trbovlje.

KUD Plesni center Zasavje je 25. sep
tembra začel s tečajem družabnih plesov 
za osnovnošolce. Tečaj poteka v 
večnamenskem prostoru Osnovne šole na 
Leninovem trgu.

T.L.

Zagorje
V Valvasorjevi kapeli na Izlakah je bil 22. 

septembra večer poezije in glasbe. Predstavil 
seje pesnik France Režun. Z avtorsko glasbo je 
umetniško besedo Milene Režun, pesnikove 
hčere, spremljal Lado Jakša.

T.P.

■ v

Parnasova pota
Ureja Franci Lakovič

Resignacija

Pasji dnevi, pasja leta, 
leta sedmih suhih krav, 
čas izvotlen pa obeta, 
da bo tak, kot je, ostal...

Časi

Živim v času, 
ki ga ni,
sedanjost prazna 
se mi zdi; 
prihodnosti 
morda ne bo, 
ustvarjen čas je 
za slovo; 
zato me ni, 
čeprav živim, 
med časi tremi 
le lebdim...

/



III. REVOLUCIJA
- Kozarec navadne vode, ste rekli? - seje spet 

z neprijetnim zvenom oglasilo iz visokega, črnega 
naslanjača, kije spominjal na bližajoč se vihar. - 
A imate vi mene za norca? A sploh veste, koliko 
časa sem se na pamet učil seznam aperitivov, ki 
jih imamo na zalogi?... In še po abecednem 
vrstnem redu!? Ja, kdo pa mislite, da bo spil vso 
to pijačo? Tajnica??? -

- Oprostite, - sem začel kot v prvem razredu, 
ko smo se šele prestopali na pragu zrele družbe -

- A zdaj se boste pa še opravičevali? Ne, ne, ne, 
tako se pa že ne gremo pri nas! Tajnica, izvolite 
mu, prosim, natočiti dva deci metakse. -

Kar seje zgodilo zatem, j e bilo zame preveč. V 
trenutku, ko se je visoki, črni naslanjač, ki je 
spominjal na bližajoč se vihar, z lahnim sunkom 
obrnil, sem v njem zaprepaden ugledal deset- ali 
dvanajstletnega temnolasega malčka, od 
nenavadno okrogle glave pa do drobnih, golobjih 
peta ožigosanega z lastnim, vijoličasto obarvanim 
imenom, kije, kakornekdaj polkovnik Aureliano 
Buendla svoj meč, v ročici držal velikanski žig in 
se začel žigosati še po nenavadno okrogli glavi. 
Spominjam se, da sem kozarec nehote izpustil iz 
rok, klecajoč vstal, nakar se mi je vijoličasto 
stemnilo pred očmi. Osvestil sem se v tajništvu 
županstva, kjer so me mimoidoče mladenke 
oblivale z vodo ter mi skušale pomilujoče 
pomagati z gorčičnimi obkladki. Kasneje mi je 
tajnica zaupala, da predstavlja Župan v občini 
zgodovinski, sociološki in psihološki fenomen, 
ki ga zaradi nadnaravnih sposobnosti ter izvirnih 
in koristnih izumov spoštuje vsa raja, kar je 
deloma tudi vzrok za tako nizko stopnjo 
kriminala, saj so v času Županove vladavine 
zabeležili samo dva uboja in poskus posilstva. 
Po predavanju o neverjetno visokih finančnih 
prihodkih v občino me je prijazna tajnica 
spodbujajoče znova pospremila do Županove 
pisarne, kjer seje malček že očedil in si s črnilom 
pod nos napleskal vranje mustače:

- Vaši delovni prostori vas čakajo v pritličju. 
Medtem ko ste počivali, smo na vrata že pritrdili 
zlato tablo z vašim imenom, krajem rojstva ter

priimkom hišnega ljubljenca. Manjka nam še tip 
vaše krvne skupine. -

- AB, - sem se nemudoma spomnil, čeprav še 
danes ne vem za ime lastne krvne skupine.

- Še to, - je nadaljeval, - prtljago smo iz hotela 
že premestili v vaše novo začasno bivališče, to je 
v elitni TAPOCHEN blok, kjer boste imeli na 
voljo vso zgradbo; vaši prvi sosedje se vam bodo 
pridružili v času dveh ali treh let, ko bomo uspeli 
popraviti okvaro na vodni izolaciji. - - Zdaj 
lahko greste, - je ukazovalno pomežiknil, - 
ogromno dela imam še pred seboj, - je končal ter 
se zakadil v pobarvanko.

TAPOCHEN blok je predstavljal v mestu 
poleg tega, da sem ga hočeš-nočeš moral sprejeti 
kot svoje novo bivališče, tudi edino zgradbo, ki 
je vseh štiriindvajset ur dneva kakor opoldansko 
sonce žarela v barvah občinske zastave: zeleni, 
črni, beli ter modri; ne vem, kdo seje spomnil in 
skazil popolno podobo blokas tem, daje prebarval 
vse balkonske ograje z živo rdečo barvo polža 
lazarja. Dostojanstveno in poklona vredno 
zgradbo mi je pokazal in razkazal veleumni 
Županov skrbnfk, sicer navdušen košarkaš, 
gospod Vetrnica.

Nihče ne ve, kdo od prav gotovo potrpežljivih 
staršev mu je pred toliko in toliko letiš sočutjem 
nadel to, za naš planet dokaj redko ime, sam pa 
sem kaj kmalu ugotovil, da mu pravzaprav zelo 
pristaja; vselej, kadar je pihal vzhodnik, se je 
gospod Vetrnica namreč obrnil v smeri vetra, 
kadarpaje pihaljužni veter, sej e gospod Vetrnica 
s svojo veličastno pojavo obrnil proti severu. 
"Obrača se po vetru," sem v času bivanja večkrat 
slišal, in šele zdaj sem doumel, zakaj se skriva v 
Vetrničinem imenu veter. Po značaju in 
vsakdanjih navadah pa je gospod Vetrnica 
nemalokrat spominjal na morsko vetrnico, saj se 
je ob priložnostnih dneh, ponavadi ob sredah in 
petkih, dobesedno prilepil na Župana in ga ni 
spustil iz svojih gromozanskih rok, dokler ga ni 
ubogi malček z vijoličasto barvo požigosal s 
svojim imenom in mu zapel pesmice o vetru 
potepuhu.

* * *

Včeraj, nekaj minut po udarnem ETV 
Dnevniku, v katerem so poleg običajnih novic in 
kroničnih reportaž predstavili Županovo in 
Vetrničino novo garderobo, kije daleč naokrog 
odsevala veselje občanov, j e nenadoma odmevno 
zaropotalo po vratih TAPOCHEN bloka.

Že dobrih dvajset minut se presedam na 
zguljenem in z noži obdelanem lesenem stolu, 
kjer prisilno končujem zadnje vrstice svojih 
bornih zapiskov, ki sem jih nameraval pod 
psevdonimom v nadaljevanjih objaviti vsaj v 
lokalnem tedniku, če že ne v dnevnih novicah. 
Pod pazduhe mi gledata s prevelikima čepicama 
oborožena policista, ki sta me po Županovem 
nalogu v samokolnici privedla na policijsko 
postajo, kjer me nalivata s konjakom in bosta 
zaradi tega še postransko zaslužila.

Naj vas potolažim z novico, da je direktor 
firme že posredoval in mi preko zvez omogočil 
polnočni let domov, kjer bom lahko v po nedelj ek 
spet sedel za staro delovno mizo in pregledoval 
stare račune, ki me še čakajo v znanem zelenem 
fasciklu. Zaradi neizpolnjenih določil pravno 
veljavne pogodbe, ki zahtevajo vsaj šestmesecev 
dokazljivo opravljenega dela, pa se bom v 
Zahribje vračal vsak tretji vikend v mesecu, v 
katerem bom skušal čimbolj vestno izpolniti 
delo, za katerega sem bil pred časom poklican. 
Za domovino!

CIRILA KOSMATA

Povabilo
V petek, 22. septembra 1995, je ob 

izbrani glasbiLada Jakše v Valvasorjevi 
kapeli na Izlakah potekal večer poezije 
Franceta Režuna. Recitativ z naslovom 
Popotovanje k sebi, ki gaje pripravila 
pesnikova hči Milena Režun, je burno 
sprejelo občinstvo, kij e kapelo zapolnilo 
do zadnjegakotička; med obiskovalci so 
prišli tu di številni pesnikovi sorodniki in 
nekdanji sošolci.

Že prihodnji teden boste lahko v 
Zasavcu prebrali intervju s Francetom 
Režunom, s katerim smo se pogovarjali 
o nj egovih spominih na domače Znoj ile, 
o pesnikovi perspektivi do življenjskih 
vrednot, o razvoju njegove ustvarjalne 
poezije in kratke proze ter načrtih za 
prihodnost.

J.D.



-.A JE TO?

Člani litijskega kulturno umetniškega 
društva Zgaga so očitno pošteno pljunili v roke. 
Začeli so uresničevati projektOpen air festival 
Litija 96, ki naj bi se zaključil tam nekje julija 
96 z dvodnevnim koncertom. Prejšnji petek pa 
so v goste povabili štiri skupine.

Torpedo Marmorata iz Ljubljane so pokazali 
nekaj trdorockovskih prijemov na svojih 
inštrumentih. Od speed do trash metala in obratno.

Glede na to, da so začeli igrati debelo uro kasneje 
kot je bilo napovedano so imeli pod odrom še kar 
dosti ljudi. Nekateri so ostali celo potem, ko so 
fantje začeli igrati.

Litjani Kurzschluss pa so pokazali viden 
napredek odkar so igrali z Orleki na Dolu pri 
Hrastniku. Sicer ne vem zakaj se branijo narediti 
kaj svojega. Povsem dobro znajo preigravati tuje 
skladbe (Metallica...). Njihove težave z 
ozemljitvijo pa itak spadajo zraven k njihovemu 
imenu, mar ne? Spodbudno je, da seje pod odrom 
pojavilo nekaj njihovih grupis, kar v zadnjem času 
postaja litijska značilnost. Vsekakor si fantje 
zaslužijo pozitivno oceno.

Tretja petkova skupina pa je vsekakor prijetno

DEMOLITION GROUP
presenetila. Brežiški ..A je to, katerim je nastop na 
Novem Rocku pred dobrima dvema tednoma 
prinesel mešane kritike, seje izkazal za soliden in 
obetajoč bend. Njihovi kratki in nezateženi komadi 
so bili prava osvežitev za ušesa. Fantje so 
predstavili svoj prvi cede, ki so ga izdali pri Malca 
Records. Po njihovem nastopu ni bilo več dileme 
- cedeja ne more posneti vsak, ampak samo solid ni!

Glavna skupina večera paje imela litij sla nastop 
samo za nekakšno ogrevanje. Demolrtion Group 
se namreč pripravljajo na obširnejšo promocijo 
svojega zadnjega izdelka Deep True Love, ki ga 
bodo začeli slovenski publiki predstavljati prav 
kmalu. A če je bil njihov nastop samo nekakšno 
ogrevanje, to še ne pomeni slabega nastopa. 
Nasprotno. Bili so edini bend, ki je pokazal tudi 
nakaj scenskih in ne samo glasbenih znanj. Sceno 
je popestrila še ad hoc plesna skupina, ki se je 
krasno vklopila v ambient.

Tekst in loto: Jure Nagode

TORPEDO MARMORATA

KURTZSCHLUSS
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Le zaIcaj" ni 
TVS TAkŠNA...

(UHF, ZDA, 1989)
Končno! Po šestih letih je nekomu kapnilo in 

uradno so izdali parodijo, ki se lahko brez 
zardevanja postavi ob bok Brooksovim 
Spaceballsom in Smešni plati zgodovine, 
Abraham so vim Hotshotsom H, Goli pištoli 1 
in 2 (Davida) Zuckerja, ter dvema produktoma 
genialnega tria Abrahams, Zucker & Zucker - 
Top Secret in Alije pilot v letalu.

Eden od glavnih junakov zgodbe - George 
takoj na začetku filma izgubi službo in vse 
kaže, da bo izgubil tudi dekle. Iz navidez 
nerešljive zagate ga reši oče, ko pri igri pokra 
priigra razpadajočo & propadajočo TV postajo. 
George, zasanjanec in boem poln neortodoksnih 
& nekonvencionalnih programskih idej se na 
vse pretege, a zaman trudi, da bi "svojo" 
televizijo obudil iz klinične otopelosti, ki kar

preveč spominja na počasno smrt, dokler v 
službo modelatorja ne vzame brezposelnega

čistilca. Ta povzdigne gledanost na prvo mesto 
in takoj za tem se (zato?) začnejo problemi: 
Georgov stari j e v finančni stiski - da bi poplačal 
kvartopirske dolgove mora prodati TV postajo. 
George jo želi kupiti, vendar je njegov konku
rent prišel na isto idejo. Zdaj je vse skupaj, kot 
vedno, samo še vprašanje časa & denarja.

UHF je Jankovičev prvi pravi filmski projekt 
po izjemno uspešnih glasbeno-videospolovskih 
parodijah tipa "Another One Drives The Bus". 
Scenarij zanj sta napisala skupaj z režiserjem 
Jayom Leveyem, v čigar režiji je pred tem izšla 
še kompilacija glasbenih spotov začinjena s 
"skoraj resnično življenjsko zgodbo Weird Al 
Jankoviča". Zgodba sama je skoraj trivialna in 
povsem nepomembna in je kot takšna idealna 
osnova za parodičnost filma. Vsaka najavna 
špica "filma", vsako vizuelno sanjarjenje v 
UHF je poseben klimaks satire, komičnosti in 
cinizma in poznavalci bodo ob njih umirali od 
smeha. Še zasedba: Al Vankovic, Victoria 
Jackson, Kevin McCarthy, Michael Richards, 
Billy Barty in ostali . Ocena: ****+

Tommy

Sicer se na novico, da Vili Resnik odhaja (?) iz skupine Pop Design, 
že nabira prah. Vendar smo pobrskali po arhivu in našli nekaj fotografij 
Vilija. Obe fotografiji so še iz časov, ko je v skupini vladala sloga in

idila. Na prvi sta Vili in Tone Košmrlj, glavni figuri Pop dizajnov. Druga 
pa j e kar nekako simbolična. Vili se poslavlja. No, verjetno zgodbe o Pop 
Design, eni izmed najuspešnejših slovenskih pop skupin še ni čisto 
konec. Tone Košmrlj že napoveduje nadaljevanje kariere, bodisi z novo

skupino ali s samostojno kariero. Omenja celo, da bi ostali člani skupine 
poizkusili delati še s kakšno pevko. Kakorkoli, lahko si obetamo novo 
(ali staro) skupino, ki bo v maniri Pop dizajnovcev nizala hit za hitom. 
Viliju Resniku pa ne preostane nič drugega kakor da dokaže, da obtožbe 
o njegovi neresnosti in neprofesionalnosti ne držijo. To bi najbolje 
dokazal s kakšno uspešno solo kariero. Sicer pa imajo na jugu prav 
posrečen izrek: Živi bili, pa vidjeli! Zaenkrat pa - adijo Vili!

J.N.
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Spoznavni večer 
ekonomcev

V četrtek, 14. septembra, je bilo pred telovadnico ekonomske šole 
zelo živahno. Prvošolci so zbegano pogledovali na ure, iskali izhode, 
kjer bi pobegnili iz šole in se tako izognili spoznavnemu večeru. Toda, 
ker so naši mladi fazančki tako pametni in vedo, da bi jih čakala kazen, 
če se ne bi udeležili te prireditve, so raje vsi prikorakali v telovadnico, 
se posedli po blazinah in čakali, kdaj jih bo kdo poklical, da bodo 
sodelovali pri kakšni igri.

Malo pred sedmo uro se je program začel. Najprej je seveda sledil 
pozdrav vsem prisotnim, nato pa smo že začeli z izborom kandidatov za 
prvo igrico. Najprej so se morali izkazati v natančnosti. Okrog pasu smo 
jim privezali svinčnike in oni so morali brez pomoči rok spraviti

svinčnik v steklenico. Nato so v moki iskali kovanec, brili so balone, 
jedli jabolka, plesali in se seveda do solz nasmejali. Izbrali smo tudi miss 
in mistra ekonomskih fazanov. Ta laskavi naslov sta si prislužila 
Damjana Flisek in Denis Hauptman. Oba boste lahko bolje spoznali v 
eni od prihodnjih številk. Na koncu pa je sledila še zaprisega. Seveda so 
se vsi prvošolci malo pritoževali, daje zaprisega predolga,... Toda vsi 
so preživeli in kmalu je bilo spoznavnega večera konec.

Upam, da prvošolcev nismo preveč namučili in da jim bo spoznavni 
večer ostal v lepem spominu.

Saša Grobljar

Naša prva ekskurzija
Prvošolci srednje ekonomske šole smo imeli v četrtek že prvo 

ekskurzijo.
Odpravili smo se v Ljubljano kjer seje na Gospodarskem razstavišču 

odvijal sejem Narava in zdravje. Na sejmu je bilo razstavljenih veliko 
različnih stvari o zdravem življenju in o naravi. Nas je najbolj zanimalo 
področje o zdravju. Osredotočili smo se predvsem na preventivo zdravja, 
odkrivanje bolezni, zdravljenje in okrevanje bolnika. Med številnimi 
razstavljalci, ki so ponujali najrazličnejše preparate, pripomočke za 
šport, hrano in zdravila smo izvedeli veliko zanimivih podatkov, ki nam 
bodo koristili v šoli. Sejem smo obiskali nekateri učenci že prejšnje leto 
in moram povedati, da nas je ponudba letos kar malo razočarala saj je 
bilo prejšnje leto boljše. V Ljubljani pa vedno srečaš koga zanimivega 
in tako smo nekateri učenci videli znanega in zelo priljubljenega Marka 
Miliča, na jeklenem kojničku pa smo opazili tudi Jonasa in njegovo 
Metko.

Po prostem dnevu pa prvošolci spet pridno žulimo šolske klopi, hkrati 
pa se že veselimo naslednje ekskurzije, ki upamo, da bo kmalu.

prvošolka Tina

Spet pričeli z delom
Po dvomesečnih počitnicah smo člani Sokolskega društva Zagorje 

spet pričeli z osnovnošolsko šolo. To je telovadba za naše najmlajše. Na 
njej se otroci, ki so lahko stari od treh do desetih let, razgibavajo in 
izboljšujejo svoje fizične lastnosti. Trenutno je osnovna sokolska šola

enkrat na teden in sicer ob sobotah od 15. do 16. ure v TV D Partizan. 
Trudimo se, da bi dobili še kakšen termin v prezasedenem sokolskem 
domu (telovadnica Partizan), saj bi s tem povečali število treningov in 
seveda članov ter tako ustanovili še eno starostno kategorijo ("trim 
ligo").

Kdor bi rad postal član (vpiše se lahko vsakdo), ali pa pripeljal svoje 
otroke na več kot potrebno organizirano telovadbo, se lahko zglasi vsako 
soboto ob 10. uri v Sokolskem domu (TVD Partizan) v Zagoiju.

Mi sokoli ne delimo članov po politični pripadnosti, ampak samo po 
velikosti.

Miss in mister sta morala tudi zaplesati. Matjaž Manfredo



Športni dan
Z Dola smo odšli ob 9. uri z 

avtobusom. Iz Hrastnika pa ob 9.10 
uri. Hodili smo počasi in pazljivo. 
Vmes smo se pogovarjali, smejali 
in imeli smo se lepo. Pot na Kum j e 
strma. Vsako uro smo počivali. 
Potem smo šli počasi naprej. Tudi 
peli smo. Peli smo pesem Krajnčičev 
Jurij, kar nas je naučila naša 
razredničarka. Hodili smo čisto po 
robu steze. Komaj smo čakali, da bi 
prišli do vrha. Pri neki njivi smo se 
drugič ustavili in počili. Hodili smo 
mimo hiš in pri vsaki hiši so imeli 
psa. Vsi psi so lajali na nas, ker nas 
niso poznali.

Primož Novak

Ker nisem bila še nikoli na Kumu, 
se mi je zdelo zelo lepo. Všeč mi je 
bilo tudi, ker smo hodili po gozdu. 
Lepo seje videlo proti Gorenjski in 
Dolenjski. V koči mi je bilo všeč, 
ker so imeli čista stranišča. Tudi 
cerkev imajo lepo okr ašeno. Čeprav 
je pihal veter, je bilo vseeno lepo. 
Ko smo hodili na Kum, se mi je 
zdela pot dolga, ampak ko smo prišli 
do vrha, mi ni bilo nič več žal.

Sanja Mastnak, 7.a

Ko smo odšli na Kum, je bilo 
najlepše ker smo bili Iztok, Admir 
in jaz zadnji. Nobeden nas ni 
"komandiral". Ko smo prišli na 
Kum, je bilo lepo, ko smo se igrali 
živo kopico. Živa kopica j e, da eden 
od učencev prime drugega za nogo, 
ga položi na tla. Drugi se pa mečejo

"drug za drugim na tistega, kije bil 
na tleh.

Damjan Hodžič, 7.a

Tekmovanje na Kumu
V nedeljo, 10.9.1995 smo 

planinci z Dola odšli na Kum. Jutro 
je bilo megleno in s strahom smo se 
ozirali v nebo, če bo spet deževalo. 
Sonce pajele sramežlj ivo pokukalo 
izza oblakov in nas spravilo v dobro 
voljo. Nastal je čudovit sončen dan 
in mi smo jo veselo mahnili v hrib. 
Z nami sta šla vodiča Toni Pavlič in 
učitelj športne vzgoje. Dmžbo pa 
nam je delal tudi naš nepogrešljivi 
planinec Mičo - čutara. Stara 
druščina, vendar vedno prijetna, po 
pribljižno treh urah smo prilezli na 
vrh, kjer se je razprostiral lep 
razgled. Na vrhu stoji na novo 
prenovljen TV oddajnik, cerkev, 
zelo star stolp in koča, v kateri ti 
postrežejo prijazni ljudje. NaKumu 
pa nismo bili sami. Prišli so tudi 
planinci iz drugih krajev. Vodniki 
so nam priredili tekmovanje. 
Najprej smo sestavili ekipo, ki je 
lahko štela šest ali sedem članov. 
Naša ekipa je štela sedem članic in 
poimenovali smo jo Dol - 1. 
Tekmo vah smo različne igre. Metali 
smo plastične bombe, skakali v 
vrečah, tekmovali v teku na 
hoduljah, vlekli smo vrv in iskali 
kartončke, na katerih so bile 
označene točke. Tako smo 
tekmovali kakšni dve urici. Po 
končanem tekmovanju so razgla
sili zmagovalca. Zmagala je ekipa

Dol - 2, to so bili naši dolski fantje. 
Me pa smo se v skupnem seštevku 
uvrstile na tretje mesto. Ko smo se 
malo odpočili, smo jo mahnili po 
hribu na vzdol v dolino. Čeprav je 
bila pot dolga in malo tudi naporna, 
je bil dan zelo lep.

Maruša Hafner, 7.a

Knjiga in jaz
Le kaj bi odgovorili ljudje, če bi 

jih vprašali, kaj jeknjiga? Knjigovez 
bi mogoče odgovoril takole: 
"Knjiga je šop papirja, debeline 
takeintake, teže takeintake, dimen
zije takeintake, vezan takointako." 
Trgovčev odgovor bi bil morda 
takšen: "Knjiga j e artikel, ki ga pro
dajamo v knjigarnah, na stojnicah 
in od vrat do vrat." Mojaprijateljica 
Nelči bi prav gotovo rekla: "Knjiga, 
to je šiba božja." In kaj bi dejal 
filozof? Morda takole: "Knjiga? Saj 
res, kaj je knjiga?"

Zamejeknjigavelikaprijateljica. 
Pravzaprav je velika prijateljica. 
Nikoli se ne namrdne, ne priganja, 
ne kriči, ne sitnari. Vedno je pri 
roki, ko si jo zaželim, nikoli ni 
vsiljiva, če mi ni do nje. Stoji na 
polici in me tiho in vztrajno vabi. 
Prav lepo se razumeva! Primeva se 
za roke in skupaj potujeva skozi 
preteklost, preletiva sedanjost in 
tipava po prihodnosti. Seznani me z 
dobrimi ljudmi, pa tudi zlih mi ne 
skriva. Pripoveduje mi srhljive 
zgodbe o težkih mladostih in bete
žnih starostih, o vojnah, o nesrečah... 
Potem obme stran, mi nasuje veselih 
zgodbic, pričara nasmejane in srečne 
obraze, stika za škrati in duhovi, s 
pticami zoblje zrnje, z žitom valovi 
v vetru. Zajaševa konja in zdrviva 
preko puščav in gora. Z nama brzijo 
vetrovi, grom in blisk parata nebo, 
dež naju moči, sonce naju greje. 
Ustaviva se ob morju, kjer požrešni 
valovi ližejo obalo, udaijajo ob skale

in prevračajo ladje. V temni globini 
se skrivajo skrivnostne živali, 
izgubljeni zakladi, potopljenamasta 
in čudovita bitja. Pot naju vodi med 
zlatokope, obiščeva Piko Nogavi
čko, pokramljava z malim princem, 
zamisliva se nad Fatihovim hrepe
nenjem, pomolčiva ob Soči, potrka
va pri stricu Tomu, zaželiva srečo 
zvestim prijateljem, pomahava 
posadki Sinjega galeba, zapreva 
Cefizlja, pozdraviva Cicibana. 
Potem poslušava uspavanke in 
utoneva v sanje brez časa in prostora. 
To je zame knjiga.

Ana Perpar, 7.a 
OŠ Ivana Cankarja
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Pred nami je teden 
upokojencev 

Trbovlje
Društvo upokojencevTrbovlježe nekaj časa 

prip ravlja skupno s svojimi sekcijami in krožki 
ter komisijami program letošnjega Tedna 
upokojencev Trbovlje §5. Izpeljali ga bodood
2. do 8. oktobra.

Letošnji teden bo že 20. po vrsti, v tem času 
pa se bo zvrstilo več zanimivih prireditev in 
srečanj. Prvi dan, to je 2. oktobra ob 17. uri, 
bodo ob kulturnem programu odprli skupinsko 
razstavo ročnih del in likovnih stvaritev 
domačih upokojencev. Razstava bo tudi tokrat 
v likovni galeriji Delavskega doma T rbovlje in 
bo na voljo za ogled do 8. oktobra. V torek, 3. 
oktobra bo ob 17. uri osrednja prireditev 
tega tedna. V Delavskem domu bo Delavska 
godba Trbovlje pod vodstvom priznanega 
dirigenta prof. Alojza Zupana-Vuja pripravila 
za upokojence brezplačen koncert. Po 
koncertu bo sledilo v avli tega domadružabno 
srečanje s sodelovanjem zabavnega 
ansambla. V sredo, 4. oktobra bo ob 10. uri v 
novem večnamenskem prostoru Društva 
upokojencev Trbovlje predavanje dr. Rudija 
Zupana, direktorja Splošne bolnice Trbovlje, 
na temo Po zdravje v planine. Naslednji 
dan, 5. oktobra bodo predstavniki DU T rbovlje 
obiskali bolne člane na domovih. Teh je po 
podatkih socialne službe blizu 200. V petek, 
6. oktobra bodo končali upokojenci - športniki 
številna tekmovanja v raznih športnih 
disciplinah in najboljšim bodo podelili medalje 
in priznanja. V soboto, 7. oktobra pa bodo 
prispeli na obisk v Trbovlje slovenski 
upokojenci iz italijanskega dela Gorice, ki 
so organizirani v Društvu slovenskih 
upokojencev za Goriško v Gorici. Med gosti 
bodo tudi člani njihovegapevskega zbora. S 
tem društvom je DU Trbovlje pobrateno že 
dolga leta in to tesno sodelovanje se kaže v 
raznih oblikah. Prireditve so namenjene 
vsem upokojencem in zanje ne bo vstopnine. 
Omeniti pa moramo še to, da bodo kulturne 
skupine DU Trbovlje v tednu upokojencev 
nastopile tudi v raznihdomovih upoko- 
jencevteroskrbovancevinjim pripravile vedre 
popoldneve.

T.L.

Na Storžiču
Planinska skupina PDT pri društvu 

upokojencev Trbovlje je organizirala v 
zadnjem času precej planinskih izletov. V 
nedeljo, 17. septembra, se je večja skupina 
udeležila tradicionalnega srečanja Zasav
cev in Savinjčanov na Mrzlici, v soboto, 30. 
septembra, pa se bodo podali na pot na 
Gorenjsko. V načrtu imajo prestop na Storžič. 
Ta terja nekoliko večje fizične pa tudi 
psihične napore, saj je visok 2132 m.

T.L.

Iz Doma starejših 
Hrastnik

Dopust prinese ponavadi malo zatišja 
vsepovsod, pa gaje tudi v naš dom. A vedno 
se tudi konča in tako se pri nas spet marsikaj 
dogaja.

Skupina 2. nadstropja se je odpravila na 
Vače. Tam smo obiskali našega nekdanjega 
sostanovalca, ki se mu je stanje pri nas tako 
popravilo, da se je vrnil domov. V živahnem 
pomenku je dopoldne hitro minilo. Malce smo 
obudili spomine na skupni čas bivanja vdomu, 
si izmenjali izkušnje in načrte glede ročnih del 
in izdelkov, se nasmejali šali in skupnim 
doživetjem in že nas je čas priganjal.

Sredi septembra nas je obiskal gospod 
Turk iz Zagorja in nas s čudovitimi diapozitivi 
popeljal s sabo po Julijskih Alpah in na 
Grossglocner. Tako nas noge torej niso prav 
nič bolele, oči in srce pa je bilo deležno 
prelepih barv in skladnosti, ki jo lahko daruje 
le narava.

Ker je naš dom še nov, je v njem veliko 
stvari, kijihjetreba dokončati. Takšna jetudi 
okolica. V parku imamo balinišče, ki je ostalo 
nedokončano. S pomočjo pridnih rok članov 
Društva upokojencev bo dobil svojodokončno 
obliko. Ti so ga spretno dokončali, naši 
stanovalci pa so dela na svojih sprehodih 
skozi park “budno spremljali". Zdaj bomo 
imeli poleg pikada novo možnost za zunanjo 
rekreacijo, ali pa se bomo odločili samo za 
navijanje članov Društva upokojencev, ki bodo 
prihajali k nam trenirat. Tudi to bo zanimivo.

Slabemu vremenu se res ne damo. 
Stanovalci doma niso sužnji televizijskega 
ekrana. Največkrat posedijo pred televizorjem, 
da spremljajo dnevnik ali kakšno lepo oddajo 
kot j e Po domače, paše kakšno nadalj evanko 
spremljajo. Tako smo se odločili, da bomo 
kakšpo deževno dopoldne enkrat tedensko 
zapolnili s skupnim ogledom lepega filma, za 
kar so stanovalci pokazali precejšnje 
zanimanje.

Iz Doma upokojencev in oskrbovancev 
Impoljca iz Sevnice smo dobili vabilo za ogled 
njihove razstave ročnih del. Ker smo imeli na 
voljo le osebni avto, so se poleg socialne 
delavkena razstavo odpravilešetri stanovalke 
doma, ki so v našem domu pridnih rok z 
ročnimi deli. V domu v Impoljci smo bile vse 
prvič in čeprav je neusmiljeno deževalo, nas 
je prevzel, saj je zelo lepo zasnovan in urejen. 
T udi vtisz razstaveječudovit. Izdelki nastajajo 
ob vodenju delovne terapevtke in inštruktorjev. 
Imajo številne delavnice: za obdelavo lesa, 
šivalnico, za druga ročna dela. Stanovalci v 
Impoljci resnično ustvarjajo prelepe izdelke iz 
najrazličnejših materialov. Tako smo bile vse 
skupaj vesele, da so nas povabili in da smo se 
vabilu odzvale. Delovna terapevtka nam je 
potem prijazno razkazala še dom.

Jasna Rižner-Kosm, 
socialna delavka

Slivov praznik
Hranilna vrednost slivje zelo velika. Suhe 

slive uporabljamo kot zdravilo v uradni 
medicini. Imajo obilico vitaminov skupine B in 
velike količine organskih kislin. Odtod tudi 
mnenje: “od 8 do 10 sliv na dan - prispevek k 
dobremu razpoloženju".

Zadaj za Domom upokojencev Trbovlje se 
bohotita dve slivi. Letos sta bogato obrodili. 
Sadeže so obrali kar oskrbovanci sami. Ni in 
ni jih hotelo zmanjkati. Odločili so se, da bodo 
iz nekaj kilogramov sliv naredili marmelado. 
Priprave na ta dogodek so bile velike. Umivali 
so kozarce, odstranjevali peclje in koščice in 
kuhali. Tudi starih domačih receptov ni 
manjkalo.

Slive za zimo lahko pripravimo kot suho 
slivo, mezgo, marmelado, džem in v sladkorj u 
kuhano sadje. Še recept:

Potrebujemo: 1 
kg sliv, 750 g 
sladkorja, 2-5 del 
rdečega vina in 
malce cimetovega 
lubja.

Priprava: izbrane 
slive operemo, 
odstranimo peclje 
In jih na nekaj krajih 
prebodemo z 
zobotrebcem. V 
posebni posodi 

segrevamo stadkor in vino do 
vretja, nato pa vanjo spustimo slive, 
dodamo cimet, ter vse skupaj 
kuhamo 5 do 7 minut. S penovko
dvignemo slive in jih položimo v 
poprej tople steklenke. Sladkorni
sirup z vinom še malce prekuhamo, 
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jih hermetično zapremo in pusti-

nato pa z njim zalijemo slive tako, 
da sega tekočina do roba steklenke,

mo, da se ohladijo

Sedaj stanovalci doma nestrpno 
pričakujejo božičnih praznikov, ko 
bodo opraviti prvo pokušino 
svojega truda.

MarijaSajovic, 
delovna terapevtka

Tekme kegljačev
V četrtek, 12. oktobra, bo v Domu kulture 

na Ravnah na Koroškem 3. državno prvenstvo 
upokojencev v kegljanj u za leto 1995. T ekmo- 
vale bodo ekiprin posamezniki. Udeležojo se 
ga lahko prvaki iz regijskih tekmovanj, moški 
in ženske. Tekmovanje organizira Društvo 
upokojencev Ravne na Koroškem. Startnina 
znaša 5.000 tolarjev za ekipo.

T.L.



NOGOMET

Močno
pomlajeni

Šentjur - Rudar 3:0
(2:0)

Šentjur, igrišče v 
športnem parku, gledalcev 
600, sodnik Torkar 
(Kranj), strelca: 1:0
Zupanc (21), 2:0 Drobne 
(33), 3:0 Drobne (70).

Šentjur: Fideršek (Sal
kič), Pašalič, Blatnik 
(Križnik), Žilnik, Ma
rinček, Kidrič, Radič, 
Podrepšek, Grbavac, 
Zupanc, Drobne.

Rudar: Dizdarevič,
Alič, Jorgovan, Zaimovič, 
Kic, Uranič, Turšič, 
Ramšak, Ocvirk (Mili- 
novič), Dolenšek, Vukeljič 
(Oplotnik).

Milan Ocvirk je še
naprej trener nogometašev 
Rudarja! V prejšnji številki 
smo namreč objavili, da so 
ga igralci zamenjali. Pa ni 
bilo tako. Nogometaši so 
samo zahtevali njegovo 
zamenjavo, toda uprava 
klubapeticiji 17 podpisanih 
igralcev ni ugodila. Člani 
uprave so dejali, da lahko 
le tisti, ki zbirajo denar 
vodijo politiko kluba in tudi 
menjajo strokovnjake. 
Igralci se s tem niso 
strinjali, začeli so boj
kotirati treninge, niso 
odigrali prijateljsko tekmo 
s Timom iz Laškega, večina 
pa tudi ni nastopila v 
Sentjuiju. Ekipa je bila tako 
močno pomlajena in že 
vnaprej brez vsakršnih 
možnosti za ugoden izid, 
saj bi se Trboveljčani tudi 
v popolni postavi težko 
izognili porazu. Obramba, 
v kateri so vendarle 
nastopili skoraj vsi 
najboljši, je zdržala do 21. 
minute, ko je zadel 
Zupanc, "piskrček" pa je 
nato pristavil še lanski

Radečan Drobne, ki je 
dosegel preostala zadetka. 
V nedeljo v Trbovlje 
fhp Petrušičev
Mengeš. Bo Rudar že igral 
v stari zasedbi? To je seveda 
odvisno od dogovora med 
upravo, igralci in trenerjem. 
Po kateri člen od te trojke 
vendarle popustil?

S. F.

Vse bližje 
3. ligi

Zagorje - Napredek 
BST 0:3 (0:1)

Zagorje, stadion NK 
Zagorje, gledalcev 400, 
sodnik Šturn (Kranj), 
strelci: 0:1 Mihič (2), 0:2 
Žlak (64), 0:3 Žlak.

Zagorje: Hace, Kurež, 
Borštnar, Kranjc, Buovski, 
Kovač (Papež), Kos, 
Rižmar, Grčar, Herman, 
Barbek (Dornik).

Domžale: Grešak,
Marinšek (Todorov), 
Avguštin, Popelar, Jova
novič, Deisinger,
Stankovič, Brkovič, Žlak, 
Cvijanovič (Kern), Mihič 
(Fatič).

Tudi v tretjem nastopu 
pred domačim občinstvom 
Zagorjani niso zabeležili 
tako zelo želj ene zmage, 
saj jih je premagalo 
povprečno moštvo Domžal, 
ki za nameček ni igralo s 
tremi člani 1. enajsterice. 
No, na drugi strani tudi 
Zagorjani niso bili popol
ni, saj sta manjkala 
kaznovana Guna in Šink (v 
Lendavi v naslednjem kolu 
še nima pravice igranja). 
Poleg tega je na trenerski 
klopi sedel novi trener 
Danilo Bantan, kapetanski 
trak pa je znova prevzel 
Borštnar.

Strategija domačega 
trenerja Se je porušila že v 
2. minuti, ko je predložek z 
leve strani izkoristil Mihič. 
Posebno poglavje sicer 
izredno živčnega srečanja

so bili sodniki. Tokrat sta 
prednjačila glavni Šturn in 
stranski Žunič, ki sta več 
kot očitno oškodovala 
domačine. Toda roko na 
srce, sodniki ne bodo dajali 
zadetkov namesto igralcev. 
Seveda so bile še druge 
priložnosti na obeh straneh, 
toda rezultat je ostal 
nespremenjen.

V drugem polčasu je 
najprej Kovač nepotrebno 
preigraval, do žoge je prišel 
Žlak, ki mu ni bilo težko 
premagati Hace ta. Zadnji 
zadetek na tekmi in s tem 
piko na i, je postavil oz. 
dosegel Žlak po lepem 
predložku Kerna.

P.M.

ROKOMET

Samo točka
Rudis Rudar - Interier

23:23 (10:8)
Trbovlje, dvorana OS, 

gledalcev 800, sodnika 
Tomšič (Lj) in Wutej (Mb).

Rudis Rudar: Lesjak, 
Podbregar 2, Maček 4, 
Teržan 1, Vrbnjak 4, Kosec
2, Senčar 1, Čater 5, Čop 3, 
Voglar 1, Randželovič.

Interier: Imperl, Cvijič
3, Iskra 7, Mašič 2, 
Martinčič, Bogovič 2, 
Urbanč 1, Kukavica 2, 
Dragar 2, Špende 4, 
Levičar, Škof.

Trboveljski trener Bašič 
je pred tekmo sicer 
opozorjal, da zna biti 
novinec v ligi zelo nevaren, 
kljub temu pa je bilo 
pričakovati prvo zmago 
Rudisa Rudarja v tej sezoni. 
Prvenstveni debut novega 
vodje strokovnega štaba pa 
ni bil najbolj uspešen. Že v 
prvi domači preizkušnji je 
bila namreč izgubljena 
dragocena točka. Lani so 
naprimer "rudarji" v 
rednem delu prvenstva pred 
svojim občinstvom pokle
knili le proti Celjanom. Že

res, da bo Interier nevaren 
tekmec, toda... Neodločen 
izidje v živahni, dinamični, 
na trenutke tudi nervozni 
tekmi najbolj pravičen. 
Začetek je bil sicer v 
znamenju domačih, ki so 
predvsem po zaslugi 
izvrstnih obramb Randje- 
loviča in strelsko raz
položenega Čatra v 26. 
minuti vodili z 10:5. Po 
Zovkovi minuti odmora so 
gostje zaigrali bolj zbrano, 
dosegli tri zadetke zapored 
in ob odmoru zaostajali za 
dva gola. V 8. minuti 
nadaljevanja so igralci iz 
Krškega prvič po izidu 1:1 
izenačili (12:12), izid pa je 
bil po vnovični desetmi
nutni pobudi Trboveljča
nov zopet izenačen pri izidu 
17:17. V zadnjih desetih 
minutah seje vnel ogorčen 
boj za zmago. Le pet minut 
pred koncem sta Čop in 
Maček domače povedla v 
vodstvo z 22:20. Gostje so 
nato zaigrali na vse ali nič, 
s hazardersko obrambo 4-2 
ii Bašičeve
varovance, znova dosegli 
tri gole zapored in z 
zadetkom Kukavice točno 
dve minuti pred koncem 
povedli s 23:22. Vrbnjak 
je 49 sekund pred zadnjim 
zvokom sirene izkoristil že 
četrto najstrožjo kazen in 
izid poravnal. Krčani so 
svoj zadnji napad začeli z 
dvema igralcema manj, 16 
sekund pred koncem se je 
za strel odločil Cvijič, 
domači vratar Randjelovič 
se je žoge dotaknil, toda 
sodnika sta žogo prisodila 
gostom. Odločitve kljub 
pritožbam domačih seveda 
nista spremenila, gostje pa 
nato niti niso poizkušali 
streljati, saj so v rokah imeli 
veliko točko, ki so jo 
povsem zasluženo priborili 
v izjemnem vzdušju za 
katerega so poskrbeli 
navijači obeh ekip.

S.F.

Za začetek 
poraz

Inženiring Šarbek - 
AFP Dobova 20:24 (9:8)

Športna dvorana Litija, 
gledalcev 600, sodnika

Kalin in Korič (oba LJ).
Inženiring Šarbek:

Ulčar, Kralj, Bilbija 2, 
Prviršek 4, Kogovšek 1, 
Papež 5, Gradišek, Lubej 
6, Sotenšek 2, Mandelj, 
Trotovšek, Doblekar.

AFP: Denič, Džapo 3, 
Begovič 4, Mijačinovič 5, 
Kekič, Voglar, Ocvirk 5, 
Češnovar 1, Žibert, Glaser, 
Stojakovič 6, Kuhar.

Domači so ob bučni 
podpori s tribun odlično 
začeli srečanje, ter povedli 
z 2:0. To gostov ni zmedlo 
in ko je Denič ubranil prvi 
strel s sedmih metrov 
Bilbiji so le ti izenačili na 
3:3, nato pa si z igralcem 
manj priborili vodstvo 3:5. 
Domača obramba 3-2-1 je 
gostom v drugi polovici 
prvega polčasa povzročala 
kar nekaj preglavic, saj so 
ob borbenih domačih 
igralcih le težko prihajali 
do strelov. Posledica tega 
je bilo novo vodstvo 
domače ekipe. Gostje se še 
niso vdali, ponovno so 
povedli z zadetkom 
prednosti in imeli na igrišču 
igralca več. Namesto da bi 
to izkoristili, so domači ob 
izvrstnih obrambah 
Ulčarja dosegli 3 zadetke 
in odšli v slačilnico s 
prednostjo. Drugi polčas je 
bil vse do 39. minute 
izenačen (12:12). Sicer 
izvrstna sodnika sta 
zaporedoma zaradi 
grobosti izključila kar tri 
gostujoče igralce, domači 
tega niso znali izkoristiti 
saj je Denič v svojih vratih 
delal čudeže in med drugim 
ubranil še dve sedem
metrovke. Lilijani niso 
igrali slabo le nekaj več 
uigranosti in padel bo tudi 
močnejši nasprotnik kot je 
Dobova. Domači si za 
borbenost zaslužijo pohva
le, kar so kljub porazu na 
koncu tudi dobili s tribun.

S.K.

Zanesljivo
Rudis Rudar - Gorenje 

B 29:19(16:7)
Trbovlje, dvorana OŠ, 

gledalcev 300, sodnika 
Lenarčič (Videm-Dobre- 
polje) in Mirt (Ig).



Rudis Rudar: D. Lipov
šek, Podbregar, Maček, 
Teržan 6, Vrbnjak, Kosec 
3, Senčar 4, Čater 9, Čop 5, 
Šikovec 2, Randelovič.

Gorenje B: Stropnik, 
Tamše 3, M.Oštir, Tanjšek 
1, Rožič, B.Oštir 2, Fricelj 
3, Dolinšek, Gavrilovski, 
Sovič 8, Oprešnik 2, 
Pečečnik.

V pokalni tekmi so 
Trboveljčani zlahka ugnali 
mlado velenjsko vrsto in se 
uvrstili v naslednji krog 
tekmovanja.

S. F.

Potrditev
napovedanega
Inženiring Šarbek - 

Lisca Sevnica 30:13 
(15:4).

Športna dvorana Litija, 
gledalcev 200, sodnika 
Tomič (Ce) in Skubic 
(Stična).

Inženiring Šarbek:
Ulačar, Kralj, Bilbija 7, 

. Prvinšek 7, Kogovšek 2, 
Papež 6, Gradišek, Lubej 
5, Sotenšek 2, Mandelj, 
Trotovšek 1, Doblekar.

Lisca: Marcola, Lupše 
1, Mijovič 1, Povše 1, 
Rentah 2, Plazar, Jug 3, 
Sečki 1, Teraž 1, Simončič, 
Sirk 3, Medved.

Že v poročilu s prvega 
srečanja smo napovedali, 
daje ob normalnem sojenju 
razlika med obema 
kluboma očitna. To so 
igralci Inženiring Šarbek 
tudi potrdili z dokaj lahko 
zmago. Predvsem v prvem 
polčasu so domači zaprli 
pot k svojim vratom, svoje 
pa je dodal še vratar Ulčar, 
ki je vrnil upanje v dobro 
branjenje. Čeprav visoka 

-zmaga, paje bilo v domači 
vrsti kar nekaj napak, ki bi 
jih boljše ekipe znale 
kaznovati.

S. K.

KOŠARKA

Nov poraz
Iskra Litus - Litostroj 

63:73 (36: 33)
Litija, športna dvorana, 

gledalcev 700, sodnika 
Rems in Sabljič (oba Lj).

Iskra: KandžičlO, Japič

3, Peterlin 16, Džurišič 6, 
Bošnjak 7, Šetina4, Šoško 
10.

Litostroj: Thaler 8, 
Lakovič 3, Različ 28, 
Madon 5, Stepania 14, 
Bavec 2, Hartman 3, Ličan 
10.

Litijski košarkarji so tako 
kot na predhodnjih treh 
srečanjih državnega 
prvenstva začeli zelo dobro 
ter goste iz Ljubljane 
popolnoma nadigrali. V 5. 
minuti srečanja so vodili z 
8:4. V 7. minuti je sodnik 
Rems dosodil tehnično 
napako trenerju gostov 
Volaju po predhodnem 
opozorilu. V nadaljevanju 
so domači igralci dobro 
polnili Litostroj ski koš vse 
do 18. minute (35:20), ko 
so popolnoma popustili in 
dovolili nasprotniku, da so 
se jim v zadnjih dveh 
minutah prvega polčasa 
približali na samo tri točke.

Drugi polčas je bil 
popolno nasprotje prvemu. 
Gostje so v 23. minuti prvič 
izenačili. Od tu dalje kljub 
pomoči šestega igralca, 
gledalcev, litijskim 
igralcem ni uspelo priti na 
zeleno vejo. Razigrana 
igralca Litostroja Razič in 
Stepania sta ob pomoči 
Ličana znala kaznovati 
številne napake in zgrešene 
mete domačinov. Gostom 
je uspelo od 29. do 30. 
minute srečanja doseči 
delni rezultat 12:2, kar je 
bilo dovolj za zmago že 
pred zaključkom srečanja. 
Domačini so sicer v zadnjih 
minutah srečanja nekoliko 
uredili svoje vrste, imeli 
veliko željo spremeniti 
rezultat v svojo korist, a je 
ostalo samo pri željah. Pri 
Iskri Litus ni nastopil eden 
sedaj najboljših igralcev 
Ivanovič.

M.Š.

Tudi
Zagorjani

Kraški Zidar - Zagorje 
(35:27) 87:68.

Sežana, športna hala, 
gledalcev 400, sodnika 
Godec (Lj) in Rom 
(Vrhnika).

Kraški Zidar: Jelnikar

13, Lazarevski 3, Durak 1, 
Kavčič 2, Kraševec 14, 
Džino 22, Dornik 18, Bučar
14.

Zagorje: Dražovič 10, 
Galič 23, Fetjančič 2, Rojko 
8, Kofol 6. Koren 14, 
Kranjc 3, Omahne 2.

Na začetku srečanja so 
pobudo prevzeli Zidarji, ki 
si niso smeli privoščiti 
napake. Takoj so tesno 
pričeli pokrivati Dražo- 
viča, ki ni imel nobene 
možnosti pomagati soigral
cem. Še najbolje je iz 
razdalje zadeval Boris 
Koren. Ostali so veliko 
grešili tudi čisto izpod koša, 
kot bi se ustrašili Džina in 
Bačarja. Zidarji so 
povedli, a bi bila lahko 
razlika še večja, če ne bi 
delali toliko napak pri 
podajah in vodenju žoge. V 
nadaljevanju so Zagorjani 
uspeli znižali razliko na 4

točke, a so si domači do 
odmora z nekaj hitrimi 
protinapadi priigrali pred
nostjo osmih točk.

V drugem polčasu se je 
slika razmer popolnoma 
spremenila. Kraški Zidar 
je upravičil vlogo favorita 
v ligi, saj so zadeli vsak 
met. Ker je bil vsak igralec 
domačih navaren za koš, 
so imeli Zagorjani veliko 
dela v obrambi. Ko so si 
Koren, Draževič, Galič in 
Rojko prislužili po tri 
osebne napake, so v obram
bi popustili in razlika je 
naraščala v korist domačih. 
S številnimi menjavami pa 
so Zagorjani le uspeli 
vzpostaviti ravnotežje.

Novi krog v A-2 SKL je 
v sredo 4. okotbra ob 17. 
uri v Hrastniku, kjer se bo 
ekipa iz Zagorja srečala s 
Škofjo Loko.

D.G.

Pričakovan
poraz

Plima Prebold - GD 
Hrastnik 83:77 (44:38)

V 3. krogu prvenstva 
vzhodne skupine B državne 
lige, so košarkarji 
hrastniške Gradbene 
dejavnosti gostovali v 
Preboldu, kjer so po 
pričakovanju klonili proti 
favorizirani domači vrsti z 
razliko 17 točk. Bolj kot 
poraz, ki je bil kot rečeno 
pričakovan, pa vzbuja 
odnos do soigralcev in s 
tem tudi do kluba, prvega 
centra Jožeta Leskovarja, 
ki je že v 7. minuti 
demonstrativno zapustil 
igrišče, češ da ne dobi 
uporabnih žog. Koliko je 
njegova trditev (ne)točna, 
pa najbrž dovolj zgovorno 
govori podatek, da je v 
pičlih šestih minutah igre

Trbovlje - Kot je znano se bo v prvem krogu rokometnega pokala mest 
trboveljski Rudis Rudar pomeril z nemškim moštvom Niedenvuerzbach. Ta ekipa 
sodi med najboljše v Nemčiji, pa tudi v Evropi, saj je lani osvojila tekmovanje v 
katerem se bo letos pomerila s Trboveljčani. Prvo srečanje bo že v sredo, 4. oktobra 
v Litiji, povratno pa deset dni kasneje. Litijsko srečanje se bo pričelo ob 20.10 uri, 
pet minut prej pa se bo pričel tudi televizijski prenos v okviru športne srede. 
Vstopnice po 1000 tolarjev so že v predprodaji.

"Nemci so veliki favoriti. Upam pa, da bomo sposobni zmagati vsaj doma. 
Škoda, ker ne smemo igrati v domači dvorani, zato pa naj bi bil TV prenos dodatna 
vzpodbuda našim igralcem," meni trener Rudisa Rudarja Anton Bašič.

V trboveljskem taboru so že dobili nekaj informacij o nasprotniku, ki prihaja iz 
majhne vasi s samo 4.500 prebivalci. Nemci sicer igrajo v sosednjem mestu 
Homburgu, dvorana pa sprejme 2.500 gledalcev. Ti so sila privrženi klubu, znajo 
pripraviti sijajno vzdušje, navijači pa so zelo športni. Niedervvuerzbach se nahaja 
na zahodu Nemčije, ob francoski meji.

Niederwuerzbach se je v prvo nemško ligo uvrstil v sezoni 1988/89 in v njej letos 
nastopa sedmo sezono. V prvih šestih sezonah je dosegel 95 zmag in 18 remijev, 
izgubil paje 63 tekem. S tem izkupičkom se na skupni lestvici od sezone 1977/78 
s samo šestimi nastopi med 54 ekipami nahaja na 13. mestu. Najprej seje tri leta 
uvrščal med 8. in 11. mestom, v sezoni 1992/93 je bil podprvak, leto kasneje tretji, 
lani pa s 40 točkami znova drugi. Pred njim je bil le Kiel. Nasprotnik Rudisa Rudarja 
je doma v 15 nastopih izgubil samo tri točke (prvak Kiel dve), v gosteh pa si je 
priboril 13 točk. Prav v lanski sezoni je seveda dosegel največji uspeh, saj je postal 
zmagovalec pokala mest.

Glede na preteklo leto je moštvo doživelo nekaj sprememb. Poljak Marek 
Kordowiecki, 188 cm visoki zunanji igralec, ki je bil s 199 zadetki celo najboljši



dosegel 8 točk. Po 
njegovem odhodu z igrišča 
seje prednost gostiteljev v 
višini še povečala, tako da 
oslabljeni gostje dejansko 
niso imeli nikakršnih 
možnosti za uspeh. Na
sprotno njim pa so gostitelji 
potrdili napovedi, da so 
močno okrepljeni, eden 
najresnejših kandidatov za 
sam vrh. V naslednjem 
krogu bodo Hrastničani 
gostili ekipo BP 93 iz Ljubl
jane. Na sobotnem srečanju 
v Preboldu so točke za 
Hrastničane dosegli: 
Rozman 19, Avsenak 17, 
Baloh 15, Kellner 10, 
Leskovar in Lazar po 8.

J.P.

ODBOJKA

V osnovni šoli
Zagorje - Tudi to leto in 

sicer že 6. zapored, poteka 
odbojkarski krožek v 
osnovni šoli Ivana Skvarče 
v Zagorju, pod mentor
stvom Martina Koncilja. 
Začel seje 18. septembra, 
poteka pa vsak ponedeljek 
ob sedmi uri zjutraj. 
Udeležijo se ga lahko fantje 
in dekleta iz osnovne šole 
Ivan Skvarča. Kljub 
pričetku je vpis še vedno 
možen. Mentor Koncilja 
upa, da bo zanimanje za ta 
šport večji kot do sedaj, saj 
je vsako leto vpis zelo 
majhen.

Odbojkarji se name
ravajo udeležiti najprej 
občinskega, nato pa še 
regijskega tekmovanja. Do 
sedaj še niso imeli vidnih 
rezultatov, vendar upajo na

najboljše.

TENIS
I.M.

Uspešni
Trboveljčani

Trbovlje - Mladi Denis 
Bovhan je v kategoriji 
igralcev do 16 let igral na 
turnitju na Ptuju, kjer seje 
uvrstil med 8 najboljših. 
Enak rezultat je dosegel 
tudi na turnirju v Novem 
mestu ter na Odprtem 
prvenstvu Domžal, kjer je 
nastopil že v kategoriji do 
18 let. Tekmoval je tudi v 
Brežicah, kjer je bil prvič v 
polfinalu. Največji uspeh 
pa je Denis dosegel na 
mednarodnem tekmovanju 
za Bergantov memorial v 
Mariboru, kjer so 
sodelovali tenisači iz 13. 
držav. Denis je najprej igral 
v kvalifikacijah, kjer je

strelec lige, je odšel v Bad Schwartau, prav tako pa tudi njegov rojak, krožni 
napadalec Christopher Malik, klub pa sta zapustila še dva zunanja igralca: Joerg 
Itohrmann in Frank Schmitt, ki sta prestopila k Nettelstedt kamor je pred to 
sezono iz Barcelone prišel tudi znani poljski reprezentant Wenta. Menadžer kluba 
Rudi Hartz je pripeljal dva nova igralca. Gre za organizatorja igre Mischo 
Gerischerja (Schwetzingen) in desno krilo Kaya Rothenpielerja (Duesseldorf). 
Naj večja zvezda ekipe je seveda švedski reprezentant (210 nastopov) Staffan 
Olsson. Nemška ekipa ima v svojih vrstah še nekaj igralcev, ki so nastopili v 
reprezentančnih selekcijah. Poljak Piotr Dudzic je zbral 60 tekem, v dresu z 
germanskim orlom pa so že igrali Juergen Hartz (62), Kay Rothenpieler (8) in 
Matthias Schmidt (4), Jens Sieberger pa je član mladinske reprezentance.

Trener Niedervvurzbacha je 37-letni Joern-Uwe Lominel, ki je nekdaj igral za 
TUSSEM Eseen in zbral tudi 28 nastopov v državni selekciji. V klubu iz daleč 
najmanjšega kraja v nemški prvi ligi deluje že šest let, na krmilu moštva pa je od 
leta 1991. Velja kot zelo strog trener. Kot vse kaže je Kordovviecki klub zapustil 
prav zaradi njega. "Tri leta pod njegovim vodstvom mi je dovolj. Hud je kot pes," 
je dejal 33-letni Poljak. Lommla take ocene ne skrbijo preveč. Moštvo je pod 
njegovim vodstvom namreč doseglo največje uspehe v zgodovini, tudi v novi 
sezoni pa imajo visoke načrte: uvrstiti se med najboljše tri v prvenstvu, vsaj v 
polfinale domačega pokala ter obraniti evropski naslov. Proračun kluba sicer znaša 
2,2 milijone mark (skoraj osemkrat več kot trboveljski), sodi pa v sredino nemške 
prve lige. V njej namreč prednjačita Kiel (3,7 milijone DEM) ter nasprotnik 
Gorenja v pokalu pokalnih zmagovalcev Lem go (3 milijone DEM). Vstopnice za 
domače prvenstvo stanejo med 8 (stojišče) in 25 DEM (sedišče).

Niedervvuerzbach letošnje sezone ni najbolje pričel. Doma je remiziral z 
Lemgom (22:22), v gosteh pa izgubil s Hamelnom (24:27) in Flensburgom (19:24) 
in je po treh krogih nemškega prvenstva na predzadnjem, 15. mestu lestvice. 
Seveda je do konca prvenstva še daleč. Barve kluba, katerega glavni pokrovitelj je 
tovarna čistilnih sredstev Ha-ra, pa letos branijo: vratarji: Michael Rocksicn (29 
let, 200 cm), Uwe Schreiber (29, 193), Roman Baquet (22, 200), zunanji igralci: 
Juergen Hartz (29, 200), Piotr Dudzic (26, 199), Mischa Gerischer (24, 190), 
Jens Sieberger (20, 188), Staffan Olsson (31, 200), Matthias Schmidt (26, 204), 
levi krili: Jochen Haller (24, 176), Peter Sieberger (20, 188), desni krili: Kay 
Rohtenpieler (24, 183), Stefan Linsmaier (21, 189), krožni napadalec: Christian 
Schwarzer (26, 198).

Sašo Fabjan

zmagal vse tri tekme, nato 
pa se v glavnem turnirju 
uvrstil v 1/4 finale, kjer je 
izgubil s kasnejšim 
zmagovalcem Beren- 
dijašem iz Maribora z 
izidom 2:1. Denis je tako 
dobil tudi prve točke za 
evropsko lestvico.

V Teniški šoli Čuk 
trenira tudi obetavni 11 
letni Marko Sabolčki, ki 
se na treninge vozi iz 
Rimskih Toplic. Na 
mednarodnem tekmovanju 
za Bergantov memorial v 
Mariboru se je uvrstil v 
glavni turnir, na tekmo
vanju v Krškem pa je med 
vrstniki zmagal.

Rekreativci, ki tekmu
jejo za lestvico FLITEX HB 
so dosegli naslednje 
rezultate: David Otopalje 
bil v kategoriji do 25 let v 
polfinalu, na tekmi v 
Ljubljani pa je zmagal. 
Peter Golobje bil enkrat v 
finalu in enkrat v 1/4 finalu. 
V kategoriji nad 25 let je 
bil Marjan Čuk enkrat v 
finalu, enkrat pa je tudi 
zmagal. Malo manj 
uspešno tekmuje ekipa 
veteranov, kije v dvoboju s 
Hrastnikom dvakrat 
izgubila.

TK Rudar je organiziral 
klubski turnir. Na prva 
mesta so se uvrstili: 1. 
David Otopal, 2. Toni 
Možic, 3. Damjan Rajh in 
Uroš Jazbec. V tolažilni 
skupini je bil prvi Zoran 
Kranjc, ki je v finalu 
premagal Srečka Forteja.

M.Č.

ATLETIKA

Veliko
tekmovanj

Trbovlje - Na Boriso
vem teku v Mežici je v 
množici tekačev na 21, 10 
in 2 km za st. in 1 km za 
pionirje nastopilo tudi 
nekaj članov AK Rudar, ki 
so se odlično uvrščali. 
Franc Guzej je dosegel 
absolutno zmago na 10 km, 
v pionirskih kategorijah pa 
so zmagali še Vulnet 
Misimi, Zečija Misimi, 
Aleksandra Tomovič in 
Boštjan Košec na 2. mestu

pa so se uvrstili Maruša 
Misimi, Goran Mraz in 
Gregor Kržišnik.

V Tuhinju so ponovno 
odlično nastopili najmlajši 
atleti. Na 15000 m progi je 
med ml. pionirji zmago 
dosegel Vulnet Misimi, 
mad starejšimi pa Boštjan 
Košec. Med pionirkami je 
zmagala Aleksandra 
Tomovič, Zečija Misimi 
je bila 3. inMaruša Misimi 
5. Prav vsi so se odločili za 
tek na 7.500 m in tudi tam 
odlično tekli. Med člani
cami do 30 let je zmagala 
Aleksandra Tomovič, 2. 
je bila Zečija Misimi in 4. 
Maruša Misimi, Heda 
Kotar pa je bila 2. med st. 
članicami. Boštjan Košec 
je zasedel 4., Gregor 
Kržišnik 8. in Vulnet 
Misimi 11. mesto med 
člani do 35 let. Prireditev 
je bila v okviru akcije tedna 
športa, ki tokrat poteka ob 
koncu septembra do prvih 
dni v oktobru.

P.K.

ŠAH

Simultanka
Litija - Šah v Litiji v 

zadnjem času nekako 
stagnira. Pravzaprav niti ni 
ekipe, kiji pred časom tudi 
tekmovala po ligaškem 
sistemu. Še najbolj je 
aktiven Srečko Kolar, ki 
večino svojega časa preživi 
kot mentor v ljubljanskih 
osnovnih šolah, s katerimi 
pa ima nekaj uspeha. Tako 
je produkt njegovega 
"treniranja" tudi štirinajst
letni Blaž Bratovič, 
državni prvak v kategoriji 
do 14 let. Formalno je Blaž 
sicer član litijskega kluba. 
Blaža smo lahko videli v 
sredo v litijski osnovni šoli, 
kjer je odigral simultanko 
proti svojim vrstnikom. Ta 
je bila samo ena izmed pri
pravljalnih, saj Blaž potuje 
v oktobru na svetovno 
prvenstvo v Brazilijo, 
skupaj s svojim treneijem.

S.K.



Promet
Hrastnik -19. septembra ponoči je pred trgovino Market v Brnici 

V.B. opazil, da mu je neznani voznik tovornega vozila poškodoval 
osebni avto in ga tako oškodoval za okrog 50.000 tolarjev. Policisti 
poznajo registrsko številko storilca in kot pravijo, ga bodo v teh dneh 
izsledili.

Trbovlje - 22. septembra ob 10.25 uri je bila na Trgu revolucije 
prometna nesreča, kjer je M.M. zaradi prekratke varnostne razdalje s 
svojim vozilom trčil v vozilo, last K .M. Na obeh vozilih je škode za okoli 
200.000 tolarjev.

Trbovlje - 22. septembra ob 18.50 uri je vratar TET obvestil 
policijsko postajo, da se je pri Doležaleku zgodila prometna nesreča 
dveh tovornjakov. Povzročitelj je pobegnil. M.J. je vozil svoj tovorni 
avto iz Hrastnika proti Trbovljam. Nasproti mu je pripeljal voznik 
vlačilca madžarske ali češke registracije. Vozili sta se zaradi preozkega 
cestišča oplazili z ogledali in blatniki. Neznani voznik je odpeljal v 
smeri proti Hrastniku. Obveščene so bile sosednje policijske postaje in 
mejni prehod.

Zagorje - 25. septembra ob 9.45 uri so bili policisti obveščeni o 
nesreči pri Siporexu. Ugotovili so, daje J.R. vozil tovornjaka iz smeri 
Zagorja proti Izlakam, nakar mu je v desnem ovinku iz nakladalnega 
prostora tovornjaka padel betonski profil za oporni zid. V tistem 
trenutku je iz Izlak pripeljal z osebnim avtomobilom M. A in uspel še 
nekoliko odviti volan, da mu je betonski opornik poškodoval le levo 
kolo, za njim pa je pripeljal G.L. in neposredno pred njegovim 
avtomobilom seje znašel betonski predmet. V oznik osebnega avtomobila 
seje zaletel vanj. Telesno poškodovanih ni bilo, škode pa je za 200.000 
tolarjev.

Zagorje - Policisti so 
bili 19. septembra ob 9.50 
uri obveščeni, daje bila v 
trgovini Deloza ukradena 
moška pižama. Ugotovili 
so, daj e pižamo vzel B.Z. 
Zasegli so mu jo, sledi 
pa ustrezen ukrep.

Trbovlje - 20.
septembra ob 16.45 uri 
je M.A. obvestil poli
ciste, damuje neznanec 
odnesel dve kolesi s 
tovorne prikolice, 
parkirane pri Sušniku. 
Oškodovan je za 60.000

tolarjev.

Zagorje - Policisti so bili 23. septembra ob 18.35 uri obveščeni, daje 
nekdo vlomil v vikend v Podkumu, oškodovanke M.B. Vlomilec je 
odnesel starinsko stensko uro, starejši šivalni stroj Singer, enofazni 
električni motor in 48 novejših knjig, v skupni vrednosti je M.B. 
oškodoval za 100.000 tolarjev.

Pretepel očima
Trbovlje - 23. septembra ob 18.07 uri je na Nasipih H.D. pretepel 

očima in na opozorilo, naj preneha, s pretepom nadaljeval. Tudi 
policistom se je uprl in ker je kazalo, da bo v pijanosti z dejanjem 
nadaljeval, je bil do streznitve pridržan.

Aufbiks
Rausi, pretepi, vroča kri.

}.. Amadeus v Trbovljah, 23. septembra po kosilu - J.Ž. in 
JL L.S. sta vadila akorde, ne na klavirju, temveč drug na 

drugemu.
jp. Čeprav ni bil Valvasorjev dan, sta sc v izlaškem 

lokalu velikemu popotniku častno poklonila D.O. in 
T.A.. Aufbiksar še ne ve, ali sta nazdravila s kupico 

rumena, zagotovo pa sta se premočno objela.
Jk Deset mladih, zabave željnih seje 22. septembra zabavalo
^ na jasi nad Grčo pri hrastniškem Dolu. Seveda je alkohol 

tekel v potokih, nekdo pa je s seboj privlekel tudi bobne in 
tako sosedom zagotovil fešto do zgodnjih jutranjih ur, ... ki pa 
seje zaključila prej.
Jk Alkohol je 23. septembra tekel tudi v žilah M.V. in 
® Š.S. Pred bistrojem D, M. V. oklofutal Š.S.. Sodnik se bo 

z miloročnim še pogovoril.
Jk Pred gostiščem Jack bar ista štorija, le da drugi dan in z 
£ drugimi udeleženci. Tokrat j e G.R. klical s čudnimi imeni 

Z.B. in ga za nameček še udaril.
jk Na hrastniškem Logu številka 16 je bilo ponoči 26. 
^ septembra zelo pestro. Stanovalci so se prebujali iz sna, 

kriv je bil pa preglasni O. V.. Ga bo sodnik utišal?

'cA

TRBOVLJE
Trg svobode 1 la, 61420 Trbovlje 
tel.: +386 601 26 333, 26 056 
21 358, fax: +386 601 26 228
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Jesenski (slovenski) filmski sejem, peti po vrsti, je tokrat potekal v kraju, 
ki bi čisto lahko & upravičeno služil Bajagi kot inspiracija za komad "tako 
daleko, a tako blizu...". Continental FUN in edini studio za podnaslavljanje 
(35mm in podobnih) filmov pri nas - Film PLUS sta si za prizorišče dogajanja 
izbrala Mursko Soboto. O cestnih povezavah tega konca Slovenije ne bi pisal, 
škoda živcev, zato pa bom pohvalil ambicije lokalnega kinematografa 
Majhnosti navkljub so si vgradili (precej drago) opremo za predvajanje 
filmov v Dolby stereo SR tehniki, (mimogrede, takšno imajo v našem koncu 
le v Zagorju). Nazaj k sejmu.

Poleg usklajevanja terminov za filme 
med prikazovalci in filmskimi 
distributerji je bil vsak dan prepreden s 
projekcijami odprtega tipa (za vse 
predstavljene filme so se v prosti prodaji 
lahko kupile vstopnice), ki so se vrstile 
ena za dmgo v povsem pristnem mara
tonskem stilu. Vse skupaj so začinili z 
dvema družabnima večeroma. Na prvem 
je bila v ospredju degustacija Whiskeyja 
(nimam pojma katere znamke, vem le, 
da je bil za moj okus občutno premalo 
ohlajen) s plešočo predstavitvijo 
svetlobnih reklamnih panojev in jazzov
skim duetom, na drugem pa pristna 
prekmurska glasba (?) Markove bande.

Dnevno je bilo prikazanih po pet 
filmov, ki so se eden za drugim od 
desete zjutraj do desete ure zvečer zvrstili 

v tempu, ki so ga lahko brez resnih posledic preživeli le najbolj zagrizeni & 
izkušeni cineasti na dieti, ali pa podprti s hallo-pizzo, sendviči ali lounch- 
paketi. Med dvema predstavama je bil namreč premor dolg le slabo polovico 
cigarete. Škoda. Baje so bila hotelska kosila nadvse okusna...

Prvi dan je minil v dnižbi z odlično rusko-francosko "travmo vzhoda" 
Nikite Mihailovega Sleparsko sonce (Oskar '95 za najboljši tuji film, Zlata 
palma - Cannes '94 za najboljšo režijo), kateremu je sledil (zaradi lakote 
spodaj podpisanega neviden) otroško-kitovsko-dmžinski sequel Frec Willy 
2 Liltle Dvvighta. Iz otopelosti je predramil bombastični Umri pokončno 3 
Johna McTiemana (Jeremy Irons ima precej eksplozivno nrav, kar še najbolj 
občutita Bmce Willis in Samuel L. Jackson), dramatično komičnih Devet 
mesecev Chrisa Columbusa (Tom Arnold in Hugh Grant vsak na svoj način 
doživljata nosečnost partnerk) in družinska komedija Brada Silverberga, 
narejena po animirani predlogi o navihanem & simpatičnem duhcu po imenu 
Caspcr (Christina Ricci Adams se zaradi Pullmanove obsedenosti z umrlo 
ženo spoprijatelji z glavnim nematerialnim junakom, on sam pa zažura s 
Smrduhom, Bajsom in Preklo).

Dmgi dan se je začel z Opičjimi norčijami Franca Ammurija (Mimi 
Rogers in Harvey Keitel v prvem delu razočarata in opica rešuje situacijo), ki 
pa niso bile videne v celoti zaradi ...hmmrn... recimo temu razgibane

novinarske konference prika
zovalcev in distributeijev. Prvi 
so se pritoževali nad kvaliteto 
kopij, previsokimi minimal
nimi cenami (predvsem za 
šolske predstave), časovno 
usklajenostjo distribucije 
filmov, nekateri pa še nad 
mačehovskim odnosom 
občine, dmgi pa nad odnosom 
do predfilmov, nepopolnimi 
poročili o obisku in 
nenajavljenimi (predv^m 
šolskimi) predstavami. Po 
burni razpravi sodeč bo tudi 
po definiranju splošnih 
pogojev poslovanja v gener
alni pogodbi med prikazovalci 
in distributeiji potrebnega še 
precej manevriranja z aneksi 
za posamezne kinematografe.

Filmska seansa se je nadeljevala s filmom Rona Howarda, narejenim po 
resnični zgodbi o misiji Apolla 13 (Tom Banks, Bill Paxton in Kevin Bacon 
nikoli ne pristanejo na luni), sledila je romantična komedija Jona Turteltauba

Ko si spal (Sandra Bullock se zaljubi v Petra Gallagheija in Billa Pulmana), 
višek dneva pa je bil epski zgodovinsko-dramatični spektakel Mela Gibsona 
Pogumno srce (V 13. stoletju so se Škoti pod vodstvom NVilliama uprli 
angleškemu teroiju). Filmski dan so zaključili EastwoodoviMostovi Madisona 
(Meryl Streep se v country različici velemestne ljubezenske zgodbe noro 
zaljubi v Clinta Eastwooda, podobno kot se je v Falling in love zaljubila v De 
Ni ra)

Tretji dan je na žalost odpadla napovedana predpremiera D' Artagnanove 
hčere Bertranda Tavernietja in je bil na začetku namesto nje predvajana 
komedija Jessie Nelson Corrina, Corrina (Whoopi Goldberg je preidealna 
vamška dekletu, ki je izgubila mater). Za njo se je zvrstila rahlo morbidna 
akcijska drama Johna Boormana Rangoon (Patricia Arqette je vdovela 
zdravnica, ki ne prenese pogleda na kri. Le kaj potem počenja na politično 
tako viharnem področju...). Okus v ustih je močno popravila "nehollywoodska 
romantična komedija" Spi z mano (Craig Sheffer, Meg Tilly in Erič Stoltz se 
zapletejo v ljubezenski trikotnik, kjer tradicionalno dmžinsko razmerje 
počasi spodriva prijateljstvo), z Nebeškimi bitji razvpitega Petra Jacksona 
(dve odraščajoči dekleti se pred resničnostjo skupaj zatekata v domišljijski 
svet) pa seje sejem pravzaprav tudi uradno zaključil. Naslednji bo predvidoma 
spomladi v primoiju. Mogoče bo nekoč (upam - v bližnji prihodnosti) tudi v 
našem koncu...

Tommy



Pred leti, okrog maja 1991, sta prišla v Zagorje dva možakarja, ki 
sta trdila, da lahko hodiš z bosimi nogami po žerjavici, ne da bi te 
opeklo. V sodelovanju s takratno umirajočo ZSMS in Matjažem, 
zdajšnjim županom zagorskim, smo na Medijskem gradu pripravili 
grmado drv in na koncu nas je res nekaj šlo čez, z Matjažem na čelu. 
Ker ogenj očiščuje telo,ustvarja pozitivne misli in ruši miselne blokade, 
seje od tedaj naprej marsikomu od nas življenje začelo spreminjati.

Po tej prvi zmagi nad samim seboj sem šel kasneje še kar nekajkrat po 
ognjeno energijo, tako da sva s kolegom Ognjem postala že kar dobra 
prijatelja. Ne bom dal roke v ogenj za trditev, da mi je vse to pomagalo za 
naslednje korake v življenju, od prekinitve službe, odhodov v Indijo, do 
lahkoživega, vseeno bolj odgovornega jemanja življenja - prvi korak k 
osvoboditvi samega sebe pa seje vendarle začel.

Tako sem na deževni petek 15.9.1995 v sodelovanju z biljard barom 
Drašlar v Orehovici pri Izlakah zakuril krepko grmado bukovih drv, ki so 
veselo prasketale kljub občasnim napadom dežja.

Namen mojega rituala hoje po žerjavici je bil napolniti se z energijo za 
dolge zimske mesece, poleg tega pa še prepričati koga, da vse skupaj ni 
nikakršen bav-bav, ampak, daje treba samo verjeti samemu sebi. Samo 
veijeti!

Ker je bilo vreme že kar sumljivo neugodno in je kazalo, da nam lahko 
naš ogenj pade v vodo, sem po krajšem prerekanju z onim tam zgoraj stvari 
uredil tako, da seje deževje preselilo na jugo-zahod, proti Zagorju. Ker je 
bil to dogodek bolj nenavadnega žanra, je prisostvovala tudi snemalna 
ekipa ETV Zasavje, kije dogajanje vestno beležila na filmski trak.

Ob zvokih indijske glasbe izpod Arunačale, ob vonjavah prižganih kadil 
sem končno začel razgrinjati žerjavico ter jo oblikovati v nekakšno 
petmetrsko ognjeno preprogo. Že prej sem se v miru ob kozarčku cvička 
pogovoril z ognjem in samim seboj, da bi bila žerjavica dobrohotna do 
podplatov, prijazna do ljudi in podobne ljubke sugestije.

Ker je napetost med gledalci rasla, sem se končno sezul, s spoštovanjem 
pristopil k sveti stezi, dvakrat vdihnil in pač zakoračil po žareči preprogi. 
Preprosto, verjel sem in hodil sem comp, comp, comp!

Kar naenkrat vidim, da hudič gre, 
pa potegnem bridko sabljico, 
pa sem ga na dvoje presekal, 
prvič je reklo štrbunk...
Aja, to je že druga zgodba! Grem naprej! Ko sem čez popeljal prve, ki so 

verjeli, je preskočila iskra med gledalci in tisti večerje šlo preko žerjavice 
26 debitantov, od tega šest deklet. Kdo bi si mislil?!

Navkljub vsemu, daje kmalu postala žerjavica bolj hladna (temperatura

ji je namreč padla pod 600 C), to ni zmanjšalo pomena zmage vseh 
sodelujočih, kajti premagali so sami sebe, svoj prvinski strah pred ognjem, 
in storili so prvi korak v neznano. Tisti večer nas je bilo veliko, veliko 
srečnih, v zraku seje skoraj otipala pozitivnaenergijain radost zmagovalcev.

Hvala vsem elementom (na nebu in na zemlji), ki so pripomogli, da v 
bolnišnici Trbovlje niso imeli kakšnih operah vnih posegov nahodnih delih 
sodelujočih. Naj živi ogenj in ljubezen med ljudmi!

Peter Brečko

Vinotok - oktober
Razna opravila. Bučale varuj mokrote. Živino je treba začeti pitati, 

kolikor je imaš za ta namen. Sadje skrbno suši in tudi že spravljeno 
pogosto preglej, da gnilo odbereš. Nastila preskrbi za zimo.

Drevje. Pripravi sadnico za prihodnjo pomlad. Drevesa se lahko 
presajajo (a bolj se obnese pomladno presajanje) iz sadnice v drevesnico, 
iz drevesnice vzgojena na stalno mesto. Da mrčes bolj ugonobi, izruj 
precej osušeno drevje.

Trta. Trgatev. Ko preje odpade, je dobro odrezati ves nezreli les,

ravno tako šibke mladike, ki niso za pleme. A končno obreži trto šele 
po najhujšem mrazu, ker ne veš, kaj ti bo pozeblo. Tudi ključi in cepiči 
se lahko sedaj narežejo in shranijo, a bolje je spomladi. Lahko sadiš 
in grobaš. V trtnici cepljenke in korenjake z zemljo prisuj; če se bojiš 
pozebe, tudi eno in dvoletne trte.

Na vrtu se seje le še špinača; sadi le še zimsko solato in zelje. Če so 
polži poškodovali sadike, naj druga setev nadomesti. Karfiol in 
ohrovt presadi v mrzle gredice, da se utrdijo za zimo. Zeleno osnaži 
do srca in z zemljo pokrij. Pozne karfiole vzdigni iz zemlje in deni v 
klet s prstjo vred. Pri suhem vremenu se izkoljejo korenske rastline, 
ki imajo namen, počakati v varnem zavetju prihodnje pomladi; 
spravijo se v zavetje tudi zelene sadike.

M.J.

7pmz



Splošno gradbeno podjetje
ZASAVJE TRBOVLJE p.o.
Trbovlje, Savinjska cesta 15

SGP ZASAVJE TRBOVLJE kot investitor oziroma graditelj za trg objavlja ZBIRANJE PONUDB 
potencialnih kupcev za poslovne prostore in lokale v objektu bodoče TRŽNICE v Zagorju ob Savi.

1. Objekt bo zgrajen v mestnem jedru Zagorja na lokaciji 
sedanje tržnice ob Cesti zmage.

2. Z gradnjo bo investitor (SGP Zasavje Trbovlje) pričel 8 
dni po pridobitvi gradbenega dovoljenja in dokončal 
podaljšano III. gradbeno fazo (zaprta fasada) v 6 mesecih po 
pričetku gradnje, ko bodo objekt oziroma posamezni lokali 
na razpolago za dokončanje obrtniških in instalacijskih del 
ter montažo opreme.

3. Izhodiščna prodajna cena lokalov v pritličju znaša 
1.850,00 DEM/m2, v nadstropju pa 1.650,00 DEM/m2.

V točeno so vključena vsagradbeno - obrtniška in instalacij
ska dela do III. gradbene faze vključno z zaprto fasado.

4. V skladu z določili zazidalnega načrta in pogoji bivšega 
lastnika kompleksa (Občina Zagorje ob Savi) je vsebina 
programov, ki se bodo izvajali v pritličju objekta predpisana, 
poslovni prostori v nadstropju pa glede namembnosti nimajo 
bistvenih omejitev.

5. V pritličju so na razpolago naslednje površine:

a) poslovni prostor v izmeri 38,66 m2
b) poslovni prostor v izmeri 117,15 m2
c) poslovni prostor v izmeri 52,95 m2
d) poslovni prostor v izmeri 38,66 m2
e) poslovni prostor v izmeri 16,80 m2
f) poslovni prostor v izmeri 38,66 m2
g) poslovni prostor v izmeri 116,75 m2

Vsi ti prostori so namenjeni za: prodajo kruha in ostalih 
pekarskih ter sorodnih izdelkov, prodaji zelenjave, sadja in 
sorodnih izdelkov, prodaji svežega mesa in mesnih izdelkov, 
ribarnici, prodaji časopisov, tobaka, tobačnih izdelkov in 
sorodnih proizvodov, storitvenim dejavnostim - npr. 
čevljarstvu, itd., za prodajo delikates in sorodnih izdelkov.

h) poslovni prostor v izmeri 115,25 m2, namenjen 
gostinski dejavnosti.

6. V 1. nadstropju so na razpolago naslednje površine 
namenjene različnim poslovnim dejavnostim:

a) poslovni prostor v izmeri 75,20 m2
b) poslovni prostor v izmeri 37,80 m2
c) poslovni prostor v izmeri 63,05 m2
d) poslovni prostor v izmeri 170,06 m2

(ta poslovni prostor je sestavljen iz prostorov v I. 
nadstropju v izmeri 81,70 m2 in postora v II.

nadstropju v izmeri 88,36 m2, ki sta med seboj 
povezana z internim stopniščem)

e) poslovni prostor v izmeri 63,05 m2
f) poslovni prostor v izmeri 36,25 m2
g) poslovni prostor v izmeri 37,80 m.2
h) dva poslovna prostora, vsak v izmeri 20,30 m2
i) poslovni prostor v izmeri 37,80 m2
j) trije poslovni prostori v izmeri vsak po 38,55 m2
k) poslovni prostor v izmeri 37,40 m2

(potencialnim kupcem je omogočen tudi nakup več
poslovnih prostorov, ki so fizično združljivi v en večji 
poslovni prostor).

7. Kolikor v postopku zbiranja ponudb ne bo potencialnih 
kupcev za lokale v pritličju po namenu uporabe iz tega 
razpisa, si prodajalec pridržuje pravico, da proda poslovni 
prostorkupcu z drugačno ponudbo, ki pase mora vsebinsko 
vklapljati v tržni prostor (trgovino, storitve ipd.).

8. Investitior bo pričel zbirati ponudbe z dnem objave 
tega razpisa,-razpis pa je odprt 15 dni po objavi. Po tem 
roku bo investitor v 15 dneh po objavi ponudbe pregledal 
in odločil o najugodnejših.

Ponudniki bodo o odločitvi obveščeni v roku 10 dni po 
preteku razpisnega roka.

9. Investitor bo z vsemi izbranimi ponudniki sklenil 
pogodbo najkasneje v 7 dneh po njihovem izboru.

10. Izbrani kupci bodo dolžni v 30 dneh po sklenitvi 
poravnati 80% pogodbenega zneska, v nasprotnem 
primeru lahko investitor proda prostor drugemu 
interesentu in je že sklenjena pogodba nična.

11. Kot ugodnejšo ponudbo bo investitor smatral tisto,. 
ki bo nudila višjo ceno, krajši rok plačila, višino avansa in 
bo po vsebini uporaba poslovnega prostora enaka ali 
sorodna razpisani.

12. Vsi ostali pogoji, ki niso omenjeni v razpisu, bodo 
opredeljeni v kupoprodajni pogodbi.

13. Eventuelne dodatne informacije in možnosti ogleda 
.projektne dokumentacije lahko potencialni kupci dobijo 
na sedežu investitorja (Savinjska cesta 15, Trbovlje), ali 
po telefonu 27-055 (gospod Marjan Bohorč).

SGP ZASAVJE TRBOVLJE



Integralova voznika pred vstopom v srednji vek

aplavza ne mogel utišati.
V El Relicariu je v vstopnico všteta 

nedoločljiva tekočina šampanjca, ki se vam ga 
zahoče spustiti po grlu. Ni pa to šampanjec

mmc

(Sala vive), v Franciji (Henri Abele) in 
Californiji (Gloria Ferrer). O tem zato, da 
boste izpadli kot pravi poznavalci, ko boste v 
kakšni dragi restavraciji naročali šampanjec.

Razboriti španski naturi pritičejo igre, ki vsebujejo mešanico zabave, bombastičnosti in 
hude krvi. Da pa kri le ni prehuda, jo radi omamljajo s šampanjcem in Španci so zagotovo 
mojstri v pridelovanju te peneče omame.

Viteške igre
Najprej o igrah. Če vam igralni avtomati ne 

zadostujejo, se lahko zapeljete v vasico, nedaleč 
iz Floret de Mara. Pred graščino, v kateri se 
dogajajo viteške igre, vas pričakajo vsi 
srednjeveško oblečeni. Pri vstopu vam 
nataknejo krono, da se lahko primerno rokujete 
s kralj em. Pri tem vas tudi fotografiraj o. Pozneje 
vam fotografije pokažejo in če ste si všeč, jih 
lahko tudi kupite.

V pokriti areni sedete za lesene mize, kjer 
vas čaka steklenica vina. Na majhnem 
balkončku nad prizoriščem zadoni glas kralja, 
ki vas pozdravi, tudi v slovenščini. In medtem, 
ko se v sredi prične odvijati program, postrežejo 
z večerjo. Najprej juha, ki jo izpiješ iz skodele, 
pa pečen krompir, piščanec in zarebenica. 
Nobenih vilic, nobenih nožev. Medtem, ko se 
ti med prsti cedi mast in z zobmi puliš 
meso od kosti, lahko navijaš za 
svojega viteza. Dogajanje je 
tako pristno, da z nekaj 
domišljije kaj hitro 
pozabiš, da zunaj 
teče že 20. stoletje.

Požirek ŠAmpAtijcA ob 
flcmcncvt

Ples udarnega ritma, tolkajočih pet in 
preznojenih teles. Ali: flemenco, ples 
frfotajočih oblek, svilenih srajc in kastanjet. 
Oziroma: Flemenco Show El Relicario v 
Floretu, kjer teče šampanjec v potokih. Kaj bi 
človek nakladal, vzdušj e, ki ga za konec začinijo 
še pomanjkljivo oblečene lepotičke iz Brazilije, 
morate doživeti sami. Morda le to: med plesom 
flemenca plesalcev nikar ne spodbujajte z 
ritmičnim ploskanjem. Seveda ne, saj tako 
preglasite tisto mojstrsko udarjanje s petami 
po tleh, zaradi česar so plesalci prevadili mesece 
in zaradi česar na predstavi zagotovo shujšajo. 
Tisti gledalci, ki so skušali biti tako 
spodbujajoči, so dosegli le to, da je eden od 

plesalcev sredi pred
stave umiril pete in se 
razhudil nad brez- 
obzirneži. Dobesed
no. Ko je dosegel 
svoje, je točko 
odplesal še bolj 
zavzeto in na 
koncu, četudi bi 
poskušal,bi 
zasluženega

kvalitete, kakršnega pridelujejo v šampanjski 
kleti Freixenet v kraju San Sadumi de Noya, 40 
kilometrov oddaljenem od Barcelone. V 
omenjeni šampanjski kleti pridelujejo peneče 
se vino po 300 let stari Dom Perignonovi 
tehniki. Njihov zaščitni znak je deček s 
steklenico šampanjca pod pazduho, kar se 
lahko določenim zdi tudi nekam dvoumno. 
Freixenet ima svoje podružnice v Mexicu

V šampanjski kleti



< PO SMRTI. DAVNA ZIMA,

IN BOtTEM PROGRAM MAJ IN VEDNO POMLAD

DESIDERIO BELLE TUE MANI HREPENENJE TVOJIH SVETLIH ROK

3LLA PENOMBRA V SOMRAKU OGNJA; 

IŠALE SO PO GARDNU IN PO ROŽAH;JPEVANO BI ROVE

MORTE. ANTICO

iT ff *. 8
fi.* I .

. II 'ir ^

orifn tel.: +386 601 26 333, 
fm JU«I liltj 21 358, kx: +386 601 26 228

RADIO TRBOVLJE 98.1 MHz.

Kisovec, Naselje na šahtu 31, tel.: 0601/71 427, tel.fax. 71 827 
Litija, Ljubljanska cesta 9, tel.: 061/883 158

- itisoni širine 2, 4 in 5m, tekači raznih 
širin in vzorcev

Podjetje za svetovanje, inženiring 
in trgovinsko posredovanje
Cesta 20.julija 2c, 61410 Zagorje 

Telefon: 0601 64 611; fax: 64 660

PRIHAJA WINDOWS 95
- topli podi širine 2, 3 in 4m
- karnise vseh vrst
- zavese iz VELANE
- barve akril, jupol, barve za les in kovino

- robimo itisone, tekače in razne 
preproge po ŽELJI

- polaganje, brušenje in lakiranje parketa, 
plute in ostalih lesenih podov

- pestra paleta tekstilnega blaga 
meterskega in dekorativnega blaga

PLAČILO JE MOŽNO NA VEČ OBROKOV.

VABI VAS trgovina v Kisovcu in Litiji.

Vsak dan od 700 do 1900, ob sobotah 700 do 13°°

WIND0WS 95 JE BOLJ 
DOMISELN, VELIKO 

HITREJŠI, ENOSTAVNEJŠI 
IN MNOGO BOLJ 

ZABAVEN 32 BITNI 
OPERACIJSKI SISTEM 

KOT NJEGOVI ISTOIMENSKI 
PREDHODNIKI-STAREJŠI 

BRATJE.ZWIND0WS95 
SE JE POTREBNI ČAS ZA 
IZVAJANJE POSTOPKOV 

SKRAJŠAL ZA 50%, STOPNJA 
USPEŠNOSTI IZVAJANJA 

LE TEH PA SE JE POVEČALA 
S 86% NA ZAVIDLJIVIH 94%,

WIND0WS 95 polna verzija. . . . . . . . . . .  39.900,00 SIT
WIND0WS 95 update*. . . . . . . . . . . . . . . .  19.600,00 SIT

* za vse registrirane uporabnike Windows in Windows for Workgroups

OBIŠČITE NAS
VSAK DELAVNIK OD 7. DO 15. URE
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Mali oglasi v Zasavcu bodo še naprej zastonj. Izpolniti morate lel
- priloženo naročilnico in jo poslati na naslov Uredništva Zasavca, Cesta - 
I ZO.julija 2c, 61410 Zagorje ob Savi. Objavili bomo le male oglase (največ 20 I
- besed), kjer bo napisan točen naslov pošiljatelja. Brezplačno objavljamo le _ 
I male oglase za nakup ali prodajo osebnih stvari. Omrežno skupino pišemo I 
^akrat, ko je ponudnik iz druge omrežne skupine, ne iz 0601.

GARAŽE IN STANOVANJA
ZIDANO GARAŽO z urejeno 

dokumentacijo prodani na Nasipih. 
Tel.: 27-464.

ZIDANO GARAŽO na Ribniku

prodam. Tel.: 21-318.
STANOVANJE 65 m2 nad 

trgovino Peko v Zagoij u prodam. Tel.: 
73-770.

STANOVANJE 37,5 m2 v 
Kisovcu prodam. Tel.: (066) 38-248.

DVOSOBNO STANOVANJE
65 m2 zamenjam za eno in pol ali 
enosobno stanovnaje. Tel.: 25-539.

VOZILA
SEAT Ibiza 1.4 CLX, 1. 4/94, 

rdeča, dodatna oprema, prodam za 
18.500 DEM. Tel.: 41-171.

VUGO 45, 1. 86, reg. 11/95, 
prodam za 1800 DEM. Tel.: 73-615.

MOTOR za Zastavo 850,1.84, za 
Vugo 55, 1. 89 in za 126 P, prodam. 
Tel.: 63-101.

GORSKO KOLO otroško, staro 
1 leto in pol prodam za 8.000 SIT. 
Tel.: 42-473.

ŽIVALI
PURANE za zakol, 350 SIT/kg, 

domača krma, lahko očiščen. Tel.: 
42-297.

PSIČKO Laro, tnešanko, srednje 
velikosti, staro 5 mesecev, želim 
podariti dobremu človeku. Tel.: 73- 
505.

INŠTRUKCIJE
Nemščino In francoščino

inštruiram. Tel.: 73-719.
Angleščino do II. letnika srednje 

šole inštruiram. Tel.: 43-756 od 12. 
do 14. ure.

Nemščino in francoščino zal. in

Ii. letnik srednjih šol inštruiram. Tel.: 
43-756 od 12.-14. ure.

Matematiko in liziko inštruiram 
do 1. letnika visoke šole. Med 
vikendom v Trbovljah na Šuštar- 
jevi27,med tednom na tel.: (061) 12-
75- 188 ob 14. ali 16. uri - Kranjc 
Oto.

OSTALO
PEČ Central 15 z vsemi dodatki 

ugodno prodam. Naprudnik Lidija, 
Trg svobode 36, Trbovlje.

PEČ na petrolej, zibro kamin turbo 
RCA66 z najboljšim izgorevanjem 
prodam. Tel.: 44-332.

SEDEŽNO GARNITURO in 
KUHINJO zelo ugodno prodam. 
Tel.: 24-277.

KOSILNICO Jonsered na laks in 
disk, novo. nahrbtno prodam. Tel.:
76- 174 po 19. uri.

C 64 z disketnikom, disketami, 3 
joysickom in TV prodam za 15.000 
SIT. Lahko tudi posamezno. Tel.: 
24-871.

KOZARCE Vegove, za vlaganje 
sadja (1 1) z novimi gumicami poda
rim. Naprudnik Lidija, Trg svobode 
36, Trbovlje.

KARTO za premog 3,6 ton 
prodam. Tel.: 42-185.

KZS kmetijsko zadrugo 
izloke, 2.O.O.

KMETIJSKA ZADRUGA IZLAKE
ODDAJA V NAJEM

PISARNIŠKE POSLOVNE

PROSTORE NA LOKACIJI 

CESTA ZMAGE 33 - 
1.NADSTROPJE.

PROSTORI MERIJO 11 IN 35 m2.

Vse informacije na upravi 

zadruge tel.:74-094,73-634.

kmetijsko zadrugo izloke >

d.o.o.TRBOVLJE

KOVU d.o.o. Trbovlje, Ribnik 16, začasno zaposli več VKV in KV 
ključavničarjev, varilcev in strugarjev. Zaposlitev je trenutno za določen čas, 

z možnostjo kasnejše sklenitve pogodbe o zaposlitvi za nedoločen čas.
Od prosilcev pričakujemo samostojnost in vestnost pri delu.

Zainteresirani naj se oglasijo v prostorih KOVU d.o.o. Trbovlje, na 
Ribniku 16 (BOJDA), vsak dan od 8.00 do 13.00 ure ali pošljejo prošnjo 

s kratkim življenjepisom na gornji naslov.

ZA
OČI DA VIDIJO

Skrbimo v firmi DL CONTACT PE 
OPTIKA JAZBEC in očesni ambulanti 
(četrtek od 14. do 18. ure) v prostorih 
Zdravstvenega doma v Zagorju.

Proizvodnjo kontoM ki, 
optiko in lrgminithikdrotmo d.o.o.

CONTACT

VAM NUDIMO VSE VRSTE: 

NOVO NA TRŽIŠČU:

KOR£KCI|SKIH OČAL 
KONTAKTNIH LEČ 
KONTAKTNE LEČE Z UV ZAŠČITO | 
KOZMETIKO EVE ČARE

DOBAVNI ROK OD 0 DO 5 DNI;
PLAČILO: GOTOVINA 5%popusta, 2-3 ČEKI, EUROCARD 

Informacije in naročila na tel 0601 62 505

Vsem našim kupcem se zahvaljujemo za zaupanje.

mm:



F A S III O N

LISCA d.d. modna oblačila Sevnica
Prešernova 4, Sevnica

objavlja

javno zbiranje ponudb

za oddajo v najem poslovnih prostorov

Uprava družbe LISCA d.d. Sevnica objavlja javno zbiranje ponudb za oddajo v najem poslovnih prostorov na 
lokaciji Proizvodne enote v Zagorju, Cesta 9. avgusta 111, Zagorje ob Savi. Skupna površina, ki se oddaja v najem 
znaša 150 m2 in jo sestavljajo trije pisarniški prostori ter sanitarije. Prostori so funkcionalno zaokroženi in primerni 
za opravljanje mirne storitvene dejavnosti, ki ne bo ovirala dejavnosti najemodajalca.

Vse, ki ste zainteresirani za najem prostorov, pozivamo, da v roku 15 dni od objave oglasa pošljete pismene 
ponudbe, skupaj z navedbo dejavnosti, ki bi jo želeli opravljati v najetih prostorih, na naslovu LISCA d.d. Sevnica, 
Prešernova 4, Sevnica. Informacije po telefonu prejmete na številki 0608 41-041 int. 280. Ogled prostorov je mogoč 
po dogovoru z gospo Ljudmilo Zaletel.

d-c

Graška cesta 18/a 
61270 Litija 

tel.: 061-883-1 69 
fax: 061 -883-867

Graška cesta 1 8/a 
61270 Litija 

tel.: 061-883-169 
fax: 061-883-867

"TENIŠKI TURNIR 
LASTNIKOV RENAULTOV"

Avtosalon LABA & LABA d.n.o. Litija organizira 

v SOBOTO, 30.9.1995 

na Tenis parku AS v Litiji

TENIŠKI TURNIR 
LASTNIKOV RENAULTOV

za moške in ženske, ne glede na starost 
avtomobila, samo da je Renault!
Prijavite se lahko do 29.9.1995 na Tenis parku 
AS v Litiji, vsak dan od 9. do 23. ure ali po 
tel. 061-883-1 69. Pred nastopom bo potrebno 
pokazati prometno dovoljenje!

Renaultovi šoferji in šoferke, v soboto,
30. septembra 1995, vsi na teniški turnir v Litijo!

Posebno presenečenje za najboljšega uvrščenega 
kupca Renaulta pri firmi LABA & LABA d.n.o. Litija!

TENIS PARK AS: 
ZIMSKA TENIŠKA 

SEZONA 
JE PRED VRATI

Tenis park AS Litija že sprejema rezervacije terminov 
za zimsko teniško sezono, ki se bo pričela 
1. oktobra 1995 in bo trajala do 30. aprila 1996. 
Cene so ostale enake kot preteklo sezono. Cenik:

TERMIN 1 ura 2 uri

pon.-pet. (8h-1 6) 350 680
pon.-pet. (16h-23h) 
nedelja, prazniki 550 1070
sobota 400 750

* Ob sobotah si v času tekmovanj in lig pridržujemo po 
predhodnem obvestilu pravico odvzema termina in 
nadomestitve le-tega v drugem terminu.

* CENE SO V DEM, PLAČLJIVO V TOLARJIH PO 

SREDNJEM TEČAJU BS NA DAN PLAČILA.

___ . * MOŽNOST PLAČILA NA TRI OBROKE. .___

\__________________________ ______________________________ [g



NAGRADNA KRIŽANKA
Rešitev nagradne križanke 

pošljite do 4. 10. 1995 na naslov: 
UREDNIŠTVO ZASAVCA, 

Cesta 20. julija 2c, Zagorje ob 
Savi s pripisom "Nagradna 
križanka" (fotokopij ne 
upoštevamo). Pri žrebanju bomo 
upoštevali le modre ovojnice.

Nagrade, ki vas čakajo:
1. nagrada: trimesečna

naročnina na časopis Zasavc

2. nagrada: trimesečna
naročnina na časopis Zasavc

3. nagrada: trimesečna
naročnina na časopis Zasavc

Izžrebanci nagradne križanke

1. nagrada: Blago v vrednosti 
4000 SIT, KZ Izlake, Martina 
Vrtačnik, C. 1. julija 11, 
Hrastnik

2. nagrada: Blago v vrednosti 
2500 SIT, KZ Izlake, Anica 
Čadež, Trg borcev NOB 17, Dol 
pri Hrastniku

3. nagrada: Blago v vrednosti 
1500 SIT, KZ Izlake,Manja Zore, 
Slatno 22, Dol pri Hrastniku

Vsem izžrebancem čestitamo!
Nagrade lahko dvignete na 

uredništvu časopisa Zasavc, C. 20.

julija 2c, Zagorje, do 5. 10. 1995. 
Če se po nagrado ne morete 
oglasiti osebno, nam sporočite po 
telefonu in vam bomo nagrado 
poslali po pošti.

Rešitev nagradne križanke 34/ 
95:

STRAŽNIK, LEONARDO, 
OKTAN, ES, KRASTA, ANT, 
OTRANT, ASTA, KARDAN, 
PORTIR, ATA, LAN, ALEUTI, 
ROČAJ, ERIE, REK, IKE, 
PETRA, ANITA, TRLEP, 
SLOVENIJA, AO, SA, TA, 
SADRA, PETROVČE, SEV, 
TROTOAR, TRASER, ILO, 
NARO, NELA, HAN, IRAN, 
IRAK.

I.I.1...............Ilililii.*.......1
4, -

PODJETJE ZA ZALOŽNIŠTVO, 
MARKETING IN TRGOVINO

CfitD 2Q.|ull|č 2c. 61410 Žuglje ob Sov«
Ml.: (0601) 64-250,64-166; fe (0601) 64-494
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POPRAVA
PRORAČUNA
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ZADOLŽEN 
ZA OROŽJE
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SLOG

1 ,u
'j) EKVADORSKO
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SMUČI

t
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SKARČA

ALJAŽ
PEGAN

MUSLIMAN. 
ZENSKO IME

STARA
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VISOKA TRAVNATA 
RAVAN

TO* 
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PRED

TROJO

AMER
VESOLJSKA
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t
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SvgisKo
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MOŠKO IME
SANJE
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HOROSKOP
OVEN Marsikaj se bo zgodilo v 

prihodnjih dneh. Mogoče boste srečali 
človeka, ki bo vaše pravo nasprotje, a vam 
bo kljub temu neizmerno simpatičen. 
Št.: 9.

BIK Precej časa boste posvetili delu, 
mnogo manj pa zabavi. Sicer se boste lepo 
uveljavili, kljub temu pa boste za nekatere 
stvari prikrajšani. Št.: 15.

DVOJČKA Očarali boste nekoga, ki 
ga pravzaprav že ves čas mika, da bi nave
zal tesnejše stike z vami. Dobra novica vas 
bo tako razveselila, da boste storili nekaj 
"nemogočega". Št.: 5.

RAK Neučakani boste, ker bi radi 
čimprej doživeli vse tisto lepo, o čemer 
sanjate v dvoje. Potem pa se boizkazalo, da 
so zadeve videti dfcigačne, če jih gledate z 
drugimi očmi. Št.:20.
^ LEV Med dvema možnostma boste 
izbirali, nato pa se bo pokazala še tretja, 
najboljša od vseh. Sproščeno in z veliko 
dela boste začeli in končali delo. Št.: 19.

DEVICA Pozornost boste obračali 
nase, tisti, ki mu veljajo vsa vaša 
prizadevanja, pa bo gledal drugam. Mogoče 
je bolje, da si z zdravo mero sebičnosti 
odrežete kos sreče. Št.: 14.

TEHTNICA Čim več načrtov imate, 
tem bolj vam zmanjkuje časa za drobne 
življenjske radosti. Nekomu boste zaupali 
svoje težave in na koncu sami spoznali, kaj 
vam je storiti. Št.: 24.

ŠKORPIJON Ko boste končali, boste 
opazili, da ste spet na začetku. Naj vas tone 
rezjezi,ampak razveseli, saj se vam odpirajo 
nove poti in obetajo nova doživetja. Št.: 27.

STRELEC Z novimi načrti boste 
osvojili novega človeka: tokrat boste imeli 
več sreče kot običajno in dogajale se vam 
bodo čudovite in nepozabne stvari. Št.: 30.

KOZOROG V prihodnjih dneh boste 
z eno samo čudovito potezo vse popravili, 
zgladiliinuredili.Nekdoizvašeožjeokolice 
bo nezadovoljen, vi pa mu boste polagali 
najti pravo pot. Št.: 8.

VODNAR Pretvarjali se boste, da vam 
je vseeno, v resnici pa vas bo bolelo srce. Še 
dobro, dajevseskupaj en sam nesporazum, 
ki ga ne bo težko pojasniti. Št.: 13.

RIBI Čeprav imate še dovolj časa, 
postajate nestrpni. Čimprej bi radi osrečili 
partnerja in s tem seveda tudi sebe. Merili 
boste moči na področju, kijenovo in nadvse 
zanimivo. Št.: 7.

jsrses,
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Kulturne prireditve
RAZSTAVE

Trbovlje - V mali galeriji 
Knjižnice Toneta Seliškarja v 
Trbovljah, razstavlja Matevž 
Lenarčič, barvne fotopove- 
čave z naslovom Slovenske 
vode,

Trbovlje - Slikar Vinko 
Hrovatič, član Relik Dadasa, 
razstavlja svoja dela v 
prostorih RS H v Šuštarjevi 
koloniji 42 v Trbovljah.

Trbovlje - V Likovni gale
riji Trbovlje v DD Trbovlje si 
lahko od 3. do 8. oktobra ogle
date razstavo ročnh del in li
kovnih stvaritev upokojencev 
v okviru Tedna upokojencev,

STALNE RAZSTAVE *
Hrastnik: Cesta 1. maja 45: 

razstavljena stalna galerijska 
razstava slikarja Vinka 
Hrovatiča.

Hrastnik: Čar Hrastnik: 
stalna razstava del akadem
skega slikarja Jureta Cekute.

Muzejske zbirke Revir
skega muzeja Trbovlje

Hrastnik: Cesta 1. maja40:
Hofbaucrjeva zbirka 

različnih etnoloških predme
tov, od rimskih kamnov, 
kositrne posode... do uporab
nih predmetov iz srede tega 
stoletja: zbirka NOB - zbirka 
je spomin na skoraj 400 žrtev 
vojne, ki jo dopolnjujejo 
predmeti in fotodokumentarno 
gradivo iz tega časa.

Trbovlje: Ulica 1. junija 15:
Rudarsko stanovanje v 

koloniji v Trbovljah, ki 
govori o načinu življenja 
tedanje delavske družine. 
Bivališče je rekonstrukcija 
stanja po I. svetovni vojni.

Razstava na Čebinah -

urejena je spominska soba, v 
ostalih dveh prostorih pa je 
predstavljeno obdobje med 
obema vojnama.

Razstava v Batičevem 
salonu (v Revirskem muzeju) 
- Celo leto je na ogled kiparska 
zbirka akademskega kiparja 
Stojana Batiča.

Zagorje: Cesta 9. avgusta
1:

Zagorje v času II. svetovne 
vojne - zbirka predstavlja čas

2. svetovne vojne v Zagorju.
FILMSKO GLEDALIŠČE
Zagorje - V torek, 3.10. ob 

21. uri bo v DD Zagorje 
filmsko gledališče. Ogledali si 
boste lahko družinsko 
komedijo Casper.

GLEDALIŠČE
Trbovlje - V četrtek, 28.9 

in v petek, 29.9. ob 19. uri 
bodo v Domu Svobode 
Trbovlje igrali igro Dohtar po 
sil'. Vstopnina je 200 SIT. 
Pripravljajo pa presenečenje 
za ljubitelje gledališča: plačaš 
dve vstopnici, dobiš tri!

KONCERTI
Zagorje - V DD Zagorje bo 

v petek, 29.9. ob 19.30 uri 
koncert Zagorskega okteta.

Trbovlje - V Delavskem 
domu Trbovlje bo v torek, 3. 
oktobra ob 17. uri koncert 
Delavske godbe Trbovlje, v

okviru Tedna upokojencev.
PREDAVANJE

Trbovlje - V večnamen
skem prostoru doma Društva 
upokojencev Trbovlje bo v 
sredo, 4. oktobra ob 10. uri 
zdravstveno predavanje dr. 
Rudija Zupana na temo Po 
zdravje v planine.

PLESNI TEČAJ
Trbovlje - Zasavski plesni 

center organizira plesni tečaj 
za osnovnošolce v večnamen
skem prostoru OŠ Revirski 
borci v Trbovljah.

ŠOLANJE PSOV
Trbovlje - Kinološko dru

štvo Trbovlje pripravlja od 12. 
septembra dalje tečaj šolanja 
psov. Vse informacije pri 
Kinološkem društvu Trbovlje.

Športne prireditve 
ŠPORTNA ŠOLA

Trbovlje - Gimnastični 
klub Trbovlje organizira 
športno šolo za učence od L 
do 4. razreda osnovne šole. 
Šola obsega osnove telovadbe, 
iger z žogo, plavanje, športno 
plezanje, smučanje... Poteka v 
domu Partizana Trbovlje. 
Hkrati prirejajo tečaj aerobike 
za starejše občane.

TEČAJ AEROBIKE
Trbovlje - Ob ponedeljkih 

in četrtkih zvečer poteka v 
večnamenskem proštom OŠ 
Trbovlje, tečaj aerobike, ki ga 
vodi Alma Knaus. Namenjen 
ženskam v zreli dobi.

MALI NOGOMET
Razpored občinske trim lige 

- jesenski del
I. liga: IV. kolo: petek, 

29.9., igrišče Dol: Juventus - 
Čvek-Chichago ob 17. uri; 
Liljani - ŠD Čeče ob 17.50 uri;
P P Hrastnik - Steklarna ob 
18.30 uri.

II. liga: IV. kolo: petek, 
29.9., igrišče Log: Čebelica - 
P. Vaka ob 17. uri; Gamsi - 
Pingvin P. ob 18. uri.

fr - - ^

DEŽURSTVA
Zdravstveno varstvo: 

24 - urno dežurstvo v 
zdravstvenih domovih: 
Hrastnik (tel.: 44-006), 
Trbovlje (tel.: 26-322), 
Zagorje (tel.: 64-644), 
Litija (tel.: 061-881-855).

Zobozdravstvo: De
žurna zobna ambulanta je 
v vseh treh zasavskih 
zdravstvenih domovih od 
7. - 19. ure. Ob sobotah v 
Hrastniku in Trbovljah od 
7.-13. ure, v Litiji od 7. - 
19. ure. Informacije dobite

na zgoraj navedenih telefon
skih številkah.

Lekarne: 24 ur je dežurna 
lekarna v Trbovljah (tel.: 21- 
110)

Veterinarska služba: Vse 
informacije za zasavske občine 
dobite na telefonski številki 
985 (center za obveščanje 
Trbovlje).

Elektro služba: Dežurna 
elektro služba poteka dopol
dne in popoldne do 22. ure v 
elektro centru v Trbovljah na 
tel. št. 21-134 in na elektro

upravi v Ljubljani, kjer je 
stalna dežurna služba na 
tel.: 061/329-290.

Petrol: Hrastnik,
Izlake: sobota od 7. do 
13. ure. nedeljainprazniki 
zaprto, Trbovlje: sobota 
od 6. do 20. ure, nedeljain 
prazniki pa od 7. do 13. 
ure, Zagorje: sobota, 
nedelja in prazniki od 7. 
do 13. ure, Litija: vse dni 
od 7. do 20. ure, Radeče: 
sobota od 7. do 16. ure, 
nedelja od 7. do 13. ure.
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1. -5. SPOMINI-Monroe(2)
2. -1.NEMIRNA KRI-Sendl (5)
3. - 4. CEL DAN IN VSO NOČ - Kingston (4)
4. -2. RINI MARO-Interval (3)
5. -/. BREZ LJUBEZNI Ml... - Moni Kovačič (1)

1, -1. Y0U ARE NOTALONE - Michael Jackson (5)
2, -4.1'M Y0UR MAN - Usa Moorish (3)
3, - 2.3 IS FAMILY - Dana Dawson (4)
4, - 5. ALRIGHT - Supergrass (2)
5, -/. SOMETHING FOR THE PAIN - Bon Jovi (1)

Glasujem za: _____________

Moj naslov:

• Glasovanje po dopisnicah na nasiov. Rado TrboAe, Tijj aetode tta, 61420 Trbo/lje | 
I do tttu v tetoCern tatu Na sporedu ob ponedep* od 12.00 do 12.45.
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RTV TRBOVLJE K10

09.00 KORISTNE INFORMAC
IJE, 12.00 SATELITSKI PRO
GRAM, 18.00 KORISTNE INFOR
MACIJE, 20.15AVTOSVET 21.15 
SATELITSKI PROGRAM

12.00 SATELITSKI PROGRAM, 
18.00 KORISTNE INFORMACIJE, 
20.15 ŽEBLJIČKI, 21.15 FILM, 23.00 
SATELITSKI PROGRAM

13.00 KORISTNE INFORMACI
JE, 16.00 FILM PONOVITEV, 17.00 
SATELITSKI PROGRAM

09.00 KORISTNE INFORMACI
JE, 12.00 SATELITSKI PROGRAM, 
18.00 KORISTNE INFORMACIJE, 
20.15 UTRINEK IZ ŽIVLJENJA 
NAJMLAJŠIH, 21.15 SATELITSKI 
PROGRAM

09.00 KORISTNE INFORMACI
JE, 12.00 SATELITSKI PROGRAM, 
18.00 KORISTNE INFORMACIJE, 
20.15 VRT ŽIVLJENJA (VODI B. 
RENČOF) ,21.15S ATELITS KI PRO-
gram

09.00 KORISTNE INFORMACI
JE, 12.00 SATELITSKI PROGRAM, 
18.00 KORISTNE INFORMACIJE, 
20.15 ZDRAVSTVENA ODDAJA 
(VODI NATAŠA ŠKRLEF), 22.00 
SATELITSKI PROGRAM

ATV SIGNAL LITIJA

ČETRTEK 28.9.1995
20.00 VIDEO BOOM 40 - 

ZABAVNOGLASBENA ODDAJA 
ZLTV SLOVENIJE, TEDNIKA KAJ 
IN ANTENE

&S:
20.00 INFORMATIVNA OD

DAJA, 20.30 PONOVITEV VIDEO 
BOOM 40

10.00 VKLOP VIDEO STRANI, 
16.00 TV KOPER

10.00 VKLOP VIDEO STRANI, 
16.00 TV KOPER

20.00 ATV ŠPORT - ŠPORTNA 
ODDAJ A LITU SKEGAŠ PORTA IN

ŠPORTNIKOV, ENKRAT ME
SEČNO KONTAKTNA ODDAJA Z 
GOSTI IN ODPRTO TEL. LINUO, 
2030 INFORMATIVNA ODDAJA - 
PONOVITEV PETKOVIH INFOR
MACIJ Z DOPOLNITVAMI

20.00 IZ PONUDBE ZLTV 
SLOVENIJE, 21.30 PONOVITEV 
ATV ŠPORT

20.00 IZ PONUDBE ZLTV 
SLOVENITE_____________________

ETV ZASAVJE

830 VIDEOSTRANI, 10.00 
SREDA NA ETV (ponovitev), 11.30 
VIDEOSTRANI, 18.00 TOREK NA 
ETV (ponovitev), 1930 VIDEO
STRANI, 20.00 EPP, 20.15 VIJA, 
VAJA, VEN (KNJIŽNI MOLU, MINI 
PET), 20.45 EPP, 20.50 POZOR, 
SNEMAMO, 21.00 ZASAVSKI MA
GAZIN

830 VIDEOSTRANI, 10.00 
ČETRTEK NA ETV (ponovitev), 
1130 VIDEOSTRANI, 18.00SREDA 
NA ETV (ponovitev), 19.30 
VIDEOSTRANI, 20.00 EPP PRO
GRAM, 20.15 ZASAVSKI MAGA
ZIN, 20.45 KULT & URA

SOBOTA 3B.B. 1995
830 VIDEOSTRANI

«cnc, ™ tone

830 VIDEOSTRANI, 9.00 
ZASAVSKI MAGAZIN,930 IZB OR 
IZ PROGRAMA ETV: KNJIŽNI 
MOLJI, MINI PET, 10.10 ETV NA 
OBISKU

830 VIDEOSTRANI, 20.00 EPP 
PROGRAM,20.15KULTURNAOD- 
DAJA, 21.00 TEDENSKA REPOR
TAŽA

830 VIDEOSTRANI, 10.00 
PONEDELJEK NA ETV, 11.30 
VIDEOSTRANI, 20.00 EPP PRO
GRAM, 20.15 ETV NA OBISKU

830 VIDEOSTRANI, 10.00 TO
REK NA ETV, 11.30VIDEOSTR ANI, 
18.00 PONEDELJEK NA ETV, 19.30 
VIDEOSTRANI, 20.00 EPP PRO
GRAM, 20.15 IZ PRODUKCIJE 
LOKALNIH POSTAJ

RADIO TRBOVLJE

zmmmtm

6.00-8.00 JUTRANJI PROGRAM, 
8.00- 14.00 PROGRAM MAJ, 14.30 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN 
EPP, 15.00 SERVISNE INFOR
MACIJE, 16.00 INFORMATIVNI 
PROGRAM, 16.45 OBVESTILA IN 
EPP, 17.00 LITIJSKO OKENCE, 
18.45 POROČILA, 19.00 NOČNI 
PROGRAM

PČIEK2..B.1*

6.00 - 8.00 JUTRANJI PROGRAM, 
8.00-14.00 PROGRAM MAJ, 1430 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN 
EPP, 15.00 SERVISNE INFOR
MACIJE, 16.00 INFORMATIVNI 
PROGRAM, 17.00 MLADINSKI 
VAL, 18.45 POROČILA, 19.00 NO
ČNI PROGRAM

8.00 - 14.00 PROGRAM MAf IN 
IZBOR POPEVKE TEDNA, 14.30 
ČESTITKE, SERVIS, 14.45 OB
VESTILA IN EPP, 15.00 SERVISNE 
INFORMACIJE, 16.00 INFOR
MACIJE IN POVABILA, 16.45 
OBVESTILA IN EPP, 17.00 SO
BOTNO POPOLDNE, 19.00 NOČNI 
PROGRAM

8.00 - 9.00 DOBRO JUTRO, 9.00 
IZBOR VIŽETEDNA, 10.00Z VAMI 
SO..., 11.00 TEDEN JE ZA NAMI, 
12.00 SERVISNE INFORMACIJE, 
OBVESTILA, 13.00 ČESTITKE 
POSLUŠALCEV, NEDELJSKO PO- 

' POLDNE, 19.00 NOČNI PROGRAM

6.00-8.00 JUTRANJI PROGRAM,
8.00 - 14.00 PROGRAM MAJ, 14.30 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN 
EPP, 15.00 SERVISNE INFOR
MACIJE, 16.00 INFORMATIVNI 
PROGRAM,16.4SOBVESTILAEPP,
17.00 CICIVRTIUAK, 18.00 
ODDAJA O KULTURI, 18.45 PO
ROČILA, 19.00 NOČNI PROGRAM

6.00 - 8.00 JUTRANJI PRO- 
G RAM,8.00-14.00 PROGRAM MAJ 
, 14.30 POROČILA, 14.45 OB
VESTILA IN EPP, 15.00 SERVISNE 
INFORMACIJE, 16.00 INFOR
MATIVNI PROGRAM, 16.45 
OBVESTILA, EPP, 17.00 ŠPORT, 
18.45 POROČILA, 19.00 NOČNI 
PROGRAM

6.00 - 8.00JUTRANJI PROGRAM, 
8.00 - 14.00 PROGRAM MAJ, 14.30 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN 
EPP, 15.00 SERVISNE INFOR
MACIJE, 16.00 INFORMATIVNI 
PROGRAM, 16.45 OBVESTILA IN 
EPP, 17.00 KONTAKT, 18.00 
UPOKOJENCI MED NAMI, 18.45 
POROČILA 19.00 NOČNI 
PROGRAM

Sposojeno iz BBS

Oče in sin
Oče zmerja sina: "Odkar si na svetu, mi nisi 

naredil še nobenega veselja!" Sin pa mu nazaj 
odvrne: "Kaj pa prej, kaj pa prej, ati?"

Ključavnica
Bučko gleda skozi ključavnico v sestrino 

sobo. Mimo pride mama in se ujezi: "Kaj te pa 
briga, kaj dela tvoja sestra?" "Micka naj dela 
kar hoče, mene zanima kaj dela Franci," odvrne 
Bučko.

V gostilni
Gost natakaij u: "Natakar, ta piščanec ima 

eno nogo krajšo od druge!" Natakar pa nazaj: 
"Gospod, a mislite vi tega piščanca pojesti ali 
plesati z njim!?"

V javni hiši
Očetu in sinu je na smrt nerodno, ko se 

srečata v javni hiši. Sin se znajde prvi in reče: 
"Ja ata, a ti si tudi tukaj?" Oče se pa tudi znajde 
in odvrne: "Veš kaj: a naj zaradi ušivih pet tisoč 
budim tvojo mamico?!"

Ocena
"Za tale spis si pa res nisem zaslužil enke," 

protestira Janezek. "Se strinjam, "reče učiteljica, 
"ampak nižje ocene žal ni."

Godovi
28. september: Venčeslav;

29. september: Mihael, Gabrijel,
Rafael;

30. september: Hieronim, Jerko;
1. oktober: Terezija deteta Jezusa;-

rožnovenska nedelja;
2. oktober: Bogumil;

3. oktober: Evald, Žarko;
4. oktober: Frančišek Asiški.
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Udeleženci so poskrbeli, da svetnikova hči 
zagotovo ne bo jecljala. Zaradi premetenega 

izbora vina - rizlingi, med njimi velike količine 
renskega - je pričakovati izborno izgovorjavo tudi 

težkega rja.

V gostilni Ašič v Zagorju je 
prvi zasavski svetnik Sandi 

Češko s prijatelji in 
sodelavci bogato zajedel in 

zapil rojstvo hčerke Eme.

Že bivši prvi hrastniški 
policaj in zdaj policijski 

kaval Cveto Možina se je 
od sodelavcev poslovil na 

gradu Bogenšperk.Skladno s sodobnimi gibanji v časnikarstvu, se 
je tudi Redakcija jetrnic odločila za poskusno 
tabloidno verzijo. Naš fotograf je bil povsod, kjer 
seje karkoli dogajalo, in tako vam tokrat aktualna 
dogajanja predstavljamo na bolj slikovit način.

Hkrati je to naš skromni prispevek k akciji 
Zasavc v vsako zasavsko hišo, saj časopis tako 
postaja zanimiv tudi za manj pismeni del občestva.

Redakcija jetrnic

V sproščenem vzdušju je edina resna razprava tekla o 
tem, ali avtobilske omejitve hitrosti veljajo tudi za 
konjske vprege. Udeleženci so se poskusili tudi v 

vožnji patruljnega vozila policijske konjenice.

V Hrastniku bodo, takoj po končani 
obnovi, seje občinskega sveta začeli 

sklicevati v bazenu. Temu ostro nasprotuje 
nenačelna koalicija neplavalcev, ki trdi, da 
jim nasprotna stran želi tako zapreti usta.

Zato so v izpraznjenem bazenu začeli 
stavko. Odločeni so vztrajati, dokler jim ne 

začne teči voda v grlo.
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o zavarovanje je taksna naložba.

zavarovanje odločijo takrat, ko pridejo otroci, 

saj z njihovim zvedavim pogledom postanejo

Koraki v varno

ŽIVLJENJSKI KROG

Življenjska zavarovanja Zavarovalnice Triglav

zavarovalnica triglav
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/O Banka Zasavj
Trbovlje

Celje - skladišče
! D-Per

1'

6/1995

5000002442,35

m
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COBISS .

Ljubljanska banka - Banka Zasavje d,d., Trbovlje

WESTERN
UNION

NAJHITREJŠI NAČIN POŠILJANJA 
DENARJA PO SVETU 

MEDNARODNA DENARNA NAKAZILA

Tudi že V enotah LB Banke Zasavje d.d. Trbovlje 
V Trbovljah, Hrastniku in Zagorju

LB Banka Zasavje d.d., Trbovlje 
banka, ki dela z ljudmi - za ljudi.

11

iii

i

I

ii
Siti

NAROČILNICA
I ZASAVC. Cesta 20. julija 2c, Zagoije ob Savi ,I tel.: 0601/64 250. 64 166; fax: 0601/64 494 J

Naročam časopis ZASAVC
|' Ime in priimek .... . .

Si.iiiiDatum rojstva HII

I Kraj

ulica . .

i................. poštna št. . .

...... . . V telefon--------
I

I datumi . . ............................... podpis ... , . . . . . J
. NAROČNINO BOM PLAČEVAL:
^ : sproti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži) j


